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Elnök: Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, hivatali munkatársaimat, kedves 
vendégeinket. Megkezdjük testületi ülésünk munkáját, amely nyilvános, csupán a zárt ülés 
elrendeléskor kérem majd, hogy a vendégek hagyják el az üléstermet. Megkérem 
Képviselőtársaimat, hogy jelentkezzenek be a szavazógépbe. A bejelentkezés alapján 
megállapítom, hogy 15 jelen lévő képviselővel a Testület határozatképes. Bejelentem, hogy a 
jegyzőkönyvet Kardosné Terebes Tímea vezeti, az ülésről hangfelvétel készül, és a tanácskozás 
nyomon követhető a világhálón. 
Mielőtt megkezdenénk a napirendi pontok tárgyalását, örömteli kötelezettségemnek teszek 
eleget, több dologról is kell szólnom, hiszen az előző találkozásunk óta, az előző képviselő
testületi ülésünk óta olyan események történtek, amelyek meghatározóak mind az ország 
életében, mind Kőbánya életében. Az egyik legfontosabb ilyen esemény, hogy sor került a 2022. 
évi országgyűlési választásokra, melyet Kőbányán is magas részvétel jellemzett. Köszönöm 
ezúton is a kőbányaiaknak, hogy ilyen szép számban járultak az urnákhoz, és a szavazatukkal a 
demokráciának e jeles eseményén ilyen aktívan részt vettek. Köszönöm a hivatali kollégáimnak, 
illetve mindazoknak, akik a választás lebonyolításában részt vettek, hogy zökkenőmentesen, 
zavartalanul, nagyon pontosan, precízen sikerült mindezt megvalósítani. Hosszas 
előkészítőmunka előzte meg a szavazás napján, a választás napján a konkrét feladatmegoldást. 
Az a felkészülés, az a sok-sok óra, amit erre fordítottak, azt gondolom, hogy megtérült, látszott 
az elvégzett munkában. Szeretnék köszönetet mondani a választásokon induló képviselőknek, 
az őket jelölő pártoknak. Azt gondolom, hogy Kőbányán - azt lehet mondani, hogy a 
hagyományokhoz ragaszkodva, azokhoz hűen - sikerült olyan kampányt megvalósítani, amely 
kölcsönös tiszteletet, toleranciát, a kiélezett választási küzdelemben is egy nyugodt, mérsékelt 
hangvételt hozott. Köszönöm minden közreműködőnek. És ami a választások nyomán 
feladatom, hogy egyrészt köszönetet mondjak, másrészt gratuláljak. Köszönetet mondjak 
Kőbánya több cikluson keresztül Parlamentben dolgozó képviselőjének, Surány Sándornak, 
köszöntöm körünkben, köszönjük a munkáját. (Taps a jelenlévők körében.) Engedd meg, hogy 
egy üveg bort is átadjak, és most már ezt talán nyugodtan lehet kóstolni, és a választások izgalma 
után, a munka után jár. (Egy üveg bort nyújt át.) 

Burány Sándor: Köszönöm szépen. 

Elnök: És szeretnék gratulálni a megválasztott képviselőnek, Arató Gergely úrnak is (egy üveg 
bort ad át, taps a jelenlévők körében), akinek jó munkát kívánok a Parlamentben, és bízom a jó 
együttműködésben. Köszönöm. Meghívott vendégünk volt még Dunai Mónika, Kőbánya egy 
kicsiny szeletének országgyűlési képviselője, de egyéb elfoglaltsága miatt nem tudott ma eljönni. 
Gratulálunk neki is (taps a jelenlévők körében), de jelezte, hogy a későbbi testületi üléseken 
örömmel jelen lesz és részt vesz. 
A gratulációk köre nem ér itt véget, hiszen a közelmúltban állami kitüntetések átadására is sor 
került, és a Képviselő-testületnek szokása - jó szokása és meg is fogjuk tartani -, hogy a 
Kőbányáról - akár itt élőként vagy akár itt dolgozóként - kitüntetést kapottak itt is köszöntésre 
kerülnek. Kőbányának egy ikonikus polgára, díszpolgára az elismertek között volt ebben az 
esztendőben: Deák Bill Gyula. {Taps a Jelenlévők körében.) A Magyar Érdemrend 
Tisztikeresztjének polgári tagozata kitüntetést vehette át előadóművészi tevékenységéért, a 
sok-sok évtizedes előadóművészi munkájáért. Mi azonban azontúl, hogy szeretjük a művészetét, 
a munkáját, a dalait, másért is szeretjük és tiszteljük: azért, mert kőbányai, megmaradt 
kőbányainak, és ezt büszkén hirdeti. Hirdeti kőbányaiságát, és ezt külön köszönjük Neked, és 
engedd meg, hogy téged is egy üveg borral köszöntselek, és kívánjak nagyon jó egészséget és 
még sok-sok fellépést országszerte, és Kőbányán, szűkebb pátriádban. Isten éltessen! (Egy üveg 
bort ad át, taps a jelenlévők körében). 
Lesz még vendégünk a mai napon, hiszen mások is kaptak elismerést, de Ókovács Szilveszter úr 
nem tudott jönni 9 órára, a testületi ülés kezdetére, valamikor 11 óra körül várjuk az érkezését, 
és természetesen őt is köszönteni fogjuk. Illetve Rózsa István, a Rózsa Records Művészeti és 
Kulturális Kft. vezetője, kőbányai polgár is elismerést kapott a nemzeti ünnepünkön, ő egy 
későbbi időpontban lesz vendégünk, most nem tudott eljönni. Természetesen a vendégeket 
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örömmel látjuk, Országgyűlési képviselő urat pedig nemcsak vendégként, hanem úgy is, mint aki 
Kőbánya ügyeiben vastagon érintett, a Képviselő-testület ülésének további perceiben. De nem 
haragszunk meg, hogyha, Bill, elmentek és úgy döntötök valamikor, hogy eleget láttatok a mai 
munkából. Majd persze nagyon izgalmas dolgokról fog szó esni, hiszen meg fogjuk hallgatni és 
tárgyalni fogjuk a rendőrség előző évi tevékenységének értékelését, az arról szóló beszámolót. 
Azt gondolom, ez is egy olyan napirendi pont lesz, amely méltán érdemel figyelmet. 

Mielőtt megkezdenénk a munkát, természetesen egy pár szóban szeretnék szólni az elmúlt 
időszak egyéb eseményeiről is. Nagyon röviden fogom ezt megtenni, tekintettel arra, hogy 
vannak a vendégeink között olyanok, akiket a szolgálat sürgősen szólít majd más területre. 
Szeretnék szólni arról, hogy a Föld órája eseménysorozathoz Kőbánya is csatlakozott, és arra 
biztattuk a kőbányaiakat, hogy mind többen kapcsolják le egy órára legalább a villanyt, és az 
Újhegyi lakótelepen készültünk egy bringás eseménnyel is: kerékpárokkal termeltünk áramot és 
igyekeztünk azt bizonyítani, hogy alternatív eszközökkel is elérhető az energia. Ha másra ott 
nem is, de arra mindenképpen elegendő volt, hogy három lámpát megvilágítsunk, három 
lámpával világítsunk, illetve mobiltelefonokat töltsünk. Ehhez három biciklit kellett keményen 
tekerni, de jól ment a Kőbányai Bringásoknak, illetve az érdeklődőknek. Mint ahogy jól ment az 
a tekerés is, amelyet Isaszegre szerveztünk. Most már, nem is tudom, lassan két évtizede 
hagyományosan emléktúrával tisztelgünk a dicsőséges tavaszi hadjárat előtt. Többszáz 
résztvevővel tekernek ide a bringások. 
A magyar költészet napjára is minden évben készülünk, most is készültünk. A Szervátiusz Jenő 
Általános Iskola tanulói szavaltak verseket, illetve egy héten, másfél héten keresztül a Kőrösi 
Kulturális Központ, Önkormányzat oldalain is rendre egy-egy vers föl-fölbukkant. Részt vettek 
ebben a közös versmondásban azok az Ukrajnából, Kárpátaljáról menekült fiatalok is, akik jelen 
pillanatban a lellei táborunkban kapnak ellátást. 
Készültünk egy kiállítással is a Kőrösi Kulturális Központban ezen napokban. Hofi Géza, a kerület 
díszpolgára húsz esztendeje halt meg áprilisban. A születésének nyolcvanadik évfordulójára 
készíttettünk egy karikatúragyűjteményt, ezen kiállítási anyagot, gyűjteményt mutattuk most 
be. Az elmúlt hétvégén rekordkísérletre készültünk Kőbányán, az Óhegy parkban. Előző nap még 
szakadt az eső, ezért kicsit aggódtunk, hogy vajon hányan is jönnek el, és hányan vesznek részt 
a futóversenyen, a mozgalomban. Szerencsére nagyon-nagyon sokan választották ezen a napon, 
múlt szombaton a sportot, a futást, és nagyon szép családi eseménnyé formálódott, több száz 
résztvevővel a rekordkísérlet, amely azt a célt azért nem érte el, hogy megdöntsük az Óhegy 
parki futórekordot, viszont biztatok minden jelenlévőt, hogy csatlakozzon majd május 21-én, a 
futókörök napján, a Sportligetben viszont a hazafutáshoz, ahol Kőbánya szeretne az élre kerülni. 
Az elmúlt esztendőben csak a negyedik helyet sikerült megcsípni. Nagyon bízom benne, hogy 
idén azért előrébb szereplünk majd. 
A húsvét alkalmából számos játékkal készültünk, a kőbányaiak ezeket nagyon szerették. Állt a 
tojásfa, földíszítésre került a KÖSZI előtt, de az ifjabbakat kereső programok is nagyon 
népszerűek voltak, mint ahogy a kőbányai óvodás sportnapok is - idén újra meg tudtuk rendezni 
két év szünet után. 
Amiről még szeretnék szólni: elkészült az Üllői úton a Vészjelzés névre elkeresztelt 
szabadulószoba, amely a fiatalok drogprevenciós szolgálatában áll. A Kőbányai Kábítószer
egyeztető Fórum itt tartotta meg a soros tanácskozását. Bízom benne, hogy rövidesen 
Képviselőtársaim is meg tudják nézni a szabadulószobát, ki is tudják próbálni, és öt kerület 
együttműködésével a következő hónapokban tudjuk majd működtetni. 
Szeretnék arról is szólni, hogy újabb adományok érkeztek, és főként a Kőbányán élő kínai 
állampolgárok, kínai cégek jeleskedtek, akik több tonnányi adományt adtak már át az Ukrajnából 
érkezettek ellátásához, amely adományokat jól tudjuk használni a baptisták által működtetett 
befogadóponton, a Maglódi úton, de tudjuk használni a lellei táborunkban is. Ebben az 
időszakban a Richter Gedeon Gyógyszergyár is csatlakozott az adományozókhoz, ők egymillió 
forintos támogatást adtak az Önkormányzatnak az ilyen típusú feladatok ellátásához. 
Aztán egészen mástípusú és nagyon komoly dolog: megalakult a Kőbányai Gazdaságfejlesztési 
és Innovációs Tanács. Köszönöm Somlyódy Csaba alpolgármester úr munkáját, hiszen ennek az 
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előkészítésében, szervezésében ő hónapok óta nagyon komoly tevékenységet fejtett ki. Kőbányai 
nagyvállalatok, cégek együttműködésével indult a Tanács működése. Elsőként csatlakozott a 
Robert Bosch Kft., a Ceva-Phylaxia, a Continental, a Dreher Sörgyárak, az ÉGISZ, illetve a Kincsem 
Park Nemzeti Kft. Bízzunk benne, hogy majd a jövőben egyre bővül az a kör, akik e tanács 
munkáján keresztül is egyre nagyobb szerepet vállalnak és más típusú szerepet, mint a gazdasági 
tevékenységi kör magában Kőbánya életében. 
Aktuális pályázati felhívásaink is futnak, biztatom Képviselőtársaimat, hogy ezeket a 
pályázatokat a kőbányaiak körében népszerűsítsék, illetve támogassák, hogy minél többen 
indulhassanak, induljanak. Ilyen a Tegyük szebbé az előkerteket! pályázatunk, amely még 
aktuális, a Sorg Antal program keretében hirdetett védett építészeti értékek megőrzésére, 
támogatására szóló pályázat, a társasházak megújítására szolgáló pályázatunk, illetve most 
indult egy olyan kampányunk, amelyhez biztatok mindenkit, minden jelenlévőt, hogy 
csatlakozzon. Biztos vagyok benne, hogy szinte mindenkinek lapul a fiókjában egy-két régi, 
használt mobiltelefon, nálunk biztos, hogy legalább négy-öt régről őrzött, évtizedes készülék ott 
van a fiók mélyén. A Passzold vissza, tesó! mozgalomhoz csatlakozva, a körforgásos gazdálkodás, 
gazdaság működtetésének pici szeleteként gyűjtjük a telefonokat az újra visszanyerhető 
nyersanyagok elérése érdekében. A Kőrösi Kulturális Központban, KÖSZI-ben, Helytörténeti 
Gyűjteményben, illetve az Újhegyi Közösségi Házban lehet a gyűjtőpontokon ezeket a 
készülékeket leadni. Elindult az ivartalanítási programunk is, ma már elérhető a felhívás, melyen 
keresztül megtalálják a részt vevő állatorvosokat a felelős kisállattartók. 
Folyamatban lévő beruházásokról egy pár mondat. Jó ütemben halad a sportligeti játszótér 
fejlesztése, ameddig haladhat. Itt lesz némi csúszásunk, körülbelül egy hónappal számolunk, 
mert a kialakult európai helyzetben a Svédországból érkező szállítmányok sem olyan 
egyszerűen futnak be. Az Újhegyi Uszoda udvarának felújítása az ütemterv szerint halad. Ebben 
persze az szomorú, hogy nem tudott a kezdet kezdetén úgy indulni, amikor terveztük, januárban, 
hanem csak kéthónapos csúszással a közbeszerzés bonyodalmai miatt, így a nyári időszakban a 
kőbányaiak nem tudják élvezni a felújított udvart. Bízom benne, hogy tudják viszont élvezni a 
Szervátiusz Iskola diákjai a megújított, felújított, átépített iskolát, hiszen ott a beruházás a 
tervezett ütem szerint halad, és bár némi csúszás van a Mocorgó Óvodánál, de a következő 
nevelési évet meg tudja kezdeni az óvoda a vadonatúj épületében. Illetve egy pici beruházás, ami 
viszont e hét végére elkészül, és már a majálison, május elsején, amelyre hívok mindenkit, 
birtokba is tudják venni a gyerekek, a családok a KRESZ-parkot, amely teljes egészében 
felújításra kerül, nemcsak burkolatával, köztábláival, hanem a tervek szerint, ha az még a hét 
végére nem is lesz meg, de működő jelzőlámpával, vasúti szemaforral szolgálja majd a 
családokat, a gyerekeket a biztonságos közlekedés alapjainak elsajátítását. Röviden ennyit az 
elmúlt időszakról. 
És akkor a mai ülésünk napirendje. Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy különös 
eljárásrend szerint került beterjesztésre a meghívóban a 22. sorszámmal jelzett előterjesztés, a 
33. pedig nem került benyújtásra. A bizottsági üléseket követően a 39. napirendi ponthoz 
kapcsolódóan a Közművelődési Bizottság módosító javaslata már megtalálható a szerveren. 
Szeretném kérdezni a Képviselő-testületet - közben búcsúzunk Billtől, szia, további szép napot 
neked! -, hogy van-e javaslat napirendről történő levételre. Nincs ilyen irányú szándék. 
Szeretnék én viszont javaslatot tenni Jegyző úr előterjesztésében az Önkormányzat 2022. évi 
éves összesített közbeszerzési tervének módosítására. Erről, hogy ezt megtárgyaljuk-e, 
minősített többséggel tudunk dönteni. ljegyző úrral egyeztet.) 31-dikként tárgyaljuk mindezt, 
mondja Jegyző úr, hogy akkor ne kelljen a sorrendről is külön dönteni, ezért ezt 31-dikként 
javasolom napirendre venni. Erről most döntenünk is szükséges, indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal felveszi az ülés nyilvános napirendjét az alábbi előterjesztést {92/2022. (IV. 28.)]: 
31. A Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített közbeszerzési 

tervének módosítása (237. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 
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Elnök: Időközben Huszti képviselő úrral kiegészült a Testület, így már 16 fővel vagyunk 
határozatképesek. Kérdezem, hogy sorrendmódosításra van-e valakinek javaslata. Nincs. Akkor 
tudunk szavazni egyben a mai tanácskozás napirendjéről. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el {93/2022. (IV. 28.)]: 

1. Beszámoló a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi 
tevékenységéről (186. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

2. Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről (185. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

3. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2022. évi igazgatási 
szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása (233. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

4. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi éves működési jelentése (215. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

S. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi számviteli beszámolója (216. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

6. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolója (227. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

7. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi üzleti terve (226. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

8. Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a 
megfelelési tanácsadó jelentéséről (228. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

9. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi számviteli beszámolója, valamint 
közhasznúsági melléklete (217. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

10. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolója 
(219. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

11. A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi tevékenységi beszámolója, valamint 
a 2022. évi üzleti terve (218. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

12. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2021. évi szakmai és számviteli beszámolója, valamint 
közhasznúsági melléklete (212. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 
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13. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolója (213. számú 
előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

14. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi üzleti terve (211. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

15. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. 
évi szakmai és számviteli beszámolója (208. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

16. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. 
évi üzleti terve (209. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

17. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló (183. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

18. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme (198. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

19. A Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központban engedélyezett álláshelyek száma (220. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

20. A Magyar Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet humanitárius válság kezelésére 
vonatkozó támogatási kérelme (177. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

21. A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ 
támogatása (172. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő 

22. A Budapest X. kerület, Fertő utca, Hizlaló tér, Ceglédi út, Balkán utca és Bihari utca által 
határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötendő 
településrendezési szerződés (236. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

23. A Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és a 
Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályáztatása (207. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

24. A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó 
pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyása (204. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

25. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános 
Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény tanulói 
részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek biztosítása (206. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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26. A Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás (176. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

27. A László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelme (182. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

28. Havalda Henriknek a Budapest X. kerület, Nép liget, Ifjúsági sétány 1. szám alatt található büfé 
funkciójú kioszk fennmaradása iránti kérelme (200. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

29. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő
testületi határozatokról (224. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

30. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I-V. havi várható 
likviditási helyzetéről (17 4. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

31. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített 
közbeszerzési tervének módosítása (237. számú előterjesztés) 
Előterjesztő : Dr. Szabó Krisztián jegyző 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § (2) bekezdés e) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalható napirendi pont: 

32. A MOL Kiskereskedelmi Ingatlan Kft.-vel és az NKM Mobilitás Kft.-vel kötött megállapodások 
módosítása (230. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

33. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló 
lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről (194. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

34. A Budapest X. kerület, Szlávy utca 44. szám alatti társasházban lévő önkormányzati tulajdonú 
albetétek elidegenítésére vonatkozó szándék megerősítése (231. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

35. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek elidegenítése (17 S. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

36. A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme (196. számú 
előterjesztés) 

Előerjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

37. Az ORD lnvest Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti és méltányossági kérelme (195. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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38. Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása (178. számú előterjesztés) 
Előterjesztő : Weeber Tibor alpolgármester 

39. A 2022. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (221. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

40. Az MH Ludovika Zászlóalj részére zászlószalag adományozása (210. számú előterjesztés) 
Előterjesztő : D. Kovács Róbert Antal polgármester 

1. napirendi pont: 
Beszámoló a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi 

tevékenységéről 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: Megkezdjük a munkát. Első napirendi pontunk a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. 
kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló. Köszöntöm körünkben 
dr. Pál Adrián rendőrezredes urat, Főkapitány úr bűnügyi helyettesét, illetve Baricska Norbert 
Tamás kapitány urat. Szeretném kérdezni, Kapitány úr, hogy szeretnéd-e kiegészíteni az írásbeli 
beszámolódat szóban. 

Baricska Norbert Tamás: Igen. 

Elnök: Köszönöm szépen, Kapitány úr, akkor kérlek, gyere közelebb, gyertek közelebb az 
asztalhoz. 

Baricska Norbert Tamás: Tisztelt Polgármester úr, Alpolgármester urak és Tisztelt Képviselő
testület! Egy pár gondolattal, azt gondolom, mindenképpen kiegészíteném az írásban benyújtott 
beszámolót, tekintettel arra, hogy bátran kijelenthetjük, hogy az elmúlt 30 év legjobb 
eredményeit sikerült itt, Kőbányán a tavalyi évben produkálnunk. Úgyhogy egy pár diagrammal 
készültem, és ezt be is mutatnám, hogy képileg is meg tudjuk ezeket jeleníteni. (Diákat vetít ki.) 
Kőbányán az összes regisztrált bűncselekményt látják. Gyakorlatilag az elmúlt 10 évet 
jelenítettem meg, és jól láthatják, hogy tavaly már 2000 bűncselekmény alá sikerült tornázni az 
összes elkövetett bűncselekményszámot, tehát 1722 az elkövetett összes bűncselekmények 
száma és ebből 683 volt, ami közterületen elkövetett. A másik, fordítottan arányos diagramunk 
pedig a nyomozáseredményességi mutató, ami szintén látszik, hogy az elmúlt 10, de egyébként 
az elmúlt 30 év legjobb eredménye, 72%-os nyomozáseredményességi mutatót sikerült 
elérnünk. 
S a mindig közérdeklődésre számot tartó számok közül egy pár vagyon elleni bűncselekmény: a 
lopások száma 635 - jól látszik, hogy 2012-ben több mint 2500-ról indultunk. A lakásbetörések 
száma 44 - a tavalyihoz képest alacsonyabb, bár 2019-ben egy párral kevesebb volt. Én azt 
gondolom, hogy ezt talán nevezhetjük stagnálásnak, tehát úgy néz ki, hogy itt elértük azt a 
szintet, amit folyamatosan hoznunk kell. A rablások száma 11-re csökkent, tehát ez gyakorlatilag 
már kevesebb, mint havi egy. A mindig központi kérdésként felmerülő gépjárműlopások 
tekintetében pedig a tavalyi évben összesen kettő került a statisztikánkba. Gyakorlatilag 
egyébként nulla, de ezt már korábban kifejtettem, hogy ezek ilyen statisztikai útvesztők. A 
gépjárműfeltörések száma a tavalyi évben 57 volt - tisztán látszik itt is, hogy 561-ről sikerült 
lejjebb tornázni az elmúlt 10 évben. Egy-két közterületi bűncselekmény - ez jól látszik, hogy itt 
viszont stagnálás az, amit fel tudunk mutatni, tehát körülbelül azonos számokat mutatnak a 
közterületi bűncselekmények. A kábítószerrel kapcsolatos bűncselekményekkel összefüggésben 
pedig el tudom mondani, hogy csökkent a számuk, de ezen a téren van még mit tennünk. A 
napokban is volt egy viszonylag komolyabb elfogásunk, de azok a korábbi nagyobb gócpontok, 
amik Kőbányán jelentkeztek, jelenleg nem működnek. További kisebb részeknek a 
felszámolásán dolgozunk folyamatosan. Dióhéjban ennyit szerettem volna bemutatni, és 
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szeretném mindenféleképpen megköszönni az Önkormányzatnak, Polgármester úrnak, 
Alpolgármester uraknak, a Képviselő-testületnek azt a támogatást, amit az elmúlt időszakban 
nyújtottak nekünk, enélkül azt gondolom, hogy nehezebb lenne jóval a helyzetünk. És már tavaly 
is elmondtam, ezzel ismétlem önmagam, de minden évben valószínűleg el fogom mondani a nem 
tőlem származó gondolatot, mely szerint a közbiztonság egy kooperációs termék, és szeretném 
megköszönni azoknak a társszerveknek az együttműködését, akikkel kétheti-havi szinten 
folyamatosan egyeztetünk a közterületek rendjével kapcsolatosan, s az abban elért 
eredményekben kivették a részüket. Ennek a közbiztonsági terméknek és eredménynek mi egy 
kis szelete vagyunk, és a társszervekre természetesen a jövőben is számítok. Köszönöm a 
figyelmet, és hogyha bárkinek közbiztonsággal, rendőrséggel kapcsolatos kérdése van, akkor 
állok rendelkezésre. 

Elnök: Köszönjük, Kapitány úr, a beszámolót. Kérdezem Ezredes urat, hogy szeretne-e szólni pár 
szót. 

Dr. Pál Adrián: Amennyiben kérdést intéznek hozzánk, akkor természetesen igen. 

Elnök: Köszönöm szépen. Tisztelt Testület, ha szabad, akkor egy-két mondatot hadd mondjak a 
tegnapi Fővárosi Közgyűlésről, ahol egy hasonló beszámolót hallgattunk meg. Terdik főkapitány 
úr számolt be arról, hogy 2021-ben mi is jellemezte a fővárosi bűnügyi helyzetet. Nagy öröm volt 
számomra - már ismerve a helyi anyagot, előterjesztést-, hogy a fővárosban is nagyon hasonló 
trendekről, számokról lehet beszélni. És nyilván tavaly is megkérdeztem, hogy ebben mi hol 
helyezkedünk el, hogy a mi számaink mit tesztnek hozzá a fővárosi mutatókhoz, és Kapitány úr 
itt a tanácskozás elején is megerősített, és látszik, hogy a kőbányai tevékenység a fővárosinak 
első harmadában van. De egyébként a főváros egészéről is hasonló módon lehetne beszámolni, 
és hasonló mutatószámok jellemzik az elmúlt évtized bűnügyi helyzetének az alakulását. Ahol 
egyébként én úgy érzékelem, hogy komoly gond és probléma mutatkozik, az jelen beszámolóban 
nem is kapott helyet és szerepet, de egy másik beszámolót olvastam Kapitány úrtól, ami a 
közlekedésbiztonság helyzetével foglalkozik, egyáltalán a közlekedésbiztonsággal, és ott még azt 
gondolom, hogy van tennivalónk. Mi itt ugye más szempontból közelítjük a tevékenységet, és 
nem azt elemezzük, de a napokban - nem Budapesten - történt tragikus közúti baleset, amikor 
egy kislány lett az áldozata a gázolásnak, az rávilágít arra, hogy bizony-bizony van teendő. És 
Főkapitány úr tegnap kiemelte azt, hogy milyen nagy arányban találkoznak az ittas vezetés 
problémájával, hány szondát fújattak meg, és az milyen arányban hozott elkeserítő eredményt. 
Ezzel együtt én azt gondolom, hogy ezek a számok magukért beszélnek, és ezt köszönjük szépen, 
köszönjük a munkát, és a szándék - nemcsak a szándék, hanem annak a megvalósulása is -
megvan, illetve a kooperáció, amelyet Kapitány úr említett, az nagyon fontos, és ebben, azt 
gondolom, hogy a Közterületfelügyelet, a Polgárőrség, egyéb társszervek nagyon jó szerepet 
visznek most. Mustó alpolgármester úr. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Kapitány úr, Polgármester úr is a kooperációt említette. 
Első köszönő gondolatomat ennek kapcsán szeretném megfogalmazni. Kooperálni azzal ehet, aki 
erre nyitott és lehetőséget ad rá. Azt gondolom, a Képviselő-testület minden tagja nevében 
mondhatom, hogy az a rendszer, ami a közterületi megbízotti rendszernek az újragondolása, és 
olyan megbízottaknak a kinevezése, akik ténylegesen keresnek minket, képviselőket, 

folyamatosan, segíteni akarnak, nem várják, hogy mi keressük őket, hanem ők jelentkeznek 
rendszeresen, ez teszi lehetővé azt, hogy egy ilyen eredményes munka is létre tud jönni. 
Kapitány úrnak külön szeretnék gratulálni mint területért felelős alpolgármester, ahhoz a 
munkához, ami a szerintem országosan, de a fővárosban mindenképpen jelen lévő, 

hangsúlyosan jelen lévő droggal kapcsolatos problémák témaköre. Az a sziszifuszi munka, az a 
kitartás, annak a sokszor mindenféle átoknak és szitoknak elviselése, amit a rendőrség emberei 
kapnak, amikor egy csendesebb időszak van, mert egy olyan operatív munka zajlik, ami később 
egy nagyobb akcióra ad lehetőséget, azok lehetővé teszik azt, hogy a kerületből időszakosan 
kiszorulnak - természetesen illúzió lenne elvárni, hogy nullára le lehetne szorítani -, de egyre 
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kisebb létszámban vannak jelen, és egyre kevésbé érzik úgy, hogy Kőbánya számukra alkalmas 
terület a megélhetésre. Az elmúlt napokban bizottsági meghallgatások zajlottak itt, ahol szóba 
került a Polgárőrség és a Közterületfelügyelet munkája is. Mi megköszöntük nekik, hálásan, 
eredményes munkát végeznek, de talán szerintem fővárosi szinten egyedülálló az az 
együttműködés, hogy napi szinten milyen komoly segítséget adnak Kapitány úr embereinek 
ennek a két cégnek a képviselői. Meg szeretném kérni Kapitány urat, hogy erről néhány 
gondolatot mondjon. Köszönöm. 

Baricska Norbert Tamás: Alpolgármester úr kérdésére válaszolva, gyakorlatilag ettől van, hogy 
egy olyan rendszert építettünk föl, amelyben az említett szervezetek vezetői havi 
rendszerességgel egyeztetnek, és egyébként heti, azokban az esetekben, amelyek igénylik, akár 
napi operatív egyeztetések folynak a kollégáink között. Itt a közterületi létszám növelése, a 
nagyobb közterületi jelenlét elérése, és azoknak a képviselő hölgyeknek, uraknak, illetve 
alpolgármester, polgármester uraknak a jelzései alapján bejövő területeknek a visszatérő 
ellenőrzése és azok közbiztonságának az emelése van állandóan napirenden. Nyilván vannak itt 
Kőbányán olyan kiemelt objektumok, amik igénylik ezt heti, napi rendszerességgel, azon belül, 
én azt gondolom, hogy talán a legnagyobb eredményt az Örs vezér téren, a sétányok, az iskolák 
környékén és azokon a kifejezetten helyi kőbányai közterületeken sikerült elérni, amelyekre 
egyébként igény is volt. Ebben az évben további célunk ezeknek az eredményeknek a megtartása 
és az akár napi operatív szintű egyeztetéssel a változások nyomon követése. 

Elnök: Köszönöm, Kapitány úr. Bakos Bernadett képviselő úrhölgy. 

Bakos Bernadett: Köszönöm szépen. Én dicséretet szeretnék megfogalmazni, ugyanis láttuk 
ezeket a látványos diagramokat, és úgy hiszem, hogy az nagy eredmény, hogy 10 év alatt tizedére 
csökkentek ezek az esetszámok. Ez tényleg elképesztő, és ha a kooperációról beszélgetünk, 
akkor mindenképpen ki kell emelnem a Népliget esetét, hiszen ott nemrég közös bejárást 
tartottunk. Nagyon-nagyon pozitívnak értékeltem önmagában azt, hogy a rendőrség hajlandó 
volt körzeti megbízottal, rendőrkapitánnyal eljönni a Népligetbe, találkozni a kertészekkel, 
találkozni az ott aktív civilekkel, válaszolni a kérdésekre, közös megoldásokat keresni. Úgyhogy 
én úgy gondolom, hogy ez mindenképpen nagyon pozitív, és pozitívak voltak egyébként a 
visszajelzések is. Úgyhogy bízom benne, hogy ez az együttműködés megmarad, és közös célunk, 
hogy végre kommunikáljuk nagy hanggal, hogy a Népliget közbiztonságilag egyáltalán nem 
rosszabb, mint bármelyik budapesti közpark, úgyhogy örülök, hogy ebben a rendőrség is 
partner. Köszönöm szépen a munkájukat. 

Elnök: Ács Andrea képviselő úrhölgy következik. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Azt hiszem, hogy ez tényleg ma a köszönetnek a napja 
lesz. Én konkrétan kiemelném Szabó Balázs körzeti megbízottat, akivel komolyan rendszeres 
kapcsolatom van, és amióta önkormányzati képviselő vagyok, ő volt a legelső, aki megkeresett, 
akkor le is ültünk személyesen és beszélgettünk. És ő az, aki minden hónapban felhív, keres, és 
nagyon kedvesen mindig elmondja, hogy ő minden hónapban engem minimum egyszer fel fog 
hívni, akkor is, hogyha nem történik semmi. Én ezt szeretném neki megköszönni, mert a covid 
időszakban ugye nem sűrűn találkoztunk, de ő akkor is rendszeresen keresett engem, és 
bármilyen probléma van Gyárdűlő és környékén, én őrá valóban számíthatok, és mindig kapok 
tőle visszajelzést. És az előző évben meg az azt megelőzőben nem tettem meg, hogy kiemeltem 
őt, de most mindenféleképpen felírtam, hogy ő egy nagyon-nagyon fontos ember, nagy betűkkel, 
nekem legalábbis, és bármilyen apró-cseprő problémának látszó dologgal keresnek meg engem 
az ott lakók, én mindig őt keresem először. úgyhogy nagyon szépen köszönöm a munkáját. 

Elnök: Somlyódy Csaba alpolgármester úr. 
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Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. Ebben a beszámolóban, amikor a rendőrség beszámol 
évente előttünk, mindig el szoltam mondani, és azzal szoktam kezdeni, hogy felhívom 
mindenkinek a figyelmét, és nem lehet elégszer hangsúlyozni, hogy Kőbánya egy nagyon 
speciális terület, hiszen itt minden megtalálható: a lakótelepektől a családi házas részig, a 
hatalmas parkoktól kezdve, a számos játszótéren át, az átlagot meghaladó ipari területekig, tehát 
mindenfajta, a rendőri munkához vagy a közbiztonsági munkához kapcsolódó rész képviselteti 
magát, és bizony az itt szolgálóknak otthonosan kell mozogniuk ezen a területen. Nem egyszerű, 
nem egy homogén terület, beszélgetve velük, mindig el szokták mondani, hogy úgy érzik, hogy 
ez egy nagyon jó hely, mert itt rengeteget lehet tanulni, hiszen itt mindenfajta dolgot ki tudnak 
próbálni, és mindig van valami, ami újdonság a számukra is, tehát nem unalmas a munka, hogy 
finoman fejezzem ki magamat, de meg tudnak felelni. Nagyon sok esetben beszélgetünk arról, 
hogy mekkora létszámot is igényel ez a munka, s ilyenkor mindig meg szoktam kérdezni a 
Kapitány urat, hogy látja jelenleg az állománynak a létszámát meg az összetételét, mennyire van 
ezzel megelégedve, miben szeretné, ha fejlődést lehetne elérni a közös cél érdekében. Egy időben 
a fluktuáció is elég magas volt a kapitányságon belül - ezzel most, hogy állunk, mert 
nyilvánvalóan azt tudjuk, hogy a terepet jól ismerő rendőr sokkal hatékonyabban tud dolgozni, 
mint mondjuk, aki nagyon szolgálatkészen, de Miskolcról került fel és térképpel talál egyik 
helyről a másikra. Tehát ez egy nagyon fontos dolog. Ugyanolyan fontos a technikai feltételeknek 
a megléte. Én többször jártam - hála Istennek általában nem bevittek, hanem magamtól - a 
rendőrségen. Nem éppen úri palota benyomását keltette, tehát hagyott kívánnivalót maga után, 
az itt dolgozók is el tudtak volna szebb helyeket is képzelni - nyilán mindez pénzbe és anyagi 
erőforrásokba kerül. A másik dolog tehát - és ebben volt is kooperáció az elmúlt időszakban 
irodabútorok és egyéb tekintetben - az ilyen technikai feltételek. A harmadik pedig, ami 
kulcskérdés volt, a mozgásnak a kérdése, hiszen volt, amikor összesen, ha jól tudom, két autó 
volt a kapitányságon és azzal kellett megoldani ezt. Tehát az ilyen technikai feltételekkel hogyan 
állunk most, mennyire van megelégedve a Kapitány úr ezzel a dologgal? Van egy speciális része, 
amiről mindig beszélnünk kell, hogy Kőbánya, nemcsak a világ közepe természetesen, hanem 
Budapesté is. És ezért aztán az a speciális helyzet van, hogy itt boldog és boldogtalan 
keresztülmegy, és sajnos igaz ez a nem jó szándékú emberekre is, hogy nemcsak dolgozni járnak 
be több tízezren naponta, hanem rossz szándékkal érkezők is jönnek. Bizony bármerre indulnak 
is el, nagyon hamar el is tudják hagyni ezt a területet, tehát ez egy nagyon speciális rész ebből a 
szempontból. A számokból úgy érzékelem, hogy ezen a területen azért sikerült előrelépni. 
Nyilván ennek van egy olyan része is, amely a prevenciót fokozza. Tehát - és ez az, amit még el 
szeretnék mondani, hogy én azt látom az utóbbi időben, hogy azzal nagyon jó úton megyünk, 
hogyha látják a rendőrt, hogy kint van az utcán, kint van a lakótelepen, akkor ez valamifajta 
visszatartóerővel is bír, úgyhogy én ezt egy nagyon jó iránynak tartom, de tudom, hogy ezt nem 
egyszerű megszervezni, hiszen ehhez létszám kell meg idő kell, úgyhogy én biztatnám a 
kapitányságot, hogy ez így menjen. És ide tartozik az a rész, ami nekem nagyon fontos: ez a 
körzeti megbízott néven futó dolog. Én azt gondolom, hogy Kőbányán ez nagyon jól bevált, 
nyilvánvalóan a felettesek is pontosan jól tudják, hogy Kőbányán a KMB-s kollégáknak a 
telefonszáma nyilvános, tehát föl lehet hívni napközben, meg lehet velük beszélni dolgokat. És 
ahogy a Kapitány úr is szokott fogalmazni, nem az a lényeg, hogy az irodában üljenek, hanem az, 
hogy kinn legyenek a területen és ismerjék meg ők is a területen, hogy éppen mi zajlik. Úgyhogy 
én azt gondolom, úgy látom, hogy ez jól működik, de kíváncsi vagyok, Kapitány úr hogyan 
értékeli ezt a tevékenységet. Végül is azt gondolom, hogy amennyiben anyagi erőforrások 
lennének, érdemes lenne ezt a tevékenységet fejleszteni. Kíváncsi vagyok, hogy erre van-e 
lehetőség, mert ez nagyon pozitív volt, és azt hiszem, nagy köszönettel tartozunk, mert egy 
covidos időszakon vagyunk túl, és az értékelt időszakban is eléggé meghatározta sajnos ez a 
vírus a munkafeltételeket, és ez a munkaterület is olyan, amelyet nem lehet online elvégezni. Egy 
rendőr nem járőrözhet otthonról, az interneten keresztül. Tehát itt kint kellett lenni akkor is az 
utcán, amikor mondjuk nagyon sokan online tudták végezni a munkájukat. Tehát köszönjük 
szépen ezt a helytállást, én azt hiszem, ennek az eredménye a mostani beszámoló. 
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Dr. Pál Adrián: Engedjék meg, hogy egy részét én válaszoljam meg a Kapitányságvezető úr 
helyett. Kezdeném a létszámhelyzettel. Akár a Budapest Főkapitányság, de Kőbánya 
vonatkozásában is, létszámgondokkal a rendőrség nem küzd. Ugyanakkor az látható egyébként, 
hogy hiány van tehát a feltöltöttségünk nem 100%-os, de egyelőre létszámgondokkal nem 
küzdünk. Illetőleg amire még büszkék vagyunk, hogy azt a 11 percet még mindig tudjuk tartani, 
amikor a riasztást, a bejelentést követően 11 perc alatt átlagban a kollégák kiérkeznek a 
helyszínre. Egyébként kirívó eset az 25 perc szokott lenni, de az nagyon kirívó, és általában 
közlekedési balesetekhez, amelyeket önök is említettek. Amikor már Budapesten annyi 
közlekedési baleset van, hogy a specialitás elv alapján a közlekedési vizsgálók vagy a közlekedési 
helyszínelők nem tudnak időben odaérni. Én úgy gondolom, hogy a kooperáció, ahogyan önök 
fogalmaznak vagy együttműködés lehetővé teszi, hogy polgárőrökkel, közterületfelügyelőkkel 
lefedjék Kőbányát. És a bevezető utak, kivezető utak problematikája - valóban egyik közepe 
Budapestnek Kőbánya, és nagyon gyorsan be lehet jönni és el lehet hagyni a kerületet. Ezt mi 
szakzsargonban „utazó bűnözőknek" hívjuk, akik az agglomerációból vagy esetleg még 
távolabbról jönnek be. Én úgy gondolom, hogy a technikai ellátottság megvan, jól látható digitális 
nyomok, amelyeket a kamerák, ha rögzítenek, azok alapján - nem taglalnám, hogy milyen 
nyomozati fortélyok vannak -, tehát azokat jobban meg tudjuk szűrni. Természetesen ebben 
fejleszteni sosem elég, tehát technikai kérdésben a kamerák ellátottsága minél több kellene, 
hogy legyen. Van nekünk egy projektünk, a Szitakötő rendszer, mely elsősorban Budapesten van 
jelen mintegy 600 kamerával, de később majd országosan is ki lesz ez terjesztve. Ebben látjuk 
nagyfokú jelentőségét annak, amely a mi munkánkat segítené. Technikai ellátottság, illetőleg az 
épület. Az épület felújítása, ha jól tudom, folyamatban van. Összesen öt objektum van a Budapesti 
Rendőrfőkapitányságon, amit felújítunk: az egyik a X. kerületi Rendőrkapitányság, és ha jól 
tudom, az ügyészség is beleesik. Norbi? Igen. Valóban, az épület már egy kicsit szanálódott és 
elhasznált, de hát nálunk 24-órás munka folyik, tehát mindig vannak ott kollégák és mindig 
dolgoznak. A számítógéppark, én úgy tudom, hogy elégséges, már nincsenek olyan problémák, 
mint 15-20 évvel ezelőtt, és a gépjárműparkunk is folyamatos fejlesztés alatt áll, tehát 
folyamatosan szerzi be a Kormány, illetve a rendőrség az új gépjárműveket. Én úgy gondolom, 
hogy ezzel probléma nincs. A körzeti megbízottaknál valóban nagyfokú előrelépést láthatunk az 
utóbbi években. A rendőrség vezetése átgondolta már a körzeti megbízott fogalmát, hogy miként 
is értékeljük, gondoljuk. Korábban, amikor vidéken egy falu, egy körzeti megbízott vagy két falu, 
kiválóan működött. Én úgy tudom, hogy Budapesten is átvették ezt a rendszert, és a körzeti 
megbízottak valóban azt a munkát végzik el, ami az ő feladatuk. Tehát abban a körzetben, azon 
a területen ismerik a Képviselő-testület tagját, ismerik a lakosokat, ismerik a helyi problémákat, 
amely nem feltétlenül bűnügyi jellegű, tehát nem feltétlenül tartozik a rendőrségre, de a lakosok 
meg tudják őt keresni, s ez lenne egy olyan híd a lakosság és a rendőrség között, amelyet én úgy 
gondolom, hogy még jobban kell erősíteni, és ez egy nagyon fontos szegmens. A körzeti 
megbízott, amikor leteszi a fegyvert, vagyis nincs szolgálatban, őt akkor is el lehet érni. Azért van 
a mobiltelefonja, s akkor is tud segíteni, tehát egyfajta szolgáltatást nyújt, egyfajta szolgáltató 
jelleget kell nyújtson. Nem tudom, hogy sikerült-e mindent megválaszolnom. És akkor Kaptány 
úr. 

Baricska Norbert Tamás: Köszönöm. És akkor egy-két gondolattal kiegészítve, Alpolgármester 
úrnak válaszolva, azt tudom mondani, hogy a tavalyi évhez képest abszolút nem csökkent a 
kőbányai rendőröknek a létszáma, tehát stagnál. Ezt a tavalyi beszámolóm kiegészítőjében is 
megemlítettem, amit önök is említenek, hogy van egy stabil mag, akik nemcsak dolgozni járnak 
Kőbányára, hanem tényleg van, aki az otthonának is érzi, érezheti is, mivel itt lakik, illetve a 
második otthonának és a hivatásának a rendőrséget. Tehát ezek a kollégák nagyon nagy 
segítségünkre vannak. A felújításunkkal kapcsolatban elmondhatom, hogy gyakorlatilag a 
gépészeti és szépészeti része megtörtént, kívülről gyakorlatilag teljes egészében, a belső eredeti 
állapot helyreállítása zajlik még, és talán Budapesten elsőként készülünk el, hogyha minden jól 
halad. Nyilván az adminisztrációs útvesztőkben még van egy-két kanyar, úgyhogy a hivatalos 
átadása az épületnek még a későbbiekben lesz, de a gyakorlatban a kivitelezés szinte megtörtént. 
Amit ezredes úr is említett, technikai eszközök, gépjárművek, számítógépek tükrében abszolút 

12 



nem szenvedünk hiányt, és az állomány részéről sem érkezett ilyen visszajelzés. Tehát az 
alapgondolatra visszatérve, azt gondolom, hogy ugyanúgy, mint a közbiztonság, a kapitányság 
létszáma, személyi állománya is stabilnak tekinthető. Nyilván nem 100%-ban, de a tavalyi évben 
is például bizonyos szakterületekre többen érkeztek, mint ahányan távoztak. Én azt gondolom, 
hogy nem jelent nekünk ez problémát. 

Elnök: Köszönöm szépen. Dr. Pap Sándor tanácsnok úr. 

Dr. Pap Sándor: Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester úr, Képviselő-testület, Kapitány úr, 
Főkapitány-helyettes úr, kőbányai kapitánynak lenni nem egyszerű feladat. Nyilván minden 
kapitányságnak megvannak a maga szépségei, de azért két börtön, temető, pláza, 
tömegközlekedési csomópont, tehát minden van, mint a búcsúban, ahogy mondani szokták. 
Nagyon sokrétű a feladat, és kiegészül azzal a heterogén városszerkezettel, amit Alpolgármester 
úr már elmondott, és bár a Képviselő-testület több tíz éve igyekszik szupportív lenni, a 
közbiztonságon belül nyilván számunkra kiemelten fontos az állampolgári biztonságérzet, de ezt 
nyilván mi is tudjuk közben, hogy ennél nagyságrendekkel összetettebb munka az, ami a 
rendőrségen folyik. Azt látjuk az idei beszámolóban, vagyis azt érezzük - én mindenképpen azt 
érzem, amikor a kőbányaiak között forgolódom-, hogy mind a kettő javul. És ehhez én szeretnék 
őszintén gratulálni Kapitány úrnak is és a Kapitányság minden dolgozójának. Különösen 
köszönöm az Örs vezér tere környékén a gyors és határozott intézkedést. Ezt többen elmondták, 
de én is fontosnak tartom elmondani, hogy a KMB-rendszernek az újraszervezése szervezetileg 
is és - amennyire én meg tudom ítélni - személyileg is sikeres volt, és azt kell mondjam, hogy az 
idei év után - én láttam a számokat 15 évvel ezelőtt is, az elképzelhetetlen volt, hogy valaha 
Kőbányán 2 darab gépjárműfeltörés legyen. Ez nekem egy vesszőparipám, elnézést kérek attól, 
aki sokadjára hallja, de hát a Gyakorló utcai régió önmagában éllovas volt össz-Budapesten a 
gépjárműfeltörésekben és az eltulajdonításokban, és az, amit itt most az éves jelentésben látunk, 
az egy átlagos szerda délután volt, kis túlzással. Ezeket a számokat a gépjárműlopás tekintetében 
nagyjából egy hét alatt, a feltörés tekintetében pedig maximum három hét alatt tudta volna hozni 
csak az a kis szelete a kerületnek. Ez nagyon jó érzés, és tudjuk, hogy nagy, összetett és 
koncentrált munka van mögötte. Egy kicsit azt érzem, hogy nyilván laikusként, de én már nem 
látom, hogy hova lehet még innen javulni. De ez egy óriási dolog, mert elértünk valamit, amiről 
nem hittük, hogy el lehet egyáltalán számszakilag, és ahonnan nagyon nehéz lesz javulni - ezt 
majd magunknak, képviselőknek is fejben kell tartani, hogy innen már minden apró javulás 
exponenciálisan növekedő erőfeszítést és koordinációt igényel, egyébként a mi részünkről is. 
Köszönjük a munkájukat, bravó! 

Elnök: Dr. Mátrai Gábor Imre elnök úr. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Tisztelt Képviselő-testület, 
Kapitány úr! Először is szeretném megköszönni én is a Kőbányai Kapitányság, a kőbányai 
rendőrség munkáját. És tényleg úgy gondolom, hogy a körzeti megbízotti munka, szolgáltatás 
óriásit lépett előre az elmúlt évekhez képest. Én is szeretném megköszönni az újhegyi körzeti 
megbízottaknak a munkáját. Erre szeretnék egy javaslatot tenni, vagy nem tudom, hogy Önök 
hogyan látják Talán a lakosság részére kellene egy további tájékoztatást nyújtani a körzeti 
megbízottak szerepéről vagy a körzeti megbízott személyéről. Mind velünk, képviselőkkel, mind 
a társasházakkal, úgy tudom, felvették a kapcsolatot. Javasolnám, hogyha a lépcsőházakban az 
elérhetőségük kint lenne, talán a szubjektív biztonságérzete még tovább növekedne a 
lakosságnak. Egy másik kérdésem pedig az lenne itt a kiberbiztonság bemutatása kapcsán, hogy 
a korábbi években jellemző unokázós bűncselekmények mennyire tűntek el a kerület életében, 
illetve ez a kiberbiztonság, tehát az ún. PIN-kód és egyebek kérésének bűncselekményrésze 
mennyire növekedett. Ez lenne az egyik kérdésem. A másik kérdésem pedig: úgy látom, hogy a 
bűncselekmények száma hála Istennek óriási mértékben csökkent, azonban itt a beszámolóban 
a szabálysértések száma 31,6%-kal növekedett. Ez Újhegyen is folyamatosan észrevehető, úgy 
látom, tehát az italozós és egyéb szabálysértési bűncselekményeknél ez továbbra is 
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megtalálható. Erre szeretném, ha pár mondatban válaszolna, valamint most a háborúból 
kifolyólag: a migráció milyen egyéb feladatokkal terheli meg a rendőrséget, az ukrajnai, 
kárpátaljai menekültek részéről, illetve továbbra is, az egyéb illegális migrációval kapcsolatosan 
milyen egyéb feladatai vannak a rendőrségnek? Köszönöm. 

Dr. Pál Adrián: Néhány kérdést megválaszolnék. Kezdeném akkor a migrációval. Az orosz
ukrán háború miatt természetesen kaptunk pluszfeladatokat, a Budapesti Rendőrfőkapitányság 
is, mind a Keleti, mind a Nyugati pályaudvaron, mind a BOK Csarnoknál jelen vagyunk. Én úgy 
gondolom, hogy ez még nem leterhelő, illetve visszatérőleg ellenőrizzük azokat a 
szálláshelyeket, ahol menekültek kerülnek elszállásolásra, annak érdekében, hogy se 
bűncselekmény sértettjeivé, se elkövetőivé ne váljanak. A másik az illegális migráció, az 
természetesen nagyobb terhet ró már a Budapesti Rendőrfőkapitányságra, hiszen míg korábban 
Bács-Kiskun megye, Győr-Moson-Sopron megye vagy Csongrád-Csanád megye volt érintett 
ebben a kérdésben, az MS autópálya miatt elég sok illegális bevándorló fordul most már itt is 
meg Budapesten, illetve elkövetők is, és természetesen erre azonnal lép a rendőrség. Ez a 
kerületeket még egyelőre nem érinti, hiszen a területi, központi szervek látják el ezen feladatok 
megoldását, mind a nyomozást, mind az elfogást. Az unokás bűncselekmények kapcsán: 2018-
ban 1300 körül volt Budapesten az unokás bűncselekmények száma, a tavalyi évben ez 180-ra 
redukálódott. Idén az elmúlt három hónapban nem kaptunk bejelentést unokás 
bűncselekményekről, sikerült az utolsó, 90. elkövetőt is elfogni kint az Egyesült Királyságban, 
illetve Írországban. Ezt azért tudom olyan pontosan, mert magát a nyomozócsoportot én 
irányítottam. Azt kell látni, hogy korábban Kőbányára is előszeretettel jártak, nemcsak Budára, 
ahol egyébként módosabb polgárok vannak. Négy bűnszervezetet sikerült az elmúlt években a 
nyomozócsoportnak felszámolnia, s ez 90 elkövetőt jelent. Ebben vannak szervezők, futárok, 
akik csak a pénzt átvették, de jelen pillanatban kijelenthetem bátran, hogy az elmúlt három 
hónapban nem volt ilyen jellegű bűncselekmény, tehát ha azt nézzük, sikerült felszámolnunk. S 
azok, akik ezt egyébként itt korábban szervezték, majd az Egyesült Királyságba, illetve 
Írországba menekültek, mind a 4 bűnszervezet vezetői, azokat sikerült az angol hatóságokkal 
együtt elfogni, hazahozni és jelenleg az igazságszolgáltatásban várják a büntetésüket. Kiemelem, 
hogy bűnszervezetben vannak, tehát ez dupla büntetési tételt jelent nekik. 

Baricska Norbert Tamás: Igen, a kérdések a legjobb helyre futottak be, ezredes úr említette, 
hogy ő vezette ezeket a nyomozócsoportokat. Most visszatérve Kőbányára, azt hiszem, a 
szabálysértések kérdésköre maradt még Újheggyel, illetve Kőbányával kapcsolatban. A tavalyi 
évben, ne felejtsük el, ahogy Alpolgármester úr is említette, még covid-időszak volt, és a coviddal 
kapcsolatos szabályok módosítása okán is megnövekedett száma volt a szabálysértéseknek. Én 
azt gondolom, hogy azért ez a kisebbik része. A nagyobbik része annak a már korábban említett 
és bevezetett fokozott közterületi jelenlétnek köszönhető, amely nemcsak a mi 
szabálysértéseinknek a számát, hanem én úgy tudom, hogy az itt többször bemutatott 
közterületfelügyeleti intézkedési számokat is megnövelte. Mivel ezeken a területeken a rendet 
minél fokozottabban szeretnénk fenntartani, ezért több intézkedést is von maga után, és azt 
gondolom, hogy ezek az elkövetett szabálysértési számok többnyire ezeknek tudhatók be. 
Minimális mértékben a közlekedési szabálysértések is nőttek az elmúlt évekhez képest. De hát 
azért azt se felejtsük el, hogy a forgalom is már a tavalyi év második felében elég erőteljesen 
megnőtt, már-már visszaállt a covid előtti időszakra. Tehát ha a szabálysértéseket tekintjük, 
akkor nem szabad figyelmen kívül hagyni a covid időszakot, illetve az azzal járó intézkedéseket, 
amelyek azért minimálisra csökkentették a számokat. Ha a saját példámból indulok ki, akkor a 
kezdeti munkába érkezési 15 percem most már beállt a normál 35 percre, tehát érezzük a 
közlekedésen. 

Elnök: Kovács Róbert tanácsnok úr. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen, Polgármester úr. Én szeretnék csatlakozni Ács Andrea 
képviselő asszonyhoz, és szeretném megköszönni - a 12. (egyéni választókerülethez tartozó) 
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körzetben dolgozó, Faddi Rita - törzszászlós, ha jól emlékszem, nem akarok butaságot mondani, 
(nevezett főtörzsőrmesteri rendfokozatban a 14. KMB működési körzetben tevékenykedik) -, 
munkáját, s szeretném ezt tolmácsolni. Ő is rendszeresen keres és érdeklődik. A számokból is 
látszik, hogy nem tudok neki súlyos dolgokról beszámolni, hála Istennek, apróságokról csak. De 
minden hónapban értekezünk ezzel kapcsolatban, legalább online, és így flottul működik. Egy 
dologra szeretném felhívni a figyelmet: a Venyige utcai börtönkomplexumnál az utóbbi időben 
úgy tűnik nekünk, úgy vesszük észre, hogy ismét mintha növekedésnek indulna az a tendencia, 
az a jelenség ismét erősödne, ami korábban sok problémát okozott. Nem éri el nyilván a régi szép 
időknek a szintjét, amikor gyakorlatilag gyilkosság is történt a jelenségből kifolyólag, de 
erősödni látszik a tevékenység. Ezt kérem egy picit ismét, a régi gyakorlatnak megfelelően 
vizsgálni. Köszönöm szépen. 

Elnök: Papp Zoltán elnök úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót, Polgármester úr. Itt többektől is elhangzott, hogy Kőbánya 
milyen összetett. Engedjék meg nekem, hogy fölolvassam Moldova György Bűn az élet című 
könyvéből az egyik kedvenc idézetemet, amely úgy szól, hogy „Eszembe jutott egy régi újságcikk. 
Egy idegenbe vetődött férfi kereste elfelejtett gyermekkori lakhelyét, csak arra emlékezett, hogy 
egy kórház, gyár, temető, börtön, kaszárnya és nagy rétek terültek el a házuk közelében. Az 
újságíró egyből rájött, hogy ez a környezet csak Kőbánya lehet." Kapitány úrnak szeretnék 
gratulálni, nagyon elismerésreméltóak az eredmények. Én is szeretném megdicsérni az én 
körzetemben Balázs György körzeti megbízottnak a munkáját, és általában őt. Egyetlen 
kérdésem lenne a saját körzetemmel kapcsolatban természetesen. Korábban is beszéltünk róla, 
de úgy gondolom, hogy érdemes megemlíteni, hogy az én körzetemben a legérzékenyebb pont 
az a Pongrác park. Ott sajnos, pláne, hogy jön a jó idő, ismét elindult az esti órákban, olyan 6-7 
óra környékén az italozás, pontosabban valószínűleg korábban elkezdődik az italozás, csak 
akkorra éri el azt a fokozatot, amikor már problémát is okoz a dolog. Ha jól tudom, két hete volt 
is valamiféle verekedés ott azon a részen. Úgyhogy ismét arra szeretném kérni Kapitány urat, 
hogy a lehetőségekhez képest ezt a részt legyenek kedvesek erősebb figyelemmel kezelni. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Alpolgármester úr. 

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Szándékosan szerettem volna én zárni ezt a kört. 
Kihasználnám a lehetőséget, hogy Főkapitány úr bűnügyi helyettese a körünkben van. Kimondok 
egy szót, ami ma nem hangzott el, de ennek a nagyon színes összetételű önkormányzati 
testületnek, minden egyes tagjának a mindennapi életében ott van, kinek jobban, kinek kevésbé. 
S ebben szeretném a segítségét kérni Főkapitány-helyettes úrnak. Ezt Hős utcának hívják. 
Kőbányát azzal vádolni, hogy nem lennénk szociálisan érzékenyek - nyolc hajléktalanellátó 
pontunk van-, azt gondolom, hogy finoman is meredek. Mi szociálisan igen érzékenyek vagyunk, 
de politikai palettától függetlenül a bűnnel és a bűnnel összefüggő devianciával szemben 
semmilyen elnézés nincs bennünk. Az elmúlt években egy nagyon-nagyon kemény munka folyt 
Gyetvai Tibor vezetésével, ezt a kemény munkát átvette Baricska kapitány úr, az én területemet 
korábban Radványi alpolgármester kollégám vitte, és nagyon szép, látványos eredményt értek 
el. Ott „beragadt valami" pestiesen szólva. Az Önkormányzat a rábízott munkát elvégezte, csak 
sajnos a bűn elkezdett visszaszivárogni. Tegnap-tegnapelőtt fogadóórát tartottam, és nagyon 
kellemetlenül éreztem magam, hogy minden egyes választópolgárnál felmerült úgy mellesleg a 
Hős utca. Na de mi lesz vele? Mikor oldódik már meg? Dőljön el valamerre! Tudom, hogy nem 
Önhöz tartozik, ezért egy hangos kérdésként szerettem volna a mai találkozónkat ezzel zárni. 
Köszönöm szépen. 

Dr. Pál Adrián: Köszönöm szépen. Főkapitány úr felé tolmácsolni fogom természetesen ezt a 
kérdést is, illetve a Képviselő hölgyek, urak a Kapitány úrnak egyéb más kérdést is eljuttattak. A 
Hős utca önmagában egy fogalom, valóban nagyon sok erőfeszítésünk volt Önökkel, 
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társszervekkel. Egyetértek abban, hogy ezt a munkát nem lehet abbahagyni. Természetesen az 
ott lakók lakhatását nem a rendőrség fogja tudni megoldani, de természetesen mi mindenre 
nyitottak vagyunk, a kooperációra, hogy együttműködjünk Önökkel, és hogy azt a területet, ha 
szabad így fogalmaznom, élhetővé tegyük. Nem megtisztítsuk, hanem élhetővé tegyük. A kettő 
között óriási különbség van, úgyhogy a készenléti rendőrség, TEK, illetve honvédség között van 
ez a dolog. Személy szerint én már többször jártam ott ilyen-olyan ügyekből kifolyólag, amit 
most nem részleteznék, életellenes cselekvények, és más, unokázós csalót fogtunk ott el például. 
De természetesen megértettem a kérést, és Főkapitány úr felé tolmácsolom. Köszönöm szépen. 

Elnök: Következhet a döntéshozatal. Előtte csak egy gondolat. Papp képviselő úr Kőbánya híres 
íróját idézte. Hadd idézzek én valaki mást, ugyan nem írta le, csak megfogalmazta a gondolatát 
Kovács István, Pongráctelepen született ökölvívónk, aki pár évei ezelőtt, amikor találkoztunk, 
elmondta, hogy minden évben legalább egyszer elhozza a gyermekeit Kőbányára, megmutatja 
nekik, hogy honnan származik, hol született, mi jellemzi a szülőhelyét. És azt mondta, hogy most 
már kicsit bajban van, mert nem tudja ugyanazt megmutatni, amit korábban meg tudott. A 
kőbányai látogatásaik azt a célt is szolgálták, hogy megmutassa a gyermekeinek, hogy nem 
minden olyan rózsás, mint amilyen körülmények között ők most élnek vagy élni tudnak. Azt 
mondta, hogy egyre nehezebb neki, mert Kőbánya azért rengeteget változott és fejlődött. Igaz ez 
a Hős utcára is egyébként, hiszen a Hős utca sem ugyanaz, mint régen. Messze nem végeztük el 
a feladatot, tehát van még teendőnk, mint ahogy Alpolgármester úr is megfogalmazta, a 
hajléktalanellátás nehézségei is bizony komoly terhet rónak ránk. És ez a szociális problémák 
mellett nyilván a - bár nem jelenik meg bűncselekmények sokaságában, de a kőbányai polgárok 
szubjektív biztonságérzetét biztos, hogy befolyásolja és negatívan befolyásolja, van teendőnk. 
Tegnap egyeztettem éppen Pikó polgármester úrral a szomszéd kerületből, és megbeszéltük, 
hogy azon kerületek polgármestereivel találkozót szervezünk, ahol markánsabban jelen van a 
hajléktalanellátás, hogy mi a csodát tudnánk tenni annak érdekében, hogy ezt megfelelő módon, 
keretek között és akár valami továbblépés lehetőségét is vizsgálva esetleg ki tudjuk mozdítani 
abból az állapotából, amibe, azt lehet mondani, hogy beragadt az elmúlt időszakban. Hiszen egy 
problémát kezelünk, kezelgetünk, de igazi megoldásokat nemigen mutatunk. De ez már messze 
túlmutat a közbiztonság vagy a rendőrség ügyein. Most viszont erről kell döntést hoznunk, a 
beszámoló elfogadásáról. Indítom a szavazást. 

94/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapesti Rendőr-főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi 
tevékenységéről szóló beszámolóról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapesti Rendőr
főkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót 
elfogadja. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. Köszönöm még egyszer a munkát, köszönöm a 
jelenlétet, és bár az elején nem jeleztem, de most megteszem: Kapitány úr, Főkapitány úr 
helyettese jelezte, hogy nem udvariatlanságból, de szolgálati ügyben menniük kell, ha befejeztük 
a napirendi pont tárgyalását. Úgyhogy köszönjük még egyszer a jelenlétet és további jó munkát 
kívánunk. (Taps a jelenlévők körében.) 

2. napirendi pont: 
Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi 

Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

Elnök: A következő napirendi pontunk egy beszámoló ismét, mégpedig a Fővárosi 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolója, szóval a 
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Tűzoltóság beszámolója, hogyha ezt szerettük volna lefordítani nagyon egyszerűen. Köszöntöm 
Horváth Lajos tűzoltó alezredes urat. Parancsnok úr, gyere közelebb, gondolom, te is szeretnéd 
szóban kiegészíteni a hagyományokhoz hűen, és meg is adjuk erre neked a lehetőséget. 

Horváth Lajos: Én a hagyományaimhoz híven a jól bevált scenárióval fogom a szóbeli 
kiegészítést megtartani. Egy videót hoztam, és ezt akkor közösen megtekintjük, utána pedig egy 
szóbeli beszámolót vagy kiegészítést fogok tartani. Köszönöm. (Filmvetítésre kerül sor.) 

Horváth Lajos: Nagyon sajnálom, hogy a hang nem volt egy kicsit erősebb, mert kicsit 
hangosabban átütőbb lett volna a film, de akinek van lehetősége otthon hangosabban 
megtekinteni, azt javaslom, hogy tegye meg, de mindenki saját belátása szerint. Egy ilyen videó 
után, egy ilyen film után, ami szerintem tökéletesen bemutatta a Tűzoltóság 2021. évi munkáját, 
már nehéz nekem az elvégzett munkáról beszélni, ezért inkább más vizekre fogok evezni. 
Először is a köszönetről, a háláról és az elismerésről szeretnék szólni egy pár szót, majd pedig az 
állományomat szeretném bemutatni önöknek. Tehát a köszönet és hála szavai először is Önöket 
fogják érinteni. Köszönet és hála mindenkinek, aki tettel, szóval vagy gondolattal támogatta a X. 
kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság munkáját, nagyon szépen köszönöm. Maradjunk a 
köszönetnél és a dicséretnél - sokan alkotnak véleményt köszönettel, köszönet és dicséret 
témájában, illetve önmagunk dicsérete témájában. Énbelém elég sok szorult Gandhiból és 
Mandelából, ezért én inkább azt vallom, hogy mások beszéljenek a mi munkánkról és mások 
dicsérjenek minket. Több dicsérőlevelet és e-mailt szoktunk kapni az év folyamán, de 
bemutatnék itt most egy köszönő e-mailt. Ott az alsó sorban lehet látni, hogy honnan datálódik 
ez a köszönő e-mail, a tavaly május elseji Harmat utcai eseménnyel kapcsolatban, arra 
vonatkozólag. Amikor pedig keltezett ez a köszönő e-mail, az ez év március 31., ami azt jelenti, 
hogy 10 hónap múlva az állampolgárokban még mindig benne volt ez az esemény. És hogy miért 
került be ez a köszönő e-mail a prezentációba: azért, mert - nem tudom, ki fogalmazta meg az e
mailt, és ki volt az, aki ezt elküldte, ezt én is csak így kaptam, de a címzettlistából tökéletesen 
látszik, hogy nagyon jól megadta a módját. Ezért én ezen a fórumon is szeretném megköszönni 
az Ő köszönetét, mert én úgy gondolom, hogy az ilyen köszönet, amit egy ilyen plénum előtt is 
megtett, az nagyon sokat tesz a tűzoltóság munkájának a megbecsüléséért. Most pedig 
szeretném a kollégáimat bemutatni önöknek. Mindenkitől kértem egy kétoldalas önéletrajzot, 
ezt most szeretném felolvasni önöknek. Kutya, kedvenc étel, ilyenek lesznek benne - de a viccet 
félretéve minden ember életében vannak nagy események, általában a polgári emberek életében 
és minden ember életében a kerek születésnapok ilyenek. Ezalól nem kivétel a tűzoltóság sem, a 
tűzoltó is a kerek születésnapját szereti megünnepelni. Azok a kollégáim, akik már 
megünnepelték a 35. születésnapjukat, ötvenketten vannak. Azok a kollegáim, akik 
megünnepelték a 40. születésnapjukat, harminckilencen vannak. Azok a kollegáim, akik már 
felvágták a 45-ös tortájukat, 23-an vannak. S azok a kollegáim, akik már elérkeztek a 
félévszázados jubileumhoz, 9-en vannak. S azok a kollegáim, akik az 55. születésnapjukat is 
megünnepelték, hárman vannak. De a Tűzoltóság egy elég hierarchikus szervezet, a szó szoros 
értelmében mi nem vagyunk egy fegyveres testület, de a mi hagyományaink ezt máshogy 
gondolják. Nem tudjuk elolvasni, úgy látom, de a kézi tűzoltókészülék fegyver a dolgozóink 
kezében a tűzvédelmi harcban. Mi egy épületben vagyunk a múzeummal, úgyhogy nekem van 
rálátásom ilyen táblákra, ezt onnan sikerült szereznem. A hivatásos lét a szolgálati időt még 
nagyon tudja prezentálni vagy nagyon tudja magának dicsérgetni, hogy ki mióta van 
szolgálatban. Úgyhogy most erre a témára térnék át. Tehát a kollégáim, akik már a 10 éves 
szolgálati jelet viselhetnék, ha lenne ilyen, 4 7-en vannak. Azok a kollegáim, akik a 15 éves 
szolgálati jelet viselhetik, azok 38-an. Azok a kollegáim, akik a 20 éves szolgálati jelet viselhetik, 
24-en és azok a kollegáim, akik a 25 éves szolgálati jelet viselhetik, hatan. A végére csak annyit 
mondok, hogy a X. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság állománya készen áll arra, hogy a 
Kőbánya és a főváros mentő tűzvédelme érdekében számára meghatározott feladatokat magas 
szinten hajtsa végre. Bár a feladat végrehajtására nem lesz annyira jellemző a fiatalos agilitás és 
pezsgés, sokkal inkább lesz jellemző az, amit az ötvenes táblán már láttunk, hogy „tökéletes, okos 
és bölcs". Köszönöm a megtisztelő figyelmüket, ha van kérdés, akkor válaszolok. 
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Elnök: Köszönjük szépen, Parancsnok úr, a film hangulatát kicsit oldottad a tőled megszokott, 
kicsit sajátos stílusú beszámoló kiegészítéssel. Köszönjük ezt neked, mint ahogy köszönjük az 
elvégzett munkát. A beszámoló anyagát olvastuk, és tisztában vagyunk ezzel, hogy mi történt a 
városban. Megnyugtató számunkra, hogy itt vagytok, és bölcsen tudjátok ezt a feladatot végezni, 
és azt gondolom, mindannyiunk megelégedésére. Nemcsak a beszámoló, a beszámolóban látott 
levél mutatja, hanem minden egyes beszélgetés is, amit a tűzoltóságról folytatunk a lakossággal, 
a lakosság körében, az mind ezt tükrözi vissza. Úgyhogy köszönjük szépen. Kőbánya a tűzoltóság 
szempontjából sem egyszerű hely, helyszín. Mint ahogy a rendőrségnél el lehetett mondani, az a 
komplexitás nálatok is nagyon markánsan megjelenik, akár a főközlekedési útvonalak, 
vasútvonalak, cégek, gyárak és speciális intézmények, ezek mind-mind a megszokottnál egy picit 
többet jelentenek, kívánnak. úgyhogy köszönjük, hogy ennek a szakmai kihívásnak ilyen magas 
színvonalon megfeleltek. Az meg külön öröm, hogy eljutottunk a tűzoltóság épületével is oda, 
hogy nemcsak belül történik egy pici felújítás, mint ahogy történt a konyha esetében a tavalyi 
esztendőben, hanem most már kívülről is látjuk a megújulás jeleit. Öröm számunkra, hogy ez a 
laktanya is reményeink szerint, ha nem is olyan mélységben, ahogy korábban gondoltuk, de azért 
elindult a korszerűsítés útján. Alpolgármester úr, Somlyódy Csaba. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm a szót. Parancsnok úr itt megelőzött abban, hogy rögtön a 
létszámmal kezdtem volna, és ugye tavaly beszélgettünk arról, hogy a rendőrséghez képest, ahol 
elhangzott, hogy harminc-egynéhány év az átlagéletkor, itt nálatok 45 év volt akkor. Most úgy 
látom a számokból, hogy körülbelül hasonló a helyzet. Számos beszélgetésen szóltunk arról, 
hogy az utánpótlás, a fiataloknak mennyire vonzó ez a rész, mit tud adni a Testület. Történt-e 
ebben előrelépés a megítélésed szerint vagy legalábbis Kőbányán mi látszik ebből a dologból? A 
másik, amire Polgármester úr is utalt, a technikai része. De én itt nemcsak erre gondolok, az 
épületre, hanem a gépjárművekre is, a különböző tűzvédelmi felszerelésekre, balesetnél 
használatos eszközökre, hogy ezzel hogyan álltok, miben láttok hiányt, és ennyiben kielégítő 
megítélésed szerint ez a rész? Illetve el kell mondani, hogy számtalan alkalommal a beszámolási 
időszakban tudtunk találkozni, most már sajnos minden évben vihar esetében rendszeres, hogy 
a tűzoltók elindulnak reggel hat órakor, és akkor a nyolcadik helyszínen is találkozunk 
ugyanazzal a tűzoltóautóval, akik öt órakor elmondták, hogy folyamatosan a kidőlt fákat 
vagdossák le az útról, kocsiról, bárhonnan, ahol éppen szükség van rá, de még a reggeliig nem 
jutottak el, mert hogy igyekeznek minél előbb végezni, mert még nyolc helyre kell menni. És 
ebből nemcsak a kerületben, hanem a kerületen kívül is szolgálatot kell teljesíteni. Egy ilyen 
találkozás is volt sajnos, amit éppen mutattál, a Harmat 99-nél, tehát lakástüzeknél, de utalnék 
itt az irodatűzre, ami nem volt semmi mutatvány az ipari parknál. Ez az egyik legveszélyesebb 
tűz volt, ha jól tudom, az utóbbi években Kőbányán, az a bizonyos irodatűz. A közlekedési 
balesetekről meg nem is hallunk annyit, de azoknál is rendszeresen részt vesztek a mentésben, 
tehát elég sokrétű a feladat. Én mindig meg szoktam kérdezni, hiszen a területemhez tartozik: a 
különböző cégek A különböző cégek különböző veszélyességi fokozatúak katasztrófavédelem 
vagy ha úgy tetszik tűzoltóság szempontjából, és számos cég saját tűzoltósággal is rendelkezik. 
Nyilván ők kapcsolatban vannak veletek. Hogyan ítéled meg ezt az együttműködést, milyen ez az 
együttműködés a gyakorlatban, és miben látsz esetleg hiányosságot? Azok az ellenőrzések, 
amiket rendszeresen végeztek ezen a területen, mennyire fogadják meg vagy mennyire vannak 
visszatérő problémák ezen a részen? Egy dologra hadd hívjam még föl a figyelmet, mert hátha a 
tévéadást is nézik, hogy azért itt a X. kerületi Kőbányai Tűzoltóság büszkélkedhet azzal, hogy az 
épületben közösen foglalnak helyet a Tűzoltómúzeummal, ami unikummá teszi a történetet, és 
hogy Kőbányán található a tűzoltóknak a múzeuma, amit mindenkinek a figyelmébe ajánlok, 
hogy egy kicsit a múltat is megismerjük, ne csak a modern technikát. Tehát ha valaki a múltat is 
meg szeretné tekinteni, hogy hogyan fejlődött a tűzoltóság, az Kőbányán megteheti. Köszönöm 
szépen. 

Horváth Lajos: Létszámhelyzet, létszámprobléma. Az utánpótlás, a toborzás fővárosi szinten 
zajlik Az, hogy mivel tudjuk csábítani a fiatalokat, az pedig országos szinten dől el, hiszen a 
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juttatások, ami egy tűzoltónak vagy éppen egy rendvédelmi dolgozónak kifizetésre kerül vagy 
éppen szociális juttatások, azok a HSZT-be, illetve BM rendeletekbe vannak foglalva. Mindenki, 
aki jelentkezne, ezeket megtekintheti, érdeklődhet a barátjától. Szépen fogalmazva, nem nagyon 
van jelentkező. A technika. A két gépjárműfecskendőnk, tehát a hagyományos tűzoltóautók, akik 
fát vágnak és mondjuk közlekedési balesetekhez is mennek, azok a '97-es, '98-as beszerzésben 
kerültek beszerzésre. A kisgépek, a fűrészek és a feszítővágók, amiket a műszaki mentésekhez 
használunk, azok természetesen folyamatosan cserélve vannak, azok korszerű technikák. 
Korszerű technikák általában a védőfelszereléseink: légzőkészülék, védőruha, védősisak, ezek 
folyamatosan cserélve vannak, az állomány ebből a szempontból biztonságban van. Cégek, és 
létesítményi tűzoltóparancsnokságok. Kőbánya vonatkozásában két gyógyszergyárban van 
létesítményi tűzoltóparancsnokság. Ezekkel az együttműködésünk kiváló, ők maximálisan 
figyelembe veszik, hogyha mi bármilyen javaslatot megfogalmazunk velük kapcsolatban. Ők 
annyival még előre is vannak, hogy általában, akik náluk létesítményi tűzoltóként dolgoznak, 
előtte a gyárban technikusként vagy valamilyen beosztásban már dolgoztak, tehát hatalmas 
helyismerettel és hatalmas anyagismerettel rendelkeznek. Tehát ezek a területek, a létesítményi 
tűzoltóparancsnokságok hibátlanul működnek és az együttműködésünk is kifogástalan. 
Köszönöm. 

Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Köszönöm. Nekem csak egy gyors, praktikus kérdésem lenne. Az elmúlt 10-
12 évben megrendezésre került az ifjúsági katasztrófavédelmi vetélkedő, aminek általában 
Kőbánya adott otthont és a Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltségnek a kerületei, s onnan 
iskolák jöttek a VI., VII., VIII., IX., illetve X. kerületből. A pandémia miatt volt egy kis szünet. 
Kérdezem, hogy tervezik-e ezt idén esetleg újra Kőbányán megrendezni? Úgy emlékszem, mi 
erre a költségvetésben biztosítottunk összeget is. 

Horváth Lajos: Nagyon szépen köszönöm a kérdést, és köszönöm, hogy erre pénzt különítettek 
el. Sajnálatos módon ez egy ráépülő versenysorozatnak a része, ennek április elején általában 
meg kell történnie. Akkor még a pandémiás helyzet nem tette ezt lehetővé, hogy az előkészületek 
már úgy lefolyjanak, hogy aztán megtartható legyen ez a verseny. Ezt úgy kell elképzelni, hogy a 
kerületi versenyek, aztán a fővárosi verseny, majd az országos verseny, és a versenynek az 
eredményhirdetése, díjátadása pedig a rendőr-tűzoltó majálison, a Városligetben lett volna. 
Most a rendőr-tűzoltó majális is még a pandémia miatt elmarad, ebben az évben az sem lesz. 
Természetesen az Igazgatóság a jövő évre számít arra, hogy fogja tartani ezt, a Kirendeltség is 
számít erre, reméljük, hogy jövőre meg lesz tartva. Természetesen a hat kerület, az V.-től a X.-ig, 
akik itt a fővárosban meg voltak szólítva, azokon kívül, én emlékszem, hogy voltak még határon 
túli városok is, testvérvárosok is megjelentek csapatokkal, versenyen kívül részt vettek ebben, 
tehát ez egy nagyon-nagyon széles esemény volt. Nagyon sajnálom, hogy a pandémia ezt most 
egy kicsit megállította, de szakmailag mindenképpen támogatjuk, hogy ez tovább folytatódjon. 
Köszönöm szépen. 

Elnök: Ács Andrea képviselő úrhölgy. 

Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Mi tartozunk Önöknek köszönettel, és azt hiszem, hogy 
mi itt Kőbányán mindent, ami a lehetőségeinkhez mérten adott, azt mi tudjuk önöknek nyújtani. 
Én nagyon örültem annak az e-mailnek, amit bemutatott, és nem fogok országos politikáról 
beszélni, de zárójeles megjegyzés: nagyon örültem a címzetteknek, és ahhoz, hogy az önök 
helyzetében javulás legyen, ahhoz mindenképpen feljebb kell, hogy elkezdődjön valami. Én 
nagyon bízom benne, hogy ennek lesz eredménye, és azt is nagyon jó lenne elérni, hogy minél 
több fiatal válassza ezt a pályát. Nekem még van olyan gimnáziumi osztálytársam - 25 éve 
érettségiztem -, aki egyébként tűzoltó mind a mai napig. Sokszor csodálkozunk is rajta, hogy 
még mindig ezt a pályát viszi tovább, de ő akkoriban így döntött, és abszolút nem is akarja 
elhagyni, tehát a körülményekhez képest. Még egy megjegyzés, hogy bárhol Kőbányán tűz van, 
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vagy valamit látnak az emberek, vagy füst, akkor a kü lö nböző facebook-csoportokban az első 
kérdés, hogy mi ez, mi történt. És utána a hozzászólásokban az megnyugtató, hogy Önök azonnal 
ott vannak. Ahhoz képest, amit Ön most itt bemutatott, hogy milyen korosztály van, meg hányan 
vannak, én nagyon szépen köszönöm, hogy Önök vigyáznak ránk. Mert ha mondjuk az a 
társasház, ahol én élek, ott mondjuk a 6. emeleten kitörne egy tűz, nem tudom, hogy mihez 
kezdenénk, hogyha mondjuk Önök nem tudnának kijönni időben. És ez - elnézve egyébként 
sokszor a társasházban lakók azon szokását, hogy mindenféle dolgot kihelyeznek az erkélyre 
meg mondjuk az ajtó elé, meg egyébként a mindenféle tárolóhelyiségbe, amire nyilván ki van 
írva, hogy nem lehet oda tenni, de sajnos ugye önök sem tudnak mindenhol ott lenni. Úgyhogy 
nagyon szépen köszönöm a munkájukat. Ennyit szerettem volna mondani. Köszönöm. 

Elnök: További, hozzászólásra jelentkező Képviselőtársam nincs, így döntéshozatal fog 
következni. Indítom a szavazást. 

95/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség 
X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló 
beszámolóról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Fővárosi 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi 
Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. Köszönjük még egyszer a munkát. A kerületi 
rendvédelmi napot azért megtartjuk, arra úgy készülünk. {Taps a jelenlévők körében.) Szia, 
Parancsnok úr. 

3. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2022. évi igazgatási 

szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyzőr 

Elnök: Következő napirendi pontunk, a harmadik, a Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2022. 
évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet megalkotása. Jegyző úr nem 
szeretné szóban kiegészíteni az előterjesztést. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, 
szavazhatunk. 

Rendeletalkotás 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal, az előterjesztés 1. melléklete szerint megalkotja a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Polgármesteri Hivatalban a 2022. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló önkormányzati rendeletet. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. Következőként tárgyaljuk a Kőbányai 

Vagyonkezelő számos napirendjét, egészen pontosan, ha jól számolom, ötöt. Kérdezem a 
Képviselő-testületet, hogy az öt napirendi pontot tárgyalhatjuk-e egyben? Természetesen a 
döntéseket majd meghozzuk annak rendje-módja szerint, de én javaslom - és hasonló módon 
járjunk el, javaslom, a többi cégünknél is, hiszen ma még több olyan kérdést tárgyalunk, amely 
egy-egy céghez több napirendet rendel -, hogy egyben folytassuk a vitát ezekről a napirendi 
pontokról, és a döntéseket pedig külön meg fogjuk majd hozni. Úgyhogy szavazzunk az 
összevont tárgyalásról, mondja Jegyző úr. És minősített többséggel kell szavazni? Igen. Ezt az 
SZMSZ nem írja le. De szerencsére az összevont tárgyalást leírja, úgyhogy javaslom, hogy 
összevontan tárgyaljuk a vagyonkezelős napirendeket. Indítom a szavazást. 
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Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy a 4-8. napirendi pontok összevont tárgyalásáról. {96/2022. [IV. 28.)] 

4. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi éves működési jelentése 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: Tehát egyben tárgyaljuk a negyediktől a nyolcadikig terjedő napirendi pontokat. 
Somlyódy Csaba alpolgármester úr. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Ha most a katasztrófavédelmi parancsnok úrnak a 
stílusában mondanám, akkor én is készültem arra, hogy minden sorról külön-külön azért 
elmondjam röviden, hogy mi a helyzet. Valószínűleg holnap reggel is itt lennénk még akkor. 
Ehelyett inkább azt szeretném kiemelni, hogy a Kőbányai Vagyonkezelőre is igaz, hogy egy 
covidos időszakban kellett helytállni, méghozzá nagyon sok esetben olyan területen, amit nem 
lehet online megtenni, hiszen egy lakásbérleményt nem lehet ellenőrizni interneten keresztül, 
egy csöpögő csapot nem lehet kijavítani interneten keresztül, de még szerződést is nehéz kötni, 
úgyhogy elég komoly felkészültséget igényelt, hogy megpróbáltuk megelőzni, hogy minél kisebb 
mértékben sérüljön a dolgozók egészsége egy olyan szituációban, amikor a veszélynek való 
kitettségük az átlagot meghaladó volt, hogyha nagyon finoman szeretnénk fogalmazni. Ezen a 
részen sikerült ezt megtennünk. Én azt gondolom, hogy a Vagyonkezelő a 2021. évben is azokat 
a célkitűzéseket, amiket itt a költségvetésnél megfogalmaztunk és feladatként elvártunk, 
valamint a közszolgáltatási szerződésben is előírtunk a cég számára, azt teljesítette, erről a 
beszámoló megtörtént. Az illetékes testületek, akiknek meg kellett tárgyalni, a 
felügyelőbizottság, az Önkormányzat megfelelő bizottsága, ez megtörtént, a beszámoló mind az 
összes helyen elfogadásra került, úgyhogy én azt gondolom, hogy ez sokatmondó ebben a 
tekintetben. Úgyhogy nem lett veszteséges - hát most, hogy szerény vagy nem szerény, de 
nyereséggel zárt a cég a 2021. évben is, és el kell mondani, hogy az előző évben, olyan 
körülmények között, amikor bérfejlesztésre kevés lehetőség volt. Az idén- az üzleti tervnél 
látszik - pótoljuk ezt az elmaradást, és a Vagyonkezelőnél is megtörtént egy bérrendezés, mint 
ahogy általában a cégeink mindegyikénél. Úgyhogy ilyen szempontból én úgy gondolom, hogy 
előrelépés történt az adott időszakban. A 2022. évi üzleti tervről annyit szeretnék még 
elmondani, hogy nagyon sokat beszéltünk erről, és ezért nem kell már hosszabban jelezni ezt a 
dolgot a költségvetés elfogadásakor, hiszen a feladatok jelentős része, amit a Vagyonkezelő ellát, 
az ebből következik. Nyilvánvalóan mindenki szeretett volna ezen a részen nagyobb mennyiségű 
- akár forintális, akár pedig naturáliákban kifejezett - mutatókat itt fölvonultatni, de a 
lehetőségek ezt biztosítják jelen pillanatban, amit meg lehet valósítani. Van egy másik része, amit 
a cégnek teljesíteni kell, ez pedig a napi működés biztosítása a különböző olyan intézményeknél, 
gondolok itt elsősorban az óvodákra, bölcsődékre, de más intézményekre is, tehát nemcsak a 
lakosság vagy a lakosság körében a szociális típusú bérbeadások esetében elvégzendő 

feladatokra gondolok, hanem az ilyen jellegű tevékenységre is, aminek meg kell felelni. Itt 
felhívnám a figyelmet egy olyan kitettségre, amit a bizottságon is elmondtam, hogy 2022-ben 
azért látszik, hogy a tervezés, főleg az üzleti tervre gondolok, nagyon nehéz, hiszen itt napokra, 
maximum hetekre adják meg az információkat az árakról, akár a munkaerő árára gondolok, akár 
pedig az építőipari árakra. Így aztán a pályáztatás maga is nagyon nehéz. Mint láttuk az uszoda 
esetében, hogyha a nyertes pályázó nem köt 60 napig szerződést, akkor bizony nagyon nehéz 
helyzetbe hoz bennünket, és időközben ez a 60 nap nemcsak azt jelentette, hogy emberileg nem 
lehetett elkezdeni a munkát, hanem hogy az anyagoknak az ára is felment, tehát már az 
időközben második helyezettet is borzasztó nehéz helyzetbe hozta ez az egész szituáció, hiszen 
ez alatt a két hónap alatt olyan jelentős árváltozások voltak, ami már az ő rentabilitását is 
veszélyeztette. Én azt gondolom, hogy ezt mindenképpen tudnunk kell, amikor majd az üzleti 
terv veszélyeiről beszélgetünk, hogy ez mindenképpen egy rendszeres felülvizsgálatot okoz 
majd, és bizony meg kell néha majd fontolni, hogy változtatást kell eszközölni. Tehát ne 
szentírásnak vegyük ezt a dolgot, hanem egy olyan jelenleg látható állapotnak, amit 
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folyamatosan felül kell tudnunk vizsgálni. Erre a szakmai lehetőségre megvan a cégen belül a 
lehetőségünk, úgyhogy bátran építhetünk rá. A testületekről annyit - és hát elnézést, hogy egy 
kicsit hosszabb vagyok, de itt öt anyagot tárgyalunk-, hogy a felügyelőbizottság rendszeresen 
ülésezett. A beszámolót a Képviselő urak, hölgyek el tudják olvasni. Ennek egy rész online 
formában történt a covidos időszak alatt. Hála égnek az utóbbi időszakban már visszatértünk a 
normális ügymenetre, úgyhogy reméljük, hogy ez most már így is marad, mert így könnyebb a 
személyes kapcsolattartás is. Mindenesetre a törvényességi felügyelet és a törvényes működés 
biztosítva volt, ez az anyagból ki is derül. A tájékoztatóról pedig: itt van a kolléga, aki ezért a 
felelős, ha valakinek kérdése van, nyilván szakszerűen, a kontroll és a belső megfelelési 
tanácsadó jelentéséről el tudja mondani azokat a speciális kérdéseket, ha ez érdekel valakit. 
Köszönöm szépen, és kérem az anyagok elfogadását. 

Elnök: Köszönöm, Alpolgármester úr. Dr. Pap Sándor tanácsnok úr. 

Dr. Pap Sándor: Köszönöm szépen. Tisztelt Képviselő-testület, az jutott eszembe, amíg 
Alpolgármester úr beszélt, hogy ha azt mondtuk, hogy kőbányai rendőrkapitánynak lenni nehéz, 
akkor valószínűleg Vagyonkezelő vezetőnek lenni is olyan értelemben nehéz, hogy rettentően 
szerteágazó portfólió, és valahogy minden év megadta a maga pikantériáját, ahogy most 
Alpolgármester úr utalt rá. Itt volt a járvány is, és egyrészt szeretném megköszönni a munkát -
a Vagyonkezelőnél tizenéve szállóige az, hogy a beruházások határidőre és költségkereten belül 
elkészülnek és ehhez hozzá is vagyunk szokva, és ezért azt gondolom, hogy hálásak kell hogy 
legyünk. Bár számtalan egyéb feladata van a Vagyonkezelőnek, ami semmivel nem kevésbé 
fontos, mint a beruházások, de valahogy mindig ezek kerülnek a figyelem középpontjába, és épp 
azért említettem meg külön őket én is, mert idén a világban senki nem tudja, hogy az, amit 
februárban beáraztak, az áprilisban annyiba fog kerülni, úgyhogy arra szeretném magunkat 
figyelmeztetni, hogy 12 év óta először hogyha véletlenül nem lesz igaz az, hogy költségkereten 
belül, akkor az nem a Vagyonkezelőnek a hibája, és itt kellő józansággal álljunk majd ehhez a 
jövőben. A munkátokat köszönöm és sikeres 2022-t kívánok. 

Elnök: További hozzászólásra jelentkezőnk nincs. Csatlakozva az előttem szólókhoz 
megköszönöm én is a Vagyonkezelő cégnél dolgozó kollégáim munkáját, és üzleti tervet is 
tárgyalunk, nemcsak az előző évi beszámolót - jó munkát kívánok a következő időszakhoz. 
Hiszen látjuk azt, hogy nem könnyű megfelelni, az eltervezett célok megvalósítását elérni. 
Nemcsak azért, mert a külső környezet, gazdasági környezet napról napra folyamatosan, 
gyorsan változik. Hanem az a hatás is jelen van a Vagyonkezelőnél is, mint minden 
munkáltatónál, hogy nehéz megtalálni a munkavállalókat is, hiszen folyamatosan küzdünk azzal 
a problémával is - erről nem szóltak az előttem szólók -, hogy a hirdetéseink folyamatosak, a 
jelentkezők száma pedig kevés. Úgyhogy ez a feladatellátást még pluszban nehezíti, és a jelenleg 
itt dolgozóknál pedig azt jelenti, hogy nagyobb munkateher hárul a meglévő munkatársakra. A 
döntéshozatal során külön fogunk szavazni a működési jelentésről, beszámolóról, FB 
beszámolóról, illetve üzleti tervről. A tájékoztatóról, a 8. napirendi pontról döntést nem kell 
hoznunk. 
Először a működési jelentésről fogunk döntést hozni. Indítom a szavazást. 

97 /2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi éves működési jelentéséről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. - közszolgáltatási szerződés szerinti - 2021. évi éves működési jelentését 
elfogadja. 

5. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi számviteli beszámolója 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 
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Elnök: Folytatjuk a Vagyonkezelő 2021.évi számviteli beszámolójáról a döntéshozatallal. 
Indítom a szavazást. 

98/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi számviteli beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését - mely szerint a mérleg 
főösszege: 2 535 832 eFt, az adózott eredmény: 3 966 eFt nyereség - jóváhagyja, és az adózott 
eredményt eredménytartalékba helyezi. 
2. A Képviselő-testület a beszámoló és a könyvvizsgálói jelentés alapján megállapítja, hogy a 
Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2021. évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő volt, ezért a 
vezérigazgató kérésére a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 
3 :117. § (1) bekezdése szerinti felmentvényt megadja. 
Határidő: 2022. május 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

6. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolója 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: Áttérhetünk a következő, a 6. napirendként előterjesztett 2021.évi beszámolóra, az 
ahhoz kapcsolódó döntéshozatalra. Indítjuk a szavazást. 

99/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolóját elfogadja. 

7. napirendi pont: 
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: És akkor most hasonló módon járhatunk el a 2022.évi üzleti tervvel. Indítom a szavazást. 

100/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi üzleti tervéről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. 2022. évi üzleti tervét jóváhagyja. 
Határidő: a teljesítésre: 2022. december 31. 

a beszámolásra: 2023. április 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

8. napirendi pont: 
Tájékoztató a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről 

és a megfelelési tanácsadó jelentéséről 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

23 



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Vagyonkezelő Zrt. belső kontrollrendszere működéséről és a megfelelési tanácsadó jelentéséről 
szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a 4-8. napirendi pontok tárgyalását. Köszönöm még egyszer a munkát, 
jelenlétet. Szívesen látjuk a képviselő-testületi ülés további részében is a Vagyonkezelő népes 
csapatát, hiszen a következő beszámoló a KŐKERT beszámoló csomagja, illetve a jövőbeni üzleti 
tervének a csomagja. 
Ugyanitt három napirendi pontot tárgyalunk csak ennek keretében. Javaslom itt is az összevont 
tárgyalást, a csapat pedig, mivel itt is érintett, nyugodtan maradjon, kiegészülve más kőkertes 
kollégáinkkal. Tehát most először arról szavazunk, hogy a három (közben Somlyódy Csaba 
hozzászólásra jelentkezik.) Csaba szót kér, de Csaba már érdemi szót kér, nem ügyrendi szót. 
Majd az összevont tárgyalás után adok neki szót, előbb arról meghozzuk a döntést: tehát a 
kilencediktől a tizenegyedik napirendi pontokig összevont tárgyalásra teszek javaslatot. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő- testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy a 9-11. napirendi pontok összevont tárgyalásáról. {101/2022. (IV. 
28.)} 

9. napirendi pont: 
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi számviteli beszámolója, 

valamint közhasznúsági melléklete 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: Szerintem Alpolgármester úr most ismét megnyomja a gombot, és akkor ismét szót adok 
neki a kőkertes napirendek kapcsán. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen, úgy látszik, ilyen gerjedős napom van (a mikrofon 
sípolására reagál). A KŐKERT esetében is fokozottan elmondható az, amit a Vagyonkezelőnél 
elmondtunk, hogy virágot nem lehet ültetni online, szemetet nem lehet összeszedni online, nem 
lehet a fákat megmetszeni online. És van egy fránya rossz hírünk, hogy amivel foglalkoznak, tehát 
élő növények esetében, annak van egy olyan időszaka, hogy csak akkor lehet bizonyos 
munkálatokat elvégezni. Így aztán ők is fokozottan ki voltak téve a vészhelyzetnek úgy, hogy 
egyébként itt még fokozottabban érvényesül az a gond, amit Polgármester úr is mondott a 
létszámhelyzettel kapcsolatban. No nem azért, mert a cég trehány lett volna és ne gondoskodott 
volna arról, hogy megfelelő létszámot föl tudjon venni, hanem egyszerűen azért, mert nemcsak 
Kőbányán, nemcsak Budapesten, de az agglomerációban is hirdetve álláslehetőségeket, egyéb 
más juttatásokat is fölkínálva, mégis egy huszonegynéhány fős hiányunk van a cégnél a 
létszámhelyzetet illetően. Ami minden területen hiányzik, és befolyásolja azt, hogy milyen 
gyorsan és milyen mennyiségben tudunk dolgozni ezen a területen. Én azt gondolom, hogy el 
kell mondani, hogy a KŐKERT-ben az az irányvonal, ami látszik az anyagból, hogy a 
létszámgondokat megpróbálja a cég kiváltani azzal, hogy gépesítés megfelelő gépeket alkalmaz 
akár az utcai tisztítás területén, akár a szállításban, gépjárművek esetében, akár ha csak - én 
csak Forma 1-es fűnyíróknak hívom - azokat a fűnyírókat, amiket a különböző parkokban 
használnak. Hiszen azért itt tessék belegondolni abba, hogy átlagot meghaladó négyzetméteren 
kell, nem egyszer egy évben füvet nyírni Kőbányán. Az összes többi kerületet megnézve, hogy 
neki mekkora ilyen kötelezettsége van, nem egyszerű a feladat. Hozzátéve, hogy nagyon sokszor 
van az, hogy a KŐKERT- hát hogyan mondjam finoman - besegít különböző cégeknek, akik nem 
mindig naprakészen tudják ellátni a rájuk háruló feladatot, például a vasúti sínek mentén vagy 
például olyan területeken, amik nem a kerületi önkormányzatnak a tulajdonát képezik. De hát 
ezt is meg kell csinálni, hiszen a lakosság, aki kijön és azt látja, hogy az árokparton derékig ér a 
fű, ő nem azt fogja kérdezni, hogy most ez egy másik önkormányzati egységnek a tulajdona vagy 
pedig Kőbányáé. Ő azt látja, hogy derékig ér a fű. Ezt itt nem szereti a KŐKERT sem, meg mi sem, 
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úgyhogy nagyon sokszor besegítünk ebbe. Ugyanez van a szemétszállítással kapcsolatban is. 
Nagy gondot jelent, és én felhívnám a figyelmet, hogy előrelépést jelent - az üzleti tervben itt 
benne van -, hogy a szemét feldolgozásával kapcsolatban az Önkormányzat segítségével 
hathatós lépések készülnek, a Serpenyő utcai részen folyik ennek az előkészítése. Én azt 
gondolom, hogy ha csak összehasonlítjuk azt, hogy 780 darab szemetesünk van kinn Kőbánya
szerte, amit ürítünk rendszeresen és elszállítjuk ebből a szemetet, azért egy nagyságrendet lehet 
látni. Összehasonlításképpen: a fővárosnak nem egészen 300 a hasonló edénye, ami ki van 
helyezve Kőbányán, tehát azért a nagyságrendet itt is lehet látni. A legpregnánsabb az, amikor 
egy valaki arról szól, nem tudván, hogy ki vagyok, és elmondja nekem, hogy borzasztó jó jönni a 
kerületben, mert hogy ez a kerület virágos, ez a kerület zöld, itt látszik, hogy foglalkoznak a 
közterületekkel, és ahogy megfogalmaztuk annak idején meg többször elmondtuk, hogy amikor 
ide jön valaki Kőbányára, az első benyomás az az, amit éppen lát a környezetében. És ez, aki a 
környezetet rendben tartja Kőbányán, ez pedig a KŐKERT, elsősorban a közterületeken. Tehát 
ezt fogják először észrevenni, és ebből alakítanak ki véleményt az idelátogatók, hogy ez most egy 
lerobbant, szutykos kerület, vagy pedig azt mondják, hogy hűha, hát itt ez egy virágos rész, itt 
olyan parkok vannak, ahová érdemes más kerületből is áthozni a gyerekeket sétálni vagy esetleg 
biciklizni, vagy átjönni egy futókör használata erejéig. Én köszönöm szépen a KŐKERT-nek a 
tevékenységét, az elmúlt évit, és remélem, hogy 2022-ben már a pandémia kevésbé nyomja rá a 
bélyegét a munkájukra, és nem ez teszi ki a fő gondot, hogy hogyan lehet eközben megfelelni a 
kihívásnak. Köszönöm szépen. 

Elnök: Dr. Pap Sándor tanácsnok úr következik. 

Dr. Pap Sándor: Hálátlan dolog Alpolgármester úr után beszélni, mert annyira összeszedetten 
elmondott gyakorlatilag mindent, amit én szeretnék. Sok szempontból ismételni tudom csak 
magamat. Kettő dolgot szeretnék mondani. Én nem hiszem, hogy engem az elmúlt 16 évben, 
önkormányzati képviselőként bármivel fölhívtak volna annyiszor, mint a zöldterületekkel 
kapcsolatban. Azt akarom ezzel mondani, hogy ez valami olyan tevékenység, ami minden 
kőbányai számára szem előtt van, és valahogy komoly érzékenységük is van rá. Egy olyanfajta 
hálátlan munka, mint a mosogatás, az emberek csak azt veszik észre, ha nincs megcsinálva. És 
ezt a munkát a Csaba által elmondott nehézségek közepette is, meg azért most már sok éve 
hagyományosan, jól végzitek. Úgyhogy nagyon köszönöm. A hulladékkezelés kapcsán 
kibontakozó fejleményeket nem ismétlem, de szintén üdvözlöm, azt gondolom, hogy ez egy 
komoly fordulat tud lenni. Kőbányának az illegális hulladéklerakás történelmileg problémája, 
szoros összefüggésben azzal, amit egy korábbi napirendi pontnál elmondtunk, hogy átközlekedő 
kerület vagyunk, és más kerület meg más város lakóinak nem fáj az itt elhagyott hulladék. 
Úgyhogy köszönjük a munkátokat. 

Elnök: Papp Zoltán elnök úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót, Polgármester úr. Elhangzott, és már nem először a létszámhiány 
a KŐKERT-tel kapcsolatban. Hadd kérdezzem meg, hogy én úgy tudom, hogy volt egy terv arra 
vonatkozóan, hogy az Ukrajnából hazánkba menekültek, illetve akik itt Kőbányán vannak, az ő 
körükből történik valamiféle toborzás a KŐKERT részére. Hadd kérdezzem meg, hogy ez fennáll
e még, és ha igen, akkor hol tart ez a dolog. Köszönöm szépen. 

Elnök: Ügyvezető (igazgató) úr. 

Szabó László: Köszönöm szépen. Nagyon egyszerűen tudok válaszolni: nem történt előrelépés. 
Annyi történt, hogy ugye 2022. február 24-én kitört a háború. Az első napokban egy nagyon 
jelentős mennyiségű menekült jelent meg a határon és többek között Kőbányán is. A 
Kormányhivatal megkeresett minket azzal a kéréssel, hogy ha és amennyiben szeretnének 
nálunk ukrán menekültek munkát vállalni, akkor tudnánk-e adni lehetőséget. Én akkor azt 
mondtam, hogy 50 fő erejéig minden további nélkül tudunk adni munkát, ugyanazzal az 
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ellátással, mint amit a saját munkavállalóink kapnak Nyilvánvalóan egyéb ellátást, szállást, más 
humanitárius dolgot, amit nem bír el a KŐKERT költségvetése, azt nem tudnám adni. 
Polgármester úrtól kaptam akkor azt a támogatást, hogyha és amennyiben ez létrejön és 
szükséges, ezt többletforrásból megkapjuk. Nem keresett azóta minket a Kormányhivatal. Tehát 
nincs ma ukrán munkavállaló. Annyit kell tudni, és ez egy nagyon beszédes szám, elmondom: a 
KŐKERT-ben körülbelül 120-an dolgozunk, elég nagy a fluktuáció. Ebből több mint a fele nagyon 
nehéz, rossz fizikai állapotban lévő. Nagyon sokan egyébként a közfoglalkoztatásból nálunk 
gyökeret vert munkavállalók. Próbálunk róluk gondoskodni, de ezzel kell elvégeznünk a 
feladatunkat. Az alulképzett munkaerőt leginkább a hulladékgazdálkodásban tudjuk 
eredményesen foglalkoztatni, és el kell mondjam, hogy igen hálásak. Köszönöm szépen, ennyit 
szerettem volna mondani. 

Elnök: Köszönöm szépen. Tehát az igényt a KŐKERT a Kormányhivatalnak a megfelelő 
csatornán keresztül jelezte, de munkavállalók nem érkeztek. Egyébként megkérdeztem az 
Oázist, hogy fogadna-e munkavállalókat. (Technikai okból nem érthető kb. 4-5 mondat.) Papp 
Zoltán képviselő úr. 

Papp Zoltán: Igazából csak azt szeretném kérdezni, hogy akkor nincs is lehetőség arra? Mert az 
én körzetemben, egyrészt ugye amit említett Polgármester úr, az a hölgy, ő pont az én 
körzetemben lakott akkor, és sikerült őt elhelyezni az Oázisban. Viszont a MÁV-telepen lakik, azt 
hiszem, három olyan család, akik jelen pillanatban a tornateremben húzzák meg magukat, és ők 
kifejezetten mondták, hogy ők szeretnének dolgozni, hiszen egyrészt, gondolom, szükségük 
lenne a bevételre, másrészt amúgy is unatkoznak. Tehát akkor jelen pillanatban, ha jól értem, 
amit Ön mond, amíg nem lép a Kormányhivatal, addig semmilyen lehetősége nincs erre. 

Elnök: Nem. Tehát a Kormányhivatal kérte tőlünk, a cégeinktől, hogy jelezzék, hogy tudnak-e 
munkavállalókat fogadni, de ha a munkavállalók nem a Kormányhivatalon keresztül 
jelentkeznének munkára, és egyébként minden feltétel adott, hogy munkát vállaljanak, 
közvetlenül megkereshetik - Képviselő úr ebben tud segíteni -, közvetlenül megkereshetik a 
KŐKERT vezetőit vagy a felvétellel foglalkozó munkatársait, és munkaviszonyt tudnak létesíteni. 
Bocsánat, hogy elvettem Igazgató úr kenyerét. 

Szabó László: Ráadásul, ha Képviselő Hölgyek, Urak tudnak ebben segíteni, ez nekünk igen nagy 
segítség lenne. Súlyos létszámhiány van nálunk. A munkavállalási engedélyeket szerintem ma 
gördülékenyen el tudjuk intézni. Amiben nem tudunk segíteni, az az, hogy kihozzuk őket a 
tornateremből. Ebben nem tudunk segíteni. De abban, hogy munkát adjunk nekik ugyanazért a 
javadalmazásért, amit bárki más kap a KŐKERT-ben, az a lehetőség természetesen áll. 
Keressenek meg engem. A KŐKERT-et megkeresik bármilyen felületen, digitális felületen, 
bárhol, mindenképp fogunk segíteni. 

Elnök: Kovács Róbert tanácsnok úr. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Tulajdonképpen azt akartam volna megkérdezni, amiről itt 
az utolsó pár percben épp szó volt, hogy mivel mi fölfelé nem politizálunk ebben a teremben, 
hogy meg tudnánk-e kerülni a Kormányhivatalt. És arra gondolok, hogy nem feltétlen azzal, hogy 
a képviselők kvázi magánbeszélgetésben veled leülnek és ajánlanak embereket, hanem 
valamiféle szervezett formában tudnánk itt, Kőbányán ezt a tevékenységet úgy folytatni, hogy 
mondjuk a hiányzó 50 fő felé elinduljon ez a történet. Tehát akár valamiféle olyan formában, 
amit megszervez az Önkormányzat itt Kőbányán. Köszönöm. 

Szabó László: Én nem érzem feladatomnak számomra egyébként ismeretlen, Kőbányán lévő 
ukrán menekülteket megkeresni. De hogyha ezt valamilyen formában a Kőbányai Önkormányzat 
megszervezi, akkor ez lehet, hogy segítene a mi problémáinkon. 
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Elnök: A Kormányhivatalt nem kell megkerülni ez ügyben, hiszen a Kormányhivatal csak egy 
lehetőség a hozzánk érkezők részére, hogy a Kormányhivatalon keresztül találjon munkát vagy 
abban az információs bázisban keresse meg a lehetőséget, ami a Kormányhivatalnál 
rendelkezésre áll, de azon kívül bárhol, bármelyik munkáltató ma az ide érkező menekülteket 
foglalkoztathatja. Amit persze látunk, vagy látni lehet, egészen közvetlen közelről is van erről 
információm, a gyermekem napi önkéntesként feljár a BOK Csarnokba. Viszonylag kevesen 
keresik a lehetőséget, illetve kevesen maradnak Magyarországon. Általában egy rövidebb idejű 
tartózkodás után igyekeznek továbbutazni, és így a munkavállalók között is viszonylag kevesen 
bukkannak föl, nemcsak Kőbányán, hanem általában a munkaerőpiacon. Alpolgármester úr, 
Somlyódy Csaba. 

Somlyódy Csaba: Egy dolgot szeretnék még jelezni, ha már a munkaerőről szó volt. 
Nyilvánvalóan az a foglalkoztatási szituáció, hogy nem a legképzettebb munkaerő a KŐKERT
ben dolgozók többsége. Ennek megfelelően a szociális helyzetük is hasonló. Nagyon örülök neki, 
hogy idén sikerült előrelépni ebben a dologban, és olyan munkakörnyezeti változásokat 
sikerület eszközölni, nevezetesen, meséltem a bizottsági ülésen, hogy aki volt még régebben 
katona és baráti látogatást tett orosz laktanyában, az ott levő zuhanyrész egy wellness
szállodával ért föl ahhoz képest, ahogy kinézett ez a rész a KŐKERT-nél. Sikerült az idén anyagi 
ráfordítással ezt úgy megújítani, hogy tényleg egy nagyon szép, korszerű rész ott kialakult a 
dolgozók nagy örömére. Mert el kell mondanom, hogy vannak olyan munkavállalóink, akiknek 
ez az egyetlen lehetőségük, hogy ilyen szolgáltatást igénybe tudjanak venni. Úgyhogy ez 
borzasztóan fontos volt. Tehát a cég nemcsak az ukrán munkavállalókra, hanem az itteni 
munkavállalókra is gondol és gondot fordít, és én ezt egy jó üzenetnek tartom. 

Elnök: Ez valóban így van. Bár láttam szovjet laktanyában kialakított fürdőhelyiségeket 
Kunmadarason is, de a tatai ezredfürdő sem volt kutya. De való igaz, hogy fontos feladat, és azt 
gondolom, hogy ebben az elmúlt évtizedben nagyon sokat léptünk előre. Nemcsak a 
munkakörülmények javításában, képzésben, hanem akár olyan, sokak számára máshol nagyon 
egyszerű dolognak tűnő kérdésekben is, hogy életvezetési kérdések, problémák megoldása, ami 
nagy segítség volt a KŐKERT-nél foglalkoztatottaknál. Ott ugye nem volt jellemző bankszámla, 
bankkártya vagy egyéb olyan megoldások, amelyek ma már korábban másoknál évtizedek óta 
gyökeret vertek Tehát nyilván a cégnél nem szimplán az Önkormányzattal kötött megállapodás 
napján a feladatellátás szervezése önmagában feladat vagy kihívás, hanem egyfajta szociális 
missziója is van a cégnek vagy az ott dolgozó vezetőknek. Kovács Róbert tanácsnok úr. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Egy pillanat erejéig nem engedném még el az előző témát. 
Annál is inkább, mert egyetértek tanácsnok úrral, aki azt mondja, hogy a legtöbbször az elmúlt 
16 évben KŐKERT-témában vagy az idetartozó témákkal kapcsolatban keresték meg. Engem is 
ezzel kerestek meg a legtöbben. Egy másik ötlet esetleg: tele vagyunk munkavállalói hotelekkel, 
hogy finoman fogalmazzak, például a Maglódi úton van több, és ezek az emberek ott laknak, ezek 
hétköznap is dolgoznak, általában valamilyen építőipari munkát végeznek, amennyire én tudom. 
Arra van-e bármilyen lehetőség, hogy ezeket az embereket hétvégi munkára becsatornázni vagy 
valamilyen módon ezt megszervezni. Nem tudom, hogy ilyen ötletre van-e nyitottság bárki 
részéről. 

Szabó László: Nem szeretjük azt a gyakorlatot a KŐKERT-nél, hogy hétvégi munkavégzés. 
Rendkívül drága. Tehát a munkajog a hétvégi mukavégzést olyan mértékű javadalmazással 
támogatja, amit mi nem tudunk a költségvetésünkből. Nyilván csak a szükséges és elégséges 
mértékben. Mert lehet, hogy léteznek olyan önkormányzati rendezvények, amik hétvégén 
vannak és annak a rendben tartásáért muszáj vagyunk tenni, de általánosságban nem szerencsés 
egyébként szerintem a hétvégi munkavégzés. Köszönöm. 

Elnök: Nincs más hozzászólásra jelentkező, úgyhogy el fogunk jutni a döntéshozatalig. Való igaz, 
hogy a KŐKERT-hez kapcsolódó problémakörrel keresnek a legtöbbször minket, illetve nemcsak 
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keresnek, hanem - épp Jegyző úrnak mutatom - a napi hírek, események között is, hogyha 
különböző közösségi oldalakat nézünk, a leggyakrabban a KŐKERT, illetve a hozzá kapcsolódó 
feladatkör jelenik meg. Éppen gallyazunk vagy nem gallyazunk, most gallyazunk vagy nem most 
gallyazunk, van madárfészek a fán vagy nincs madárfészek a fán, jól nyírtuk-e a füvet, óvtuk-e a 
fákat, eközben óvtuk-e a parkoló autókat, időben értünk-e oda, hányszor értünk oda, kinyitottuk
e már a csapokat, miért vannak még nyitva a csapok? Teljes kirakatban van a cég munkája, és 
ugye a kerületgondnoksági feladatokat el kell látni, millióféle igénynek megfelelve, mindig lesz 
elégedett - persze szerencsére elégedett hangokat is hallunk és látunk -, és nyilván mindig itt 
vannak az örök berzenkedők és csak a problémát meglátók. Amiből nyilván tanulni lehet és kell, 
és ezt úgy is fogadjuk sok esetben, hogy ez mind javítja a mi tevékenységünket, akár a szervező 
tevékenységünket, akár a konkrét munkavégzés során jelentkező tevékenységet. Ezért azt 
szoktam mondani, hogy Kőbánya nagyon versenyképes. Tehát bár illegális hulladéklerakás 
bőven van Kőbányán, ezek nem azokon a városi területeken a jellemzőek, amit nap mint nap 
használunk, hanem inkább a félreeső zugokban, zöldterületek mellett, erdősült területek mellett, 
de azokban, a lakosság által sűrűn használt parkokban, utakon, sétányokon a tisztaság inkább 
jellemző, mint egy ellentétes állapot. Hozzátéve azt, hogy egy-egy hétvége után körülbelül úgy 
néz ki a Kőrösi sétány vagy az Újhegyi sétány, mintha valami dúlás érte volna, és újra kell építeni 
a rendszert és újra kell takarítani. Ez lelkileg is nagyon romboló egyébként, tehát ha valaki 
mindig arra ébred, hogy amit előző nap elvégzett, ahol kialakította a tisztaságot, rendet, ott újra 
és újra szembesülni kell mások hanyagságával, rendetlenségével, ez biztos, hogy lélekromboló 
is. De ez mindig ad nekünk feladatot, tehát a KŐKERT-re így szükség van. 
Nézzük a határozatokat! Először a 9. napirendi pont, illetve az ott megfogalmazott határozat 
kerül szavazásra, ami a számviteli beszámoló. Indítom a szavazást. 

102/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi számviteli beszámolójáról, 
valamint közhasznúsági mellékletéről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai 
Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi számviteli beszámolóját és üzleti jelentését - mely szerint a 
mérleg főösszege: 589 058 eFt, az adózott eredmény: 15 147 eFt -, valamint közhasznúsági 
mellékletét jóváhagyja, továbbá az adózott eredményt eredménytartalékba helyezi. 
2. A Képviselő-testület a beszámoló és a könyvvizsgálói jelentés alapján megállapítja, hogy a 
KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi ügyvezetési tevékenysége megfelelő volt, 
ezért az ügyvezető kérésére a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 
3:117. § (1) bekezdése szerinti felmentvényt megadja. 
Határidő: 2022. május 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője 

10. napirendi pont: 
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi 

beszámolója 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: Áttérünk a 10. napirendi pontnál megfogalmazott felügyelőbizottsági beszámoló 
elfogadására. Indítom a szavazást. 
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103/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi 
beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai 
Non-profit Közhasznú Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi tevékenységéről készült beszámolóját 
elfogadja. 

11. napirendi pont: 
A KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi tevékenységi beszámolója, 

valamint a 2022. évi üzleti terve 
Előterjesztő: Somlyódy Csaba alpolgármester 

Elnök: És következőként a 2021. évi tevékenységi beszámolójáról szóló beszámolót, illetve az 
üzleti tervet fogom szavazásra bocsátani. 

104/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi tevékenységi beszámolójáról, 
valamint a 2022. évi üzleti tervéről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a KŐKERT Kőbányai 
Non-profit Közhasznú Kft. 2021. évi tevékenységi beszámolóját elfogadja. 
2. A Képviselő-testület a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 2022. évi üzleti tervét 
jóváhagyja. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 

az üzleti terv teljesítésére: 2022. december 31. 
a beszámolásra: 2023. április 30. 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. ügyvezetője 

Elnök: Lezárom a 9-11. napirendi pontok tárgyalását. 
Mustó Géza alpolgármester úr kérdezte, mert tőle is kérdezték, hogy tartunk-e szünetet. 
Gondoltam erre, mégpedig oly módon, hogy a céges beszámolókat, illetőleg napirendi pontokat 
követően, amiből épp két csokornyi van, hogyha követjük az eddigi gyakorlatot. Tehát ha most 
egyben megtárgyaljuk a Szivárvány anyagait 12-estől 14-esig, ha így dönt a Testület, akkor még 
egy csomagunk marad és utána tartanánk egy rövid szünetet. Kérdezem, hogy tárgyalhatjuk-e 
egyben a 12-14-ig terjedő napirendi pontokat. Erről szavaznunk kell. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy a 12-14. napirendi pontok összevont tárgyalásáról. {105/2022. (IV. 
28.)J 

12. napirendi pont: 
A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2021. évi szakmai és számviteli beszámolója, 

valamint közhasznúsági melléklete 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Köszöntöm a cég jelen lévő képviselőit. Hozzászólásra jelentkező képviselőnk ebben a 
pillanatban dr. Mátrai Gábor Imre elnök úr. 

Dr. Mátrai Gábor Imre: Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Tisztelt Képviselő-testület, 
mint a Közművelődési Bizottság elnöke szeretnék csak hozzászólni röviden. Ahogy az előző 
cégeknél is felsorolásra került a 2019-2020-2021-ben bekövetkezett pandémia, ennek 
következtében kifejezetten a Szivárványban, ahol egy más típusú tevékenység folyik, talán még 
nehezebb körülményeket teremtett ez a járványhelyzet. Azonban a nehéz helyzet ellenére az 
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intézmény vezetése, az intézmény dolgozói, az ott dolgozó vezetőápoló és orvos kiemelkedő 
feladatellátást végzett. S úgy gondolom, hogy a felügyelőbizottság, a gazdasági része is 
megfelelően működött az intézménynek, a Szivárványnak, itt egy nyolcmilliós tartalék 
keletkezett, amely az eredménytartalékba áthelyezésre is került. Ennek elfogadását jó szívvel 
tudom ajánlani a Képviselő-testületnek, megköszönni azt az áldozatos munkát, amit a 
Szivárvány dolgozói végeztek, és mind az ottlakóknak, mind a dolgozóknak jó egészséget 
szeretnék kívánni. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm, Elnök úr. Marksteinné Molnár Julianna elnök asszony. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Én is először a köszönet hangját szeretném 
megszólaltatni, és mindamellett kifejteni azt, hogy nagyon sokszor elhangzott ma a 
munkaerőprobléma. Én úgy gondolom, hogy ez a Szivárványban talán még fokozottabban jelenik 
meg, hiszen az idős emberek óhatatlanul kötődnek egy-egy dolgozóhoz, aki a mindennapjaikban 
a gondozási feladatokat ellátja, és így bizony a fluktuáció nagyon megterhelő, és megértem a 
vezetés problémáját, amikor szakemberhiánnyal küzd, és próbálnak minden erőfeszítést 

megtenni annak érdekében, hogy ezt a nehéz feladatot ellássák. A pandémia nagyon sok olyan 
helyzetre fölhívta a figyelmünket, amire fokozottabban oda kell majd a jövőben figyelni. A 
beszámolót és az üzleti tervet átolvasva egy dologra jutottam, amit szeretnék mindenképpen 
megemlíteni. A stratégiai tervezésnél a rövid, közép és hosszú távú stratégiánál én azt gondolom, 
hogy talán a közép távúnál kellene figyelembe venni a biztonsági rendszerek megerősítését. Idős 
emberek biztonsága talán fokozottabban fontos, és akik jártak már az idősotthonban, talán 
látják, hogy a kamerarendszer, amivel akár este, akár napközben is szemmel tartják az udvart, a 
kapukat, a bejáratot, eléggé elavult. Én ennek a felfrissítését, megújítását mindenképp 
javasolnám. Hiszen az idősek között sajnos van nem egy olyan, aki jól mozog, csak sajnos 
demens. És fokozottan fontos lenne az ő szemmel tartásuk, a mozgásuk kísérése, akár az 
udvaron, akár, ha kimennek a kapun. A másik, ami szerintem nagyon fontos, hogy illetéktelenek 
az éjszaka folyamán talán ne menjenek be az intézménybe, illetve ne kíséreljék meg a behatolást, 
hiszen az idős emberek védtelenek velük szemben. El se tudják sok esetben mondani, ha olyan 
valaki megy be a szobájukba, aki nem oda tartozik. Úgyhogy én ezt szeretném javasolni, hogy a 
biztonsági rendszert érdemes lenne megerősíteni. Amúgy pedig nagyon köszönöm az 
áldozatkész és tényleg fantasztikus munkát, amit ott végeznek. 

Elnök: Köszönöm szépen a dicsérő, biztató szavakat, amihez csatlakozni tudok, hiszen a cég, 
intézmény a pandémia idején különösen nehéz körülmények között kellett, hogy végezze a 
munkáját, hiszen meg kellett óvni a gondozottak egészségét, s a pandémia, járványhelyzet nagy 
kihívást jelentett ebben. Miközben, teljesen érthető módon, a hozzátartozók is a napi 
aggodalmukat kifejezték, és szerettek volna mind többet találkozni ők is a hozzátartozóikkal, 
amely a nehezített körülmények között nem volt egyszerű. Ezzel együtt a cég a tevékenységet 
tervezett módon, megfelelő pénzügyi gazdálkodási körülmények között végezte. S nyilván nagy 
kihívás most ebben az esztendőben - reméljük a járvány nem tér vissza, de itt egy újabb 
kihívás: az üzleti tervet bár tárgyaljuk, de akár már bizonytalankodhatnánk is, hogy például az 
étkezés, étkeztetés biztosítása, szervezése vajon az üzleti tervben megfogalmazottak szerint 
működtethető és fenntartható-e, vagy ezt már fölül kell vizsgálnunk rövid időn belül. Tehát az 
egyik kihívás után jön a másik, és nyilván ez a cég vezetése részéről is a megfelelő rugalmasságot, 
illetve naprakészséget feltételezi. Úgyhogy tartok tőle, hogy ez ügyben még lesz majd 
napirendünk, vagy ha nem is önálló napirendünk, akkor valamelyik költségvetési soron 
találkozunk újfent a Szivárvány gazdasági ügyeivel, pénzügyi kérdéseivel. Nem jelentkezik több 
képviselőtársam szólásra, így döntéshozatal fog következni. 
A gyakorlatnak megfelelően először a 12. napirendi pontban szereplő előterjesztés döntési 
javaslatáról. Indítom a szavazást. 
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106/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2021. évi szakmai és számviteli beszámolójáról 
(mérleg, eredménykimutatás, kiegészítő melléklet), valamint közhasznúsági jelentéséről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai Szivárvány 
Nonprofit Kft.-nek - a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága által ellenőrzött 
- a számvitelről szóló 2000. évi C. törvény szerinti 2021. évi beszámolóját, valamint 
közhasznúsági jelentését, amely szerint 

a) a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2021. évi mérlegének aktív és passzív egyező 
végösszege 364 481 eFt, 
b) a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2021. évi adózott eredménye 8 375 eFt 

elfogadja, és az adózott eredményt eredménytartalékba helyezi. 
Határidő: 2022. május 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője 

13. napirendi pont: 
A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolója 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következik a 13., a 2021. évi beszámoló. 

107 /2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
Felügyelőbizottsága 2021. évi beszámolóját elfogadja. 

14. napirendi pont: 
A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: A 2022. évi üzleti terv a következő, amiről döntést hozunk. 

108/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. 2022. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Szivárvány Szociális Gondoskodást Nyújtó Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2022. évi üzleti tervét jóváhagyja. 
Határidő: 2022. december 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. ügyvezetője 

Elnök: Lezárom a Szivárványos, 12-14. napirendi pontokat. Köszönöm még egyszer, Erzsike, a 
munkátokat, az Intézmény, cég összes dolgozójának a munkáját, kérlek, tolmácsold. 

Lajtai Ferencné: Szeretnénk mi is megköszönni Polgármester úrnak, Alpolgármester uraknak, 
a Képviselő-testületnek, Jegyző úrnak azt a folyamatos figyelmet, amit a pandémia alatt is 
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kaptunk, és azt a sok-sok segítséget, ami mind segítette, hogy meg tudjuk vívni a magunk harcát 
a nehéz körülmények között is. Köszönjük szépen. 

Elnök: Köszönjük szépen. Javaslatot teszek arra, hogy a tizenötödiktől a tizennyolcadikig 
terjedő napirendeket egyben tárgyaljuk. Indítom a szavazást. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal dönt arról, hogy a 15-18. napirendi pontok összevont tárgyalásáról. {109/2022. (IV. 
28.)] 

15. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2021. évi szakmai és számviteli beszámolója 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Köszöntöm Ügyvezető urat, Gazdasági vezető úrhölgyet. Kérdezem Képviselőtársaimat, 
van-e kérdés, hozzászólás az összevont napirendekhez. Papp Zoltán elnök úr. 

Papp Zoltán: Köszönöm a szót, Polgármester úr. A felügyelőbizottság elnökeként a szakmai 
beszámolóból két dolgot szeretnék kiemelni. Az egyik az én legnagyobb szakmai sikerem, amely 
szerint a Kőbányai Helytörténeti Kiállítás megkapta a muzeális gyűjtemény besorolást. Így a 
neve már Kőbányai Helytörténeti Gyűjtemény. Egyrészt ehhez szeretnék gratulálni, másrészt 
nagyon tetszett az a fajta elismerés, ami abban nyilvánul meg, hogy a vitás helytörténeti 
kérdésekben a felek a Kőrösi véleményét kérik ki, és a választ el is fogadják. Mindkettő nagyon 
szép szakmai siker. A világjárvány 2021-ben is megnehezítette a Kőrösi működését, ennek 
ellenére a beszámolókból az derül ki, hogy mind az intézmény, mind az itt dolgozók, mind pedig 
az ügyvezető úr sikeresen állta a sarat. Ehhez szeretnék gratulálni és megköszönni az ő, valamint 
az összes dolgozó munkáját. Köszönöm szépen. 

Elnök: Ügyrendi kérdésben ezek szerint nem kell szót adnom Képviselő úrnak. Nem jelentkezik 
más hozzászólásra, de Igazgató úr szeretne szólni azért. Parancsolj, Laci. 

Győrffy László: Köszönöm szépen. Mikor ide kiültem, gondoltam, avval jeleztem, hogy szeretnék 
szólni. Tudom, hogy hálátlan feladat olyan szempontból, hogy most már többedik intézmény, aki 
beszámol, és már mindenki egy kicsit fáradt. Ugyanakkor egy intézmény életében, és ezt a 
bizottságon is elmondtam, nagyon fontos az, amikor egy évet értékelünk, és mi ilyenkor nagyon 
komolyan készülünk rá. Azt gondolom, hogy magában a beszámolóban és az üzleti tervben, amit 
lehetett, részletesen leírtunk mindent. Bízom benne, hogy ezeket sikerült mindenkinek 
áttekinteni, így arra nem is térnék ki. Ami miatt megragadom a szót és lehet, hogy már néha 
unalmas lesz a Kőrösi ebben, az egy-két dolog, amire a nyilvánosságot használom fel én is. Az 
egyik ilyen kérdés pedig az, amiről már évek óta beszélünk, és nagyon szeretnénk, hogyha 
megindulna egy folyamat, és úgy nézett ki, hogy esetleg idén már valami történik ebben, ez pedig 
a Kőrösi központi épülete felújításának az elindítása, aminek a tervezési szakaszát szerettük 
volna elérni. Én ezt úgy ítéltem meg, hogy ezt a célt nem sikerült megvalósítani - ismerve persze, 
hogy milyen helyzet van, mire kellett a hangsúlyt helyezni, milyen források vannak. De azért a 
Kőrösiben lehet látni a programok számát, a látogatóknak a számát. Sajnos azt a csatornaszagot, 
bármit teszünk, nem tudjuk megszüntetni, elavult a fűtésünk, a nyílászárók és sorolhatnám. És 
ez azért is fontos, mert itt a kulturális területen Kőbánya óriásit lép előre. Ha a Kőbányai úton 
jövünk, a Közlekedési Múzeum, az Eiffel Műhelyház, ezek mind-mind fantasztikus létesítmények. 
Egyrészt nekünk persze konkurencia is, és azért folyamatosan alulmaradunk, és nehezen tudjuk 
a versenyképességünket megőrizni. Ezért mi nagyon lobbizunk emellett, és mindenkinek a 
segítségét kérjük is, hogy itt induljon el egy ilyen folyamat. Sajnos, hogy a többi területünkön is 
vannak ilyenek. Jelenleg az Újhegyi Közösségi Ház és a Helytörténeti Gyűjtemény az, aminek a 
működési feltételei nagyon jók, a többi helyen ez nem mondható el. Ennek ellenére, amit 2022-
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re terveztünk, illetve amihez kaptunk támogatást a tulajdonos Önkormányzattól, azokat a 
feladatokat meg tudjuk oldani, tehát azok a legfontosabb beruházások, karbantartások 
elkészülnek. A másik dolog - ugye azt mondta Polgármester úr, hogy együtt kezeljük a Kőrösi 
dolgait -, igaz, hogy ez már egy következő napirend, de akkor most mondanám el, ez pedig a 
balatonlellei helyzet a menekülteket illetően. Mi nagyon szívesen vállaltuk ezt a feladatot, 35-en 
vannak, akik most már február 28-a óta ott tartózkodnak. Hárman mentek most el, először 
Lengyelországba, aztán Németországba, ukrán nemzetiségűek, de látjuk azt, hogy a kárpátaljaiak 
nem fognak visszamenni, nem is tudnak. Az ő elhelyezésük egy fontos dolog, és ezt úgy kell 
megoldanunk, hogy közben a kőbányai gyerekek nyári táborozásában ne legyen fennakadás, és 
erre mi tettünk is javaslatot, hogy hogyan tudjuk elképzelni. Nekünk 20 embert, két nagy 
családot kell elhelyeznünk, és ezt úgy gondolom, hogy meg fogjuk tudni oldani. Az ő esetükben a 
felnőttek, illetve a nagyobb gyerekek esetében is már munkalehetőségük van. Fonyódon 
dolgoznak, illetve ahogy nyílnak a balatoni vendéglátóegységek, ők folyamatosan szívnak el 
munkaerőt, úgyhogy ők hál' Istennek most már jövedelemhez is jutnak. Itt a probléma a 
szállásnak a megoldása. Mi azt javasoltuk, hogy van három vendégszobánk, ott kilencen férnek 
el, ott az egyik nagycsaládot tudjuk elhelyezni. És van egy olyan faházunk, amelyiket nem 
újítottunk föl, és ezt szeretnénk olyan állapotba hozni - nem nagy ráfordítással, nem kell 
lebontani és újra felépíteni, csak tisztasági festéssel, a mosdók, vécék kicserélésével, egy 
villanybojler felszerelésével, mert ebben a helyiségben nincsen meleg víz-, teremteni egy olyan 
állapotot, hogy átvészeljük ezt a nyári időszakot. És én bízom benne, hogy őszre ez megoldódik, 
illetve vannak tervek az egyik családdal, hogy hosszú távon is tudnánk akár ott munkát adni 
nekik, és talán ők itt is maradnának. Én erre szerettem volna csak felhívni a figyelmet, illetve 
valóban mi is hangsúlyozzuk, hogy köszönjük azt a támogatást, amit kaptunk a pandémia 
időszakában. Nem volt ez egy könnyű időszak, és ezzel tudtuk mi is áthidalni a nehézségeket. Az 
látható a beszámolóból, hogy a társaságnak ebben az évben az eredménye negatív. Az előző 
éveknek a gazdálkodása és a tartalékai viszont biztosították azt, hogy zökkenőmentesen tudjunk 
működni, és nemcsak 2021-ben, hanem 2022-ben is. Köszönöm szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen, Igazgató úr. A táborban elhelyezettek kérdéséről vezetői értekezleten 
egyeztettünk, és meg fogjuk találni a megoldást, hogy mind a gyerekek nyári táborozása, mind a 
menekültek ellátása megoldott legyen. Majd erre vissza fogunk térni rövidesen. Nehezebb 
kérdés a kulturális központ fölújításának kérdése, amelynek látjuk, hogy a forrásigénye messze 
túlmutat azon, amit a Kőbányai Önkormányzat - nem egy év alatt, hanem több év alatt is -
hasonló felújításokra tud fordítani. Hiszen látjuk a mozgásterünket, lehetőségeinket, és itt már 
csak a tervezés esetében is több száz millió forintról beszélünk, és nyilván akkor érdemes 
szerintem tervezni vagy a tervezést indítani, hogyha látjuk a reményét annak, hogy valamilyen 
módon a saját forráson túl egyéb forráshoz hozzá tudunk jutni, amely a ház felújítását 
szolgálhatja. Magyarországon három ilyen művelődési ház épült az elmúlt évtizedekben, 
évtizedekkel ezelőtt. Ezek közül a gödöllői felújítása megoldott, a vádnak megvolt a forrása, de 
lemondtak ról, úgyhogy maradt a régi állapotában, a miénknek pedig az évek, évtizedek alatt 
részleges felújítása mindig volt, megtörtént, azonban átfogó rendbehozatala, ami a szigeteléstől 
a nyílászáróktól kezdve a gépészet megújítására szolgálna, ez nem valósult meg. Ez egy nagyon 
komoly kihívás, hogy ezzel mit kezd Kőbánya. Biztos, hogy saját erejéből ezt nehezen tudná 
megoldani. Ha erre készülünk, akkor az biztos, hogy több éven keresztül tartó, hosszabb 
folyamatot kell, hogy jelentsen, és a munkák jó elhatárolását, szakaszolását, amennyire ezt 
műszaki szempontból meg lehet tenni. Kovács Róbert tanácsnok úr. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen, Polgármester úr. A Kőrösi felújításával kapcsolatban én azt 
tartanám talán a jövőre nézve egy hasznos dolognak, hogyha az új, megalakuló Országgyűlésben 
az a három képviselő, aki valamilyen kőbányai kötődéssel rendelkezik, közösen képviselné ezt 
az ügyet, és azt javasolnám itt mindenkinek, aki az asztalnál ül, hogy a saját pártkötődése vagy 
szimpátiái alapján a megfelelő képviselőt ösztönözze erre a képviseletre. Én mind a hármat 
fogom ösztönözni, ígérem. Köszönöm. Ács Andrea képviselő úrhölgy. 
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Ács Andrea: Köszönöm szépen a szót. Kovács Róbert képviselőtársamhoz csatlakozva én azt 
gondolom, hogy ez, pártpolitikai színezet nélkül, lehetne egy szimbolikus és akár nemzeti ügy is, 
de akár maradjunk a szimbolikus ügynél, és én ezúton szeretném akkor felkérni mind Dunai 
Mónikát, mind Arató Gergelyt, mind Bakos Bernadettet, hogy ahogy a Parlament megalakul és 
ők beülnek a Parlamentbe, hogy az egyéb forrást tekintve tegyenek meg mindent azért, hogy ez 
lehetővé váljon. Köszönöm szépen. 

Elnök: Nyilván meg fogják tenni az országgyűlési képviselők, mint ahogy eddig is megtettük azt, 
hogy különböző kőbányai projektekért, forrásért lobbiztunk. Nem egyszerű a dolog. Hiszen az 
elmúlt időszakban is megtettük ezt, és nagyon határozott volt a vélemény arról, hogy az állam 
elsősorban olyan feladatok megoldására ad támogatást, amelyben neki is szerepe, feladata van, 
Így az Egészségház, kórház megnyitásához a közel 7 milliárdos forrást biztosította, mint ahogy 
megjelenik a forrás különböző utak tervezésében, vasúti infrastrukturális beruházásokban. De 
nagyon markáns volt, hogy ami önkormányzati feladat, az önkormányzati megvalósításban, 
finanszírozásban történjen meg. És ez nem a felálló vagy a most leköszönő kormány álláspontja 
volt, ez korábban is álláspont volt, hiszen a Kőrösi vagy korábban Pataki felújításáért a korábbi 
időszakban is, korábbi polgármesterek vagy képviselők is igyekeztek már lépéseket tenni vagy 
forrást megmozdítani, de ez elég markáns vélemény volt a mindenkori kormányok részéről, 
hogy ez az Önkormányzaté, tehát az Önkormányzat feladata elsősorban. Még ha látjuk is azt, 
hogy sok esetben önkormányzati feladat megoldásában kormányzati szerepvállalás is 
megjelenik, hiszen ez is előfordul, akár a fővárosban is, akár vidéken is. Gödöllő ebből kicsit 
specifikus, mert Gödöllőnél egy olyan állami projekt jelent meg, ami a felújítást magával hozta. 
Szerencsések voltak. {Háttérben mikrofonon kívüli beszéd hallatszik, nem érthető.) Hát elég 
messze lesz a következő, Mária Teréziának is építettünk vadászkastélyt, mégse jött ide. 
Képviselő úr. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Ezzel a tanácskozással egyidőben kormányinfó is zajlik, és 
az előbb belekukkantottam egy pillanatra. Azt olvasom benne, hogy Szombathely 15 milliárd 
forintot kér a Kormánytól belső városi utak felújítására. Nem tudjuk, hogy ebből lesz-e valami, 
Gulyás Gergely kitérő választ adott, viszont, ha nem lobbizunk, abból nem lesz semmi. Csak ezt 
akartam ezzel mondani. Köszönöm. 

Elnök: Ezt tesszük folyamatosan, és ugye a lobbit általában negatív értelemben vizsgáljuk. Nem, 
a lobbinak, azt gondolom, helye van, és ezt tesszük folyamatosan, és nyilván lobbizunk azért is, 
hogy a Mázsa téren legalább a közlekedési beruházások valósuljanak meg. Tehát nyilván 
folyamatosan ezt tesszük. Azt gondolom egyébként, elég jó mutatókkal vagy hatékonysággal. 
Hiszen akár a Kőbányai úti fejlesztések, Közlekedési Múzeum - hat kerület versenyzett érte, 
tehát küzdeni kellett érte, hogy ide jöjjön Kőbányára. Szerencsére az Opera Műhelyháza komoly 
támogatást kapott onnan, hogy Ókovács Szilveszter körzője jól mutatta az S kilométeren belüli 
vagy S kilométeres sugarú kört, ami megtalálta az Északi Járműjavítót. Bakos Bernadett 
képviselő. 

Bakos Bernadett: Köszönöm szépen, csak megszólítottként röviden reagálnék erre, hogy 
természetesen nem szűnök meg kőbányai lenni attól, mert egy nagyobb házba kerülök, hiszen 
itt élek továbbra is. Egyetértek azzal, hogy ezért lobbizni kell. Amikor eljön a költségvetési 
módosítóknak az ideje, én ezt meg fogom tenni. Nemcsak ezt, korábban is volt erre példa: hiszen 
Burány Sándor is megtette. Nem látom akadályát, biztos vagyok benne, hogy Arató Gergely is 
meg fogja tenni. Valóban, ezek nem mentek át, közösen, ketten talán többet érhetünk el. Dunai 
Mónika nevében nem kívánok nyilatkozni erről. De nemcsak a Kőrösiről van szó, a Népliget esete 
is ilyen, a Népliget, Megyék Kertje például egy kiemelt ügy lesz, én azt gondolom, hogy ezekre 
állami forrást is kellene biztosítani, s ha eljön az idő, erre majd teszek javaslatot. Köszönöm. 

Elnök: Nincs további jelentkező, s nem vitattuk meg az érdemi részét a beszámolónak, de 
Ügyvezető úr azért utalt rá, hogy hogyan is alakult az elmúlt időszak gazdálkodása. A Kőrösi sem 
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az volt, aki könnyített körülményeket kapott a járvánnyal, hanem nyilván ugyanolyan nehezített 
pálya jutott neki, mint bárki másnak. Azt gondolom, hogy ő ezen a nehezített pályán is nagyon 
szépen oldotta meg a feladatait, s az pedig külön öröm számomra, hogy az új intézmény, a 
Helytörténeti Gyűjtemény milyen új színként jelenik meg és kezd különböző programokkal 
nemcsak helyi jelentőségűvé válni, hanem majd, bízom benne, hogy Budapest-szerte vagy 
országszerte ismert hellyé, és ezzel Kőbánya imázsát tovább tudja javítani, építeni. Radványi 
alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Még Igazgató úrtól kérdeznék egyet a lellei táborral kapcsolatban. Hogyha 
azok a megoldások végül is zöld lámpát kapnának, amit Igazgat úr fölvázolt, tehát hogyha az a 
leghátsó faépület felújításra kerülne, akkor az a létszám, amit a sporttáborra terveztek, 
biztosítható-e vagy csökkentett létszámmal kell számolnunk. Köszönöm. 

Győrffy László: Az utóbbi éveken mi azt a házat már nem használtuk. Tehát ugye eleve 162 
férőhelyre módosult a tábor, mert azt már úgy ítéltük meg, hogy oda gyerekeket nem helyezünk 
el. Tehát ilyen szempontból a kőbányai gyerekek ugyanolyan létszámban tudnak táborozni, 
hogyha ez megvalósul, ugyanolyan létszámban tudnak táborozni, mint az elmúlt években. Tehát 
ez nem befolyásolja. Itt azért mondtuk azt, hogy egy olyan megoldást szeretnénk, ami gyors, 
tehát nem azt mondtuk, hogy le kell dózerolni és föl kell építeni. Tehát ezt kell nekünk 
megbeszélni, hogy akkor ezt hogyan valósítsuk meg, de ez a kőbányai gyerekeket nem fogja 
érinteni. 

Elnök: Döntéshozatal fog következni. Először szavazunk a 15. számú napirendi pontban 
szereplő beszámolóról. 

110/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2021. évi szakmai és számviteli beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1: Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi szakmai 
beszámolóját elfogadja. 
2. A Képviselő-testület a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság 2021. évi számviteli beszámolóját - amely szerint a mérleg főösszege 
144 458 eFt, az adózott eredmény -13 401 eFt - jóváhagyja, és a negatív adózott eredményt 
eredménytartalékba helyezi. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
2022. május 31. 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális 
ügyvezetője 

16. napirendi pont: 

Nonprofit Kft. 

A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2022. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következőként az üzleti tervről szavazunk. 
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111/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
2022. évi üzleti tervének jóváhagyásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi üzleti tervét 
jóváhagyja azzal, hogy az Önkormányzat rendezvényeinek finanszírozása a Budapest Főváros 
X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (11. 18.) 
önkormányzati rendelet 12. melléklet 13. sorának (Rendezvények tartaléka) terhére történik 
rendezvényenként egyedileg történő elszámoláson alapuló finanszírozással. 
Határidő: a végrehajtásra: 2022. december 31. 

a beszámolásra: 2023. március 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 

17. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelőbizottságának 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: A felügyelőbizottság előző évi beszámolójáról hozunk most döntést. 

112/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolójáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának a 
2021. évi tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja. 

18. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Végül a humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelemről, ami kicsit 
idegen a többi napirendtől, tehát ez már a napi aktualitás kérdése. Indítom a szavazást. 

113/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőrösi Csoma 
Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (1105 Budapest, Szent 
László tér 7-14.) részére 910 OOO Ft egyszeri működési célú támogatást biztosít a 11784009-
1551000-11160005 számú, ,,Adományok" megnevezésű alszámlára befolyt többletbevétel 
terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-módosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés 
érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: 2022. május 15. 
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Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a 15-18. napirendi pontok tárgyalását. Köszönöm szépen, Laci, hogy itt voltatok. 

Szeretném jelezni, nincsenek itt a Bárkától, ezért azt majd a szünet utánra tesszük. De, amit 
szeretnék még jelezni: azt az információt kaptam, hogy Ókovács Szilveszter úr dél körül tud 
ideérni. Tehát ha azt fogalmazom meg, hogy negyedóra szünetet tartunk, akkor az 12 óra 05 
percet jelent, egy bő negyedórával. Tehát 12.05-kor ha találkoznánk, akkor reményeim szerint a 
többi napirenddel akár egy óra környékére végezhetnénk, ha pontosan tudunk találkozni dél 
után öt perccel. 

Elnök: Az SZMSZ 22. § (1) bekezdés 16. pontja értelmében határozott idejű, 15 perces tárgyalási 
szünetet rendel el. 

Szünet 

Elnök: Folytatjuk a munkát. A szavazógépbe, úgy látom, mindenki változatlan állapotban van 
bejelentkezve, úgyhogy 16 bejelentkezett képviselővel továbbra is határozatképesek vagyunk. 

A Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. A következő napirend tárgyalása előtt 12.15 órakor 
a Magyar Érdemrend középkeresztje polgári tagozata kitüntetésben részesült Ókovács Szilveszter 
operaénekes, művésztanár, zenekritikus, a Magyar Állami Operaház főigazgatója köszöntésére 
kerül sor. 

Elnök: Köszöntöm körünkben Ókovács Szilvesztert, a Magyar Állami Operaház főigazgatóját, 
akit azon alkalomból hívtunk meg, hogy a nemzeti ünnepünk alkalmából állami kitüntetést 
kapott, a Magyar Érdemrend középkeresztje polgári tagozat kitüntetésben részesült, és a 
méltatása tartalmazza, ahogy áttanulmányoztam, mindazt, amit az operakultúra megújításáért 
végzett az elmúlt időszakban, illetve a művészi tevékenységét, vezetői tevékenységét. De nekünk 
ebből egy különösen kedves: az Eiffel Műhelyház kialakítása, megépítése, hiszen ez is szerepelt 
az elismerés indoklásában. Különösen kedves, hiszen Kőbányán létrejött, Kőbányára költözött 
egy olyan intézmény, amelyet mi nagyon vártunk és büszkék vagyunk rá, és köszönjük azt a 
gondolatot, amivel ide hoztad - én többször hallottam, hogy hogyan fogalmazódott meg a 
szándék, hogy az Északi Járműjavító épületébe költözzön az Operának a Műhelyháza, a 
háttérintézménye. Aztán persze a kutatások hozták a további összefüggéseket, és egymásra 
találást - ha mélyebben belemegyünk, akkor nem is költözhetett volna máshová az Eiffel, mint 
ahová költözött. Úgyhogy ezt külön köszönjük, és a Képviselő-testület szeretne gratulálni, illetve 
Kőbánya nevében szeretnénk gratulálni ehhez az elismeréshez, megköszönni a fejlesztésben 
való együttműködést, illetve az ideköltözést. Úgyhogy mondjuk úgy, hogy kőbányaiként is 
köszöntünk most már e körben. {Taps a jelenlévők körében.) 

Ókovács Szilveszter: Tisztelt Képviselő-testület, tisztelt Polgármester úr, nagyon kedvesek 
ezzel a meghívással, nem is vagyok hozzászokva őszintén szólva, kitüntetésem sem volt még. Ez 
nem az, ez csak egy operai jelvény (a hajtókájára tűzött jelvényre mutat), mert valóban, a 
legnagyobb kitüntetésem mégiscsak az, hogy az Opera élén lehetek, elhíresült mondatommal 
együtt, lassan 12 éve. És az ilyen típusú meghívásra sem volt még eddig példa, úgyhogy meg is 
vagyok kicsit illetődve, meg el is késtem ráadásul. De annyit hadd mondjak én is Önöknek, hogy 
valóban nem úgy ébredtünk fel 2012 januárjában, hogy na most pedig Kőbányára hozunk egy 
nagy fejlesztést, tehát ez nem volna igaz. Kettő célpontunk volt: az egyik volt igazán közel az 
Operához, a Mexikói útnál, ahol tulajdonképpen nekünk a kisföldalatti nagyon egyszerű kapocs 
lett volna - legalábbis az Operaház felé-, és a másik jelzés, hogy akkor majd azt is megnézzük, 
na de hát ide készülünk, az volt valóban az Önök vidéke, ez a nagy, egykori MÁV-telek. És én még 
emlékszem arra, hogy csalódott voltam, amikor azt a telket ott pillanatok alatt kiszedték a 
kezünkből sportcélokra. Egy koncepcióterv készült rá, de különösebben még időnk sem volt vele 
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foglalkozni. Ugyanakkor némi kárörömmel tölt el, mert arra járok be minden reggel -
Sződligeten lakom, ott kell jönni-, hogy ott egy nagy parkolón kívül még semmit nem sikerült 
építeni. És ráadásul tényleg, ahogy mondja Polgármester úr, el se fértünk volna. Annyi ötlet jött 
közben - mikor az ember meglátja ezt a teret, ami nagyobb, mint gondolta volna, akkor rögtön 
benépesíti és kitölti, úgyhogy nem is jöhettünk volna jobb helyre, mint ide, Önökhöz. És én 
tényleg így érzem. Tényleg őszinte, nagy bociszemekkel nézek azokra a nézőinkre, akik azt 
mondják, hogy „Hát, oda ki?", meg azt biztos Önök is gyakran tapasztalják: ,,Messze van az". A 
fradidrukkereknek még messzebb is sikerül megtalálniuk a stadiont. Nincs az messze! 
Beszélgettünk is az előbb, hogy ez Budapest mértani középpontja, márpedig, ha ez az, ez a vidék, 
akkor a pestiek fele számára statisztikailag közelebb kell legyen, mint a Belváros, ami meg el van 
tolódva valahogy sugárirányban. Úgyhogy nagyon bízom abban, hogy ide fognak találni a nézők, 
én azt hiszem, hogy Önök is tehetnek ezért, ha mással nem, a személyes propagandával. 
Remélem, hogy már mindenki járt ott, vagy ha nem, akkor ezúton is ajánlanám Polgármester 
úrnak, hogyha van egy nyugalmas testületi ülés, akkor járják be mondjuk májusban vagy 
júniusban a házat, azért is, mert most egy nagy fejlesztést is átadunk még ott belül május második 
felében, amit még senki sem látott. És akkor látni fogják, hogy valóban Magyarország legnagyobb 
középülete is Önökhöz került. Viccesen szoktuk mondani, hogy- Kövér László és a Parlament ne 
sértődjön meg, - ez a ház majdnem akkora, mint a Parlament, azért majdnem, mert kicsit 
nagyobb. És tényleg az a szándékunk, az előbb el is mondtam itt az önök kamerájának, hogy a 
maradék területen, ami még a Közlekedési Múzeummal átellenben van, oda készülnek a terveink 
- tehát effektíve a tervek készülnek rá, és Gulyás miniszter úr, aki, remélem, marad a posztján, 
az ő jóváhagyását, jószándékát vagy egyetértését is bírja ez-, hogy olyan iskolai létesítményeket 
hozzunk ide, egy konkrét művészeti általános iskolát, abba a MÁV-os fejépületbe, amelynek az 
osztályaiba, minden évfolyamon egy osztály van, de abban együtt járnak az Opera gyerekkarosai 
és az Opera balettkarosai. Ebbe várunk kőbányai gyerekeket is majd. Nyilván sokkal egyszerűbb 
egy csomó szülőnek, hogyha ide járatja a gyerekét majd, és ez egy szuperiskola lesz. És felmenő 
rendszerben el fog ez vinni az érettségiig, illetve a balettosokat még egy évvel tovább, a 
diplomáig is. És tervezünk ide szakképző szakokat is, már három szakmát oktatunk is az Eiffelen 
belül: lakatosokat, asztalosokat és varrónőket, de szeretnénk ezt bővíteni, villanyszerelőkkel 
például, akik el is tudnak majd nálunk helyezkedni. Tehát egy olyan komplex - futókörrel is 
kibővülő - létesítmény várható itt, amely nemcsak a díszleteinket nyeli el (az is a 
dízelcsarnokban van és marad is, az összes díszletünk), hanem a tetején Budapest legnagyobb 
napelemparkját hozzuk létre. Már megkaptuk azt a pályázati forrást is, ott a pénz a számlánkon 
- idegesítő egyébként, amikor már ott a pénz a számlánkon, mert akkor már meg kell csinálni. 
Tehát ez egy 12 ezer négyzetméteres tetőzet, és ez végig lesz napelemmel csapva, a 
fejépületében pedig lesz egy kis kilátó. Nem biztos, hogy minden turistának az a legfontosabb 
célpont, de lehet, hogy valakit érdekel, hogy egy főváros kellős közepén a levegőből meg tudja 
tekinteni ezt a hatalmas, újratermelődő energiát jelentő táblát. Úgyhogy ilyen terveink vannak, 
szerintem mindegyik illeszkedhet, és jól illeszkedhet Kőbánya életéhez, mert az oktatás egy 
szent cél, úgy gondolom, meg a művelődés is az, és megvannak a játszótereink, azok ki vannak 
nyitva, a külső játszóterünket is bárki használhatja egész estig. És abban reménykedem, hogy 
még ebből a 22 hektárból, ami olyan sajátosan Nagy-Magyarország alakot vesz föl különben a 
térképen, annak a csücskében, tehát ott Havasalföld, Erdély részénél vannak azok az épületek, 
amelyeket könnyűzenei célra, a Kőbányai Stúdiónak a fölfejlesztésére kapott Demeter Szilárd 
kollégám. Úgyhogy ott is hamarosan meg tud nyílni egy olyan felsőfokú könnyűzenei 
képzőintézmény, amelyik egy új szín is lesz. És akkor tényleg a Közlekedési Múzeum meg - biztos 
vagyok benne, hogy Vitézy Dávid azt kihajtja -, tehát egy hihetetlen komplexum lesz, ami 
szerintem a Ligetnek, a sokat emlegetett Ligetnek a jelentőségével föl fog érni. Csak ugyanekkora 
reklám kell neki majd, meg sokszor el kell magyarázni, és még az is lehet, hogy- ahogy egyetlen 
igazi ellenkezővel sem találkoztunk, sőt még nem igazival sem - tehát abban reménykedem, hogy 
ez egy ilyen konszenzusos, mindenki által szeretett projektként mehet tovább. Hogyha ebben 
tudnak bármi módon segíteni, azt nagyon megköszönöm, és utolsó mondatként engedjék meg, 
hogy elmondjam, vizsgáljuk annak a lehetőségét, hogy az európai jog valójában mit enged meg 
és mit nem, mert könnyű rámondani, hogy nem engedi meg a nézők megkülönböztetését, és 
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ezért magyar nézőket az Operába nem tudunk olcsóbb jeggyel beengedni, mint egy dánt, és ez 
igaz akkor az Eiffelre is. De én a múltkor jártam a gödi strandonban, ahol a gödi lakcímkártyával 
olcsóbban fizettek mellettem. Megfordult a fejemben, hogy Göd vagy kilépett az unióból vagy itt 
vannak kiskapuk - úgyhogy, ha ezt tisztáztuk, akkor szívesen ajánlanék többet annál a 
kőbányaiaknak, minthogy néha eljut a hírlevél önökhöz és valami kedvezményt igénybe 
vehetnek. Hanem aki itt él és el is szenvedi ennek a területnek, mármint a mi területünknek a 
fölbolydult életét, a meg nem oldott közlekedésével együtt - szóval szívesen adnánk a 
kőbányaiaknak valami kifejezett, lakcímkártyához kötött kedvezményt az Eiffel programjaira. 
Kitaláljuk ennek a módját, és remélem, hogy sokan élnek majd vele. És nagyon szépen köszönöm, 
hogy személyesen is megemlékeztek rólam, nagyon jólesett. 

Elnök: Köszönjük szépen, hogy eljöttél, jó egészséget, sok erőt kívánunk a tervek 
megvalósításához. Biztos, hogy partnerek leszünk mindebben. Azt pedig külön köszönjük, ha 
sikerül elérni, hogy a gödi strandhoz hasonlóan érvényesüljön ez itt is - bár nem csak Gödön, 
egyébként ez Kisújszállástól kezdve szerte az országban jellemző, hogy a helyiek általában 
kapnak valamilyen kedvezményt fürdőkben, strandokon. Bízzunk benne, hogy ez kulturális 
létesítményekben is elérhető. S engedd meg, hogy a jókívánságok mellé egy kis, reményeink 
szerint, jó bort is kínáljunk Neked, és köszönjük, hogy itt voltál. (Egy üveg bort nyújt át, taps a 
jelenlévők körében.) 

Ókovács Szilveszter: Köszönöm szépen, és jó munkát, viszontlátásra. 

Elnök: Hosszú út vezetett addig, míg az Eiffel átalakult, megépült, és ennek volt egy tervezési 
folyamata, mely tervezési folyamatban az Önkormányzat részéről Főépítész asszony vett részt 
minden tárgyaláson, és párszor volt módom nekem is, tán Jegyző úrnak is elkísérni, de mindig jó 
volt abban az alkotófolyamatban részt venni, ahogyan formálódott, alakult az Eiffel. És én bízom 
benne, hogy ezek a tervek, mint iskola vagy akár kedvezményes kőbányai lehetőség, azok 
valóban realizálódnak. Éljünk a meghívással szerintem! Egyeztetve Főigazgató úrral valamikor 
május hónapban akkor egy Eiffel-látogatást igyekszünk megszervezni. Azt mondta most, hogy 
elkészül egy hárommilliárdos fejlesztési kör, amit még senki nem látott, és ezt úgy valósították 
meg, hogy saját lakatosokkal, szakemberekkel, tehát nem vettek igénybe külső vállalkozót. Ők 
maguk építették, mint ahogy egyébként az Eiffelnek is bizonyos szakaszait már úgy valósították 
meg. Saját munkavállalók, akik egyébként díszleteket építenek, jelmezeket készítenek, ők voltak 
a kivitelezők. De most vissza kell térnünk a valósághoz és a napirendünkhöz. (Közben csábító 
módon itt van egy Lizától kapott cukormentes keksz - mondja miközben az asztalra tekint.) 

19. napirendi pont: 
A Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központban engedélyezett álláshelyek száma 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Most a Bárka engedélyezett álláshelyeinek számával kell folytatnunk, a 19. napirendi 
ponttal. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, akkor engedélyezzük az álláshelyet. 

114/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központban engedélyezett álláshelyek számáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. június l-jétől 
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központban engedélyezett álláshelyek számát 192,3 főben 
határozza meg. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendeletben 
történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
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Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

20. napirendi pont: 
A Magyar Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet humanitárius válság kezelésére 

vonatkozó támogatási kérelme 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Folytatjuk a Vöröskereszt Fővárosi Szervezet humanitárius válság kezelésére vonatkozó 
támogatási kérelmével. Bakos Bernadett képviselő úrhölgy. 

Bakos Bernadett: Köszönöm szépen. Nemrég jártam a Vöröskeresztnél és csak egy pár dicsérő 
szót mondanék róluk is, hogy valóban elképesztő az a munka, amit az ukrán menekültek 
segítésén túl is végeznek itt Kőbányán. Nekünk például a menstruációs szegénység csomagokat 
minden nőnapkor segítenek szétosztani a rászorulók között. És ezzel kapcsolatban jelezték, hogy 
egyébként szívesen vennének szorosabban részt a kerület életében, akár a rendvédelmi 
napokon való részvétellel, úgyhogy én javaslom, hogy a kerület ezt esetleg szorgalmazza, velük 
együttműködésben. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük a gondolatot. Igyekszünk bekapcsolódni. Eddig is mindenben igyekeztünk, 
amire jelentkeztek vagy amire mi kértük őket, ők is mindig partnerek voltak. Úgyhogy akkor 
majd e téren is megkeressük az együttműködés lehetőségét. Döntéshozatal következik. 

115/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Magyar Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet támogatási kérelméről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
3. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar 
Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet (1051 Budapest, Arany János u. 31.) részére 
1290 OOO Ft egyszeri működési támogatást biztosít a 11784009-1551000-11160005 számú, 
,,Adományok" megnevezésű alszámlára befolyt többletbevétel terhére. 
4. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-módosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés 
érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: 2022. május 15. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 115/2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (székhely: 
1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR szám: 735737, bankszámlaszám: OTP Bank Nyrt. 
11784009-15510000-11160005, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából 
Weeber Tibor alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Önkormányzat), 

másrészről a Magyar Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet (székhelye: 1051 Budapest, 
Arany János u. 31, nyilvántartási száma: 01-02-0005525, adószáma: 19003056-2-41, 
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bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11710002-20000552, képviseli: Buncsik Ildikó fővárosi 
igazgató) mint támogatott (a továbbiakban: Támogatott), 

együttesen: Szerződő Felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon, helyen, az 
alábbifeltételekkel: 

1. A Szerződő Felek megállapítják, hogy a Támogatott a Magyar Vöröskereszt Nappali Szociális 
Központ 3. sz. telephelyen (cím: 1107 Budapest, Bihari út. 15., a továbbiakban: Telephely) 
népkonyhát és nappali melegedőt működtet, emellett vállalja, hogy humanitárius segítséget 
nyújt az Ukrajnából menekülők részére. 

2. Az Önkormányzat a 2022. évben 1 290 OOO Ft, azaz egymillió-kettőszázkilencvenezer forint 
egyszeri működési célú támogatást nyújt a Támogatott részére. 
A támogatásról Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Magyar Vöröskereszt Budapest Fővárosi Szervezet támogatási kérelméről szóló 115/2022. (IV. 
28.) KÖKT határozattal döntött. 
A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő 

többletköltség a Támogatottat terheli, az Önkormányzat a támogatási összegen felül további 
forrás biztosítását nem vállalja. 

3. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. A támogatást a Támogatott az 
ukrán állampolgárságú, a háború elől menekülők ellátásának költségeire használhatja fel. 
A támogatott tevékenység kormányzati funkció kódja: 107070 Menekültek, befogadottak, 
oltalmazottak ideiglenes ellátása és támogatása. 

4. A támogatás nem használható fel menedzserszerződés alapján bér-, és bérjellegű 

kifizetésekre, tanácsadói díjra, adó, illeték vagy köztehertartozás kiegyenlítésére. 

5. A támogatás folyósítására a szerződés aláírását követő 3 napon belül kerül sor a Támogatott 
OTP Bank Nyrt.-nél vezetett 11710002-20000552 bankszámlájára. 

6. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2022. december 31-éig tételesen 
elszámolni és írásos szakmai beszámolót készíteni az Önkormányzat részére. 

7. A pénzügyi elszámoláshoz az Önkormányzat által meghatározott és elektronikusan 
rendelkezésre bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, 
pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, egyéb 
számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben meghatározott 
módon. A Támogatott törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén aláírásával igazolja, 
hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az elszámolás iratai valósak 
és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó számviteli szabályok szerint. 

8. A támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználását, valamint tájékoztatást kell adni a Támogatott tevékenységéről. 

9. Az Önkormányzat a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a 
Támogatott köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére bocsátásával, 
továbbá előre írásban egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból rendelkezésre 
állni. 

10. A Támogatott a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást 
vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználást 
alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat az Önkormányzat által történő 
jóváhagyástól számított tíz évig megőrizni. 
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11. A Támogatott a szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a 
dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül köteles írásban 
bejelenteni az Önkormányzat részére. 

12. Kapcsolattartásra jogosult 
a) az Önkormányzat részéről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 

Humánszolgáltatási Főosztály Szociális és Egészségügyi Osztály; 
b) a Támogatott részéről: Vargáné Kaiser Veronika gazdasági vezető (06-70/933-8133, 

kaiservera@voroskeresztbp.hu). 
Ellenőrzésre jogosult Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 
Humánszolgáltatási Főosztály és a Belső Ellenőrzési Osztály. 

13. A Támogatott képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, 

hitelesek, 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása az Önkormányzattal, önkormányzati költségvetési 

szervvel és az Önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
cJ a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
dJ a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 3. § (1) 

bekezdés 1. pont a) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (a 
továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül, 

e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene 
jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

fJ a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 6. §
ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli, lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó-, vám, 
járulék), valamint 

h) az államháztartás elrendszereiből folyósított támogatásból eredő lejárt és ki nem 
egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, 

i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 

A 13. pont a-h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 

14. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy az Állami 
Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási szerződést és a 
támogatás felhasználása során keletkező további megállapodásokat. 

15. A megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről a Támogatott az 
Önkormányzat kapcsolattartóját haladéktalanul írásban köteles értesíteni. 
A Támogatott köteles a saját szervezete bejegyzéséről, nyilvántartásáról szóló dokumentumok 
vonatkozásában bekövetkezett változásról nyolc napon belül írásban tájékoztatást adni, szükség 
esetén a jelen szerződés módosítását kezdeményezni. 

16. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a fel nem használt, 
b) a nem támogatási célra felhasznált, valamint 
c) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt 
az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő 
elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 
alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
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17. A 16. pont c) alpontja alapján kell eljárni, ha az Önkormányzat az 6. pontban meghatározott 
elszámolást, illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről az Önkormányzat 
15 napon belül értesíti a Támogatottat, a visszafizetési határidő további 15 nap. 

18. Az Önkormányzat jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a Támogatott 
vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 13. pont a-h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 

támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
c) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, vagy 

elmulasztja a 11. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve az 6. pontban foglalt 
elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

19. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését 
követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti 
kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első 
napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 

20. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel 

összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője 

tekintetében a másik fél a címzett. 
A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés kezelése, a szerződés teljesítése során a 
dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének 
szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény 
érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való 
megfeleléshez szükséges időtartamig. 
A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. 
A Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből 
vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak. 

21. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 6. pontjában 
meghatározott határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása nem irányulhat a 
támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen szerződésben nem 
szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény, az Nvtv., az Áht., 
az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet, 
valamint az egyéb magyar hatályos jogszabályok vonatkozó rendelkezései az irányadók. 

22. A jelen szerződés öt oldalon öt példányban készült, amelynek elválaszthatatlan részét képezi 
az 1. melléklet. 

A Felek a jelen szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben egyezőt 
jóváhagyólag aláírják. 

Budapest, időbélyegző szerint 

Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

D. Kovács Róbert Antal polgármester 
megbízásából 

Weeber Tibor alpolgármester 

Budapest, 2022. április 11 

11 

Magyar Vöröskereszt 
Budapest Fővárosi Szervezet 

Buncsik Ildikó igazgató 
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Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai és jogi ellenjegyzés: 

Ehrenberger Krisztina 
főosztályvezető 

Dr. Egervári Éva 
jogtanácsos 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített bélyegző 
lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 
11
A kifizetést a megállapodás tárgyára elkülönített támogatási összegből fedeztem, amely a 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. 
(II. 18.) önkormányzati rendelet alapján került folyósításra." 
Ezt követően aláírásával, bélyegzőlenyomatával ellátja. 
2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 
,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 
Ezt követően aláírásával, bélyegzőlenyomatával ellátja. 
3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak adatait 
tartalmazó számlaösszesítő eredeti, a támogatott által cégszerűen aláírt példányát kell 
beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számviteli bizonylat-másolatokat 
sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes ellenőrzés során 
a költségek, kifizetések egyértelműen azonosíthatók legyenek. Továbbá a számlaösszesítő 
szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumok csoportosítva kerüljenek benyújtásra, pl. a 
számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható legyen 
ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

21. napirendi pont: 
A Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. és a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ 

támogatása 
Előterjesztő: Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő 

Elnök: Megnyitom a következő napirendi pont tárgyalását: a Bárka, illetve a Szivárvány 
támogatása. Marksteinné Molnár Julianna önkormányzati képviselő az előterjesztője az 
anyagnak. Parancsolj, Julika. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Ma már többször elhangzott a pandémia 
hatása, ami nemcsak az ellátottakra volt komoly hatással, hanem az egészségügyben és a 
szociális ágazatban dolgozókra is. Hiszen ahogyan ezt tudjuk, online nem végezhető az 
idősgondozás, illetve a szociális munkások munkája sem. Ezért tartottam fontosnak javasolni, 
hogy az ő mentálhigiénés egészségük megóvása érdekében csapatépítő tréninget, illetve egyéb 
ilyen programokat érdemes támogatni. Mindkét intézményvezető egyetértett a javaslattal, és 
örömmel szervezi meg a munkatársaknak ezeket a programokat, hiszen utána sokkal fittebben 
és erősebben fognak tudni dolgozni. Tehát ezért kérem, hogy fogadjátok el ezt a javaslatot. 
Köszönöm. 
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Elnök: Köszönöm, köszönjük szépen a gondolatot és javaslatot. Szavazni fogunk. 

116/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Szivárvány Nonprofit Kft. támogatásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kőbányai 
Szivárvány Nonprofit Kft. részére 500 OOO Ft működési célú támogatást biztosít csapatépítő 
program szervezésére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési 
rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: 2022. május 31. 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

117 /2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Bárka Kőbányai Humánszolgáltató Központ támogatásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Bárka Kőbányai 
Humánszolgáltató Központ részére 500 OOO Ft irányíó szervi támogatást biztosít csapatépítő 
program szervezésére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési 
rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, 
valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedés 
megtételére. 
Határidő: 
Feladatkörében érintett: 

2022. május 31. 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

22. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Fertő utca, Hizlaló tér, Ceglédi út, Balkán utca és Bihari utca által 

határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötendő 
településrendezési szerződés 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Folytatjuk a 22-essel, amely egy szabályzási terv elfogadásához kapcsolódó 
településrendezési szerződés. Nagyon régen folyik ennek az előkészítése, de úgy tűnik, hogy 
most le tudjuk zárni ezt a kérdést, és itt az Önkormányzat hozzájut egy viszonylag tisztességes 
méretű ingatlanhoz, amelyről a döntését majd később meghozza, hogy pontosan mit is kezd 
ezzel az intézményi besorolású területtel. Igen, Jegyző úr mondja, hogy jövő hónapban a 
szabályozási terv így elfogadhatóvá válik. Persze nyilván ez a kettő összekapcsolódik. A 
szerződés meg kell, hogy előzze a szabályozás elfogadását. Nem kizárt - akkor itt jelzem, e 
napirendi pont keretében, hogy majd hasonló módon kell eljárnunk egy másik szerződés 
ügyében. A STAVMAT szabályozási terve, illetve a szerződése is eljut abba a stádiumba, amikor 
azt lehet mondani, hogy öt, (hat év, hét) év munkája nyomán elfogadhatóvá válik a szabályozási 
terv minden szereplő számára. És a STAVMAT itt már szeretne gyorsabban is haladni, úgyhogy 
elképzelhető, hogy egy testületi ülésen tárgyaljuk, akár szünet közbeiktatásával, hogy a 
szerződést alá is tudjuk írni, miután elfogadtuk. És Jegyző úr mondja, hogy még lesz az ecetgyári 
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terület is. Az mind a Gyárdűlő, és ott is készülünk egy - a STAVMAT nyilván egy nagyobb 
volumenű, az Ecetgyár nyilván egy kisebb volumenű-, de hasonló szerződés megkötésére. Nincs 
hozzászólásra jelentkező, kérdező képviselőtársam, ezért döntést hozunk 

118/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Fertő utca, Hizlaló tér, Ceglédi út, Balkán utca és Bihari utca által 
határolt terület kerületi építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötendő 
településrendezési szerződésről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest X. 
kerület, Fertő utca, Hizlaló tér, Ceglédi út, Balkán utca és Bihari utca által határolt terület kerületi 
építési szabályzatának elfogadásával kapcsolatban kötendő településrendezési szerződést az 1. 
melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pont szerinti 
településrendezési szerződést aláírja. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Főépítész Osztály vezetője 

1. melléklet a 118/2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

TELEPÜLÉSRENDEZÉSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat (székhely: 
1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma/törzskönyvi azonosítója: 735737; adószám: 
15735739-2-42; statisztikai azonosítója: 15735739-8411-321-01.; képviseli: D. Kovács Róbert 
Antal polgármester) (a továbbiakban: Önkormányzat) 
másrészről az OTP Ingatlan Zrt. (székhelye: 1026 Budapest, Riadó u. 1-3., cégjegyzékszáma: 01-
10-041554, adószáma: 10495122-2-41, bankszámlaszáma: 11736006-20347006, képviselője: 
Dorogi Zoltán cégvezető, Raáb Roland egyéb munkavállaló, a továbbiakban: Beruházó, az 
Önkormányzat és a Beruházó együttesen: Felek) között az épített környezet alakításáról és 
védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény (a továbbiakban: Étv.) 30/ A.§ (3) bekezdés b) pont 
bb) alpontjában foglaltak alapján, alulírott napon és helyen, az alábbi feltételek mellett: 

1. PREAMBULUM 

1. A Felek rögzítik, hogy a Beruházó kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képezi a Budapest 
Főváros Kormányhivatala XI. Kerületi Hivatala által Budapest X. kerület 38335 hrsz. alatt 
nyilvántartott, 1107 Budapest, Ceglédi utca 9. - 1107 Budapest, Somfa utca 1-3. szám alatt 
található, belterületi, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 4636 m2 alapterületű ingatlan (a 
továbbiakban lngatlanl), továbbá a Budapest Főváros Kormányhivatala XI. Kerületi Hivatala 
által Budapest X. kerület 38332/8 hrsz. alatt nyilvántartott, 1107 Budapest, Ceglédi utca 13. -
1107 Budapest, Hizlaló tér 6. - 1107 Budapest, Fertő utca 9 / A. szám alatt található, belterületi, 
kivett beépítetlen terület megnevezésű, 9310 m2 alapterületű ingatlan (a továbbiakban: 
Ingatlan2, az Ingatlanl és az Ingatlan2 együttesen: Ingatlanok). 

2. Az Önkormányzat egyes településfejlesztési célok megvalósítására településrendezési 
szerződést köthet az érintett telkek tulajdonosával, illetve a telkeken beruházni szándékozóval. 
A szerződés tárgya azon egyéb költségeknek vagy egyéb ráfordításoknak a Beruházó általi 
átvállalása, amelyek a cél megvalósításának következményei - a szükséges infrastruktúra
fejlesztések - és azok megvalósítása az önkormányzatot terhelné. 

3. Az Ingatlanokon a Beruházó lakó-, kereskedelmi-, szolgáltató- és iroda-funkciójú fejlesztést 
kíván megvalósítani (a továbbiakban: Beruházás), amely során a Felek jelen szerződés 
aláírásával rögzítik a fejlesztés megvalósításához kötődő kötelezettségeiket. 

II. A FELEK JOGAI ÉS KÖTELEZETTSÉGE 
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1. Az Önkormányzat vállalja, hogy a Beruházó I.3. pont szerinti fejlesztése megvalósításához 
szükséges, a Beruházó kezdeményezésére és finanszírozásában elkészíttetett és egyeztetett, a 
Fertő utca, Hizlaló tér, Ceglédi út, Balkán utca és Bihari utca által határolt terület kerületi építési 
szabályzatának (a továbbiakban: Tervezett KÉSZ) megalkotására irányuló eljárást lefolytatja, és 
a jelen szerződés hatá lybal épésétő l számított 90 napon belül a KÉSZ-ről szóló rendeletet 
megalkotja. A Tervezett KÉSZ jelen szerző dés 1. mellékletét képezi. 

2. A Beruházó vállalja, hogy a Tervezett KÉSZ hatályba lépését követően a jelen szerződés 3. 
mellékletében megjelölt 3400 mz nagyságú, az Ingatlan2 Tervezett KÉSZ alapján Vi-2/ AI építési 
övezetbe tartozó területe vonatkozásában biztosítja a telekalakítást, és az így létrejövő ingatlan 
tulajdonjogát az Önkormányzatra - ellenérték nélkül - ajándékozás jogcímén átruházza. 

3. A Felek kötelezettséget vállalnak arra, hogy a 2. pontban meghatározott telekalakítás 
ingatla n-nyilvántartásban történő végleges bej egyzésé től számított 15 napon belül 
ajándékozási szerződést kötnek a 2. pontban meghatározott, a Tervezett KÉSZ alapján 
kialakított, a Vi-2/ A! építési övezetbe tartozó önálló helyrajzi szám alatt feltüntetett 3400 m2 

nagyságú, közművesítés nélküli, per-, teher- és igénymentes ingatlanra, amely alapján a 
Beruházó ezen ingatlan tulajdonjogát és birtokát az Önkormányzatra átruházza, melyet az 
Önkormányzat elfogad. Önkormányzat kijelenti, hogy tudomással bír arról, hogy az átruházásra 
kerülő ingatlan Budapest Főváros Településszerkezeti Tervében potenciálisan talajszennyezett 
területként szerepel, továbbá arról, hogy a területen korábban a Hungarocamion gépjárműjavító 
telephelye működött. Beruházó a jelen pontban foglaltakra tekintettel kizárja az esetleges 
talajszennyezéssel kapcsolatos szavatossági kötelezettségét vagy bárminemű felelősségét. A 
birtokbaadásra az ajándékozási szerződés aláírását követő 15 napon belül kerül sor, amiről a 
Felek jegyzőkönyvet vesznek fel. 

4. A Felek jelen okirat aláírásával, jelen pontba foglalva feltételes hatályú ajándékozási 
szerződést kötnek az Ingatlan2 3400/9310 tulajdoni hányadára (a továbbiakban ebben a 
pontban: Ingatlanrész) azzal a fel tétellel, hogy a Beruházó a 3. pontban meghatározott 
ajándékozási szerződést a KÉSZ hatálybalépését követő 12 hónapon belül - bármilyen okból -
nem köti meg. 

A Beruházó ajándékozás jogcímén átruházza az Ingatlanrész tulajdonjogát az Önkormányzatra, 
melyet az Önkormányzat elfogad. 

A Beruházó feltétlen és visszavonhatatlan hozzájárulását adja ahhoz, hogy az Önkormányzat 
tulajdonjoga az Ingatlanrészre ajándékozás jogcímén bejegyzésre kerüljön az ingatlan
nyilvántartásba. 

A Beruházó szavatosságot vállal az Ingatlanrész per-, teher- és igénymentességéért. 
A Felek az Ingatlan2 használatának megosztásában állapodnak meg akként, hogy az 

Önkormányzat jogosult az lngatlan2 jelen szerződés 3. mellékletében megjelölt 3400 mz 
alapterületű részének a kizárólagos használatára, míg a Beruházó jogosult az Ingatlan2 
fennmaradó 5910 m2 alapterületű részének a kizárólagos használatára. 

A Beruházó az Ingatlanrész birtokát az ezen pontban meghatározott használati megállapodás 
szerint a tulajdonjogátruházással egyidejűleg átadja az Önkormányzatnak. 

A Beruházó tulajdonostársként hozzájárulását adja a 2. pontban meghatározott 
telekalakításhoz, és vállalja, hogy megtéríti az Önkormányzatnak az Ingatlanrész önálló telekké 
alakításával kapcsolatban felmerülő költségét a 7. pontban részletezettek szerint. 

5. A Beruházó vállalja, hogy a 3. pontban meghatározott ajándékozási szerződésen, illetve a 4. 
pontban meghatározott feltételes ajándékozási szerződésen alapuló tulajdonjogátruházás 
általános forgalmiadó-vonzatát az általa kiállított számla alapján annak esedékességekor a 
Nemzeti Adó- és Vámhivatal részére megfizeti, illetve az ingyenes eszközátadásra vonatkozóan 
a jogszabálynak megfelelőn jár el. 

6. A Felek a 3. pontban meghatározott ingatlan, illetve a 4. pontban meghatározott tulajdoni 
hányad értékét a kölcsönösen elfogadott értékbecslés alapján 50.300.000 Ft + ÁFA forint 
összegben határozzák meg. 
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7. A Beruházó a 3. vagy a 4. pont alapján az Önkormányzat tulajdonszerzése vonatkozásában 
az Önkormányzat által megfizetett - amennyiben felmerül ilyen -, a telekalakítással 
kapcsolatosan felmerült költségek, ide értve kizárólag az igazgatási szolgáltatási díjak 
megfizetését, a földmérő díját és egyéb a telekalakítás ingatlan-nyilvántartási bejegyzéssel 
szorosan összefüggő költség vagy díj összegét az Önkormányzat erre irányuló felhívását követő 
30 napon belül az Önkormányzat részére megtéríti. 

8. A Beruházó vállalja, hogy településrendezési kötelezettségként az Önkormányzat javára, az 
Önkormányzat tulajdonában lévő, az Ingatlanokkal határos közterületi ingatlanokon a saját 
költségen elkészíttetett szükséges tervek, hozzájárulások és engedélyek alapján beruházásokat 
hajt végre az alábbiak szerint. 

9. A Beruházó az Önkormányzat kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező, Budapest X. 
kerület, Somfa utca 38330 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közterület művelési ágú, 4493 
m2 nagyságú ingatlanon az Ingatlanl telekkel közös telekhatár mentén a V0/79-2/2020 
iktatószámú közútkezelői hozzájárulás alapján kiépítendő járda és az útpálya széle közötti 
területen zöld- és párhuzamos parkolósávot alakít ki a szükséges útépítési engedély 
függvényében 10 gépjármű parkolóhellyel, illetve amennyiben a jogszabályi és műszaki 
feltételek lehetővé teszik, úgy ennél több férőhellyel. 

10. A Beruházó az Önkormányzat kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező, a Budapest X. 
kerület, Ceglédi út 38336/5 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közterület művelési ágú, 
8090 m2 nagyságú ingatlanon az Ingatlanl telekkel közös telekhatár mentén a telekhatár és az 
útpálya széle közötti területen járdát, zöld- és párhuzamos parkolósávot alakít ki a szükséges 
útépítési engedély függvényében 8 férőhellyel, illetve amennyiben a jogszabályi és műszaki 
feltételek lehetővé teszik, úgy ennél több férőhellyel. 

11. A Beruházó az Önkormányzat kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező, a Budapest X. 
kerület, Ceglédi út 38336/5 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közterület művelési ágú, 
8090 m2 nagyságú ingatlanon az Ingatlan2 teleknek a 2. pontban meghatározott, átadandó 
telekterülettel csökkentett közös telekhatára mentén a V0/43/3/2020 iktatószámú 
közútkezelői hozzájárulás alapján kiépítendő járda és az útpálya széle közötti területen 
zöldsávot és párhuzamos parkolósávot alakít ki a szükséges útépítési engedély függvényében 4 
férőhellyel, illetve amennyiben a jogszabályi és műszaki feltételek lehetővé teszik, úgy ennél 
több férőhellyel. 

12. A Beruházó az Önkormányzat kizárólagos, 1/1 arányú tulajdonát képező, a Budapest X. 
kerület, Fertő utca 38331 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közterület művelési ágú, 8425 
m2 nagyságú ingatlanon az Ingatlan2 telekkel közös telekhatár mentén a telekhatár és az útpálya 
széle közötti területen járdát, zöldsávot, és az úttesttel párhuzamos parkolósávot a szükséges 
útépítési engedély függvényében S férőhellyel, illetve amennyiben a jogszabályi és műszaki 
feltételek lehetővé teszik, úgy ennél több férőhellyel. 

13. A Beruházó a 9-10. pontban foglalt kötelezettségét a Tervezett KÉSZ hatályba lépését 
követően, az Ingatlanl telekre vonatkozó Beruházásához kapcsolódóan teljesíti. A kötelezettség 
teljesítésének véghatárideje az Ingatlanl-re vonatkozó végleges építési engedélyek alapján 
végzett tevékenységgel összefüggésben kiadott utolsó használatbavételi engedély iránti kérelem 
benyújtásának napja. 

14. A Beruházó a 11-12. pontban foglalt kötelezettségét a Tervezett KÉSZ hatályba lépését 
követően, az lngatlan2-ből a 2. pontban meghatározott telekalakítás és a 3. vagy a 4. pontban 
meghatározott tulajdonjogátruházás után a tulajdonában maradó telekre vonatkozó 
Beruházásához kapcsolódóan teljesíti. A kötelezettségek teljesítésének véghatárideje az 
Ingatlan 2-re vonatkozó végleges építési engedélyek alapján végzett tevékenységgel 
összefüggésben kiadott utolsó használatbavételi engedély iránti kérelem benyújtásának napja. 

15. A Felek megállapodnak abban, hogy a Beruházó által megvalósítani kívánt Beruházások és 
az ahhoz kapcsolódó járulékos beruházások előkészítése, engedélyeztetése és kivitelezése során 
a jóhiszeműség elvét szem előtt tartva egymással együttműködnek. Önkormányzat vállalja, hogy 
a Beruházások előkészítése, engedélyeztetése és kivitelezése során az esetlegesen szükséges 
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nyilatkozatokat és cselekményeket megteszi, a vonatkozó jogszabályok által meghatározott 
szükséges és lehetséges mértékben segíti a Beruházót. 

16. Az Önkormányzat kijelenti, hogy az Ingatlanl-re és az Ingatlan2-re vonatkozó 
Beruházások során az Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanoknak a kivitelezéshez 
szükséges mértékű használatával kapcsolatban Beruházóval és Beruházó kivitelezőjével 

együttműködik. 

17. Tekintettel arra, hogy a Beruházó vállalja a fenti 9-12. pontban rögzített, az Önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában lévő területek átalakításának vonatkozásában szükséges 
engedélyezési tervek elkészítését és az engedélyek beszerzését, az Önkormányzat a 9-12. pont 
szerinti beruházások megvalósításához szükséges, az előzetesen egyeztetett, a jelen 
szerződésnek megfelelő tervekre vonatkozó kérelemre a tulajdonosi hozzájárulását a 
hozzájárulás kiadása feltételeinek teljesülése esetén 10 munkanapon belül kiadja a Beruházó 
részére. 

18. A Felek tudomásul veszik, hogy az e szerződés szerinti településrendezési kötelezettségek 
teljesítése érdekében a településrendezési kötelezettség ténye - az Étv. 30/A. § (S) bekezdése 
szerint az Önkormányzat jegyzőjének megkeresésére - feljegyzésre kerül az ingatlan
nyilvántartásban az Ingatlan l-re. 

19. A Beruházó hozzájárul ahhoz, hogy az Önkormányzat a 3. vagy a 4. pontban meghatározott 
tulajdonjog-átruházást követően az Ingatlan2-ből a Beruházó tulajdonában maradó telekre, 
illetve tulajdoni hányadra is feljegyeztesse az ingatlan-nyilvántartásban a településrendezési 
kötelezettség tényét. 

20. Az Étv. 30 / A. § (S) bekezdésének megfelelően az Önkormányzat jegyzője a 9-12. 
pontokban meghatározott kötelezettségek teljesítését követően az adott ingatlanra 
vonatkozóan 15 munkanapon belül az ingatlanügyi hatóságot megkeresi a feljegyzett 
településrendezési kötelezettség tényének törlése érdekében, és ezen megkeresés tényét 
Beruházó felé igazolja. 

21. Beruházó tájékoztatja Önkormányzatot, hogy az Ingatlanl, az Ingatlan2, valamint a 
38334/S és 38334/6 helyrajzi számú telekingatlanok által alkotott telekcsoport rozsdaövezeti 
akcióterületként való kijelölését kezdeményezi az illetékes kormányzati szervnél Uelenleg 
Miniszterelnökség). Önkormányzat vállalja, hogy amennyiben a kezdeményezés vizsgálata 
során az illetékes kormányzati szerv megkeresi Önkormányzatot, Önkormányzat támogatni 
fogja az Ingatlanok rozsdaövezeti akcióterületté való kijelölését. 
III. EGYÉB RENDELKEZÉSEK 

1. Jelen szerződés alkalmazandó a Felek mindenkori jogutódaira is, amelyért a Felek 
szavatosságot vállalnak. Amennyiben a szerződés egyes pontjai érvénytelenek lennének, úgy ez 
nem érinti a szerződés egyéb részeinek érvényességét. A Felek az érvénytelen feltételeket, 
amennyiben ezt a jogszabályok engedik, olyan új kikötéssekkel pótolják, amelyek az elérni 
kívánt célhoz a legközelebb állnak, kivéve ha a Felek a megállapodást az érvénytelen rész nélkül 
nem kötötték volna meg. A Felek vállalják, hogy a tulajdonjogváltozás és a településrendezési 
kötelezettség ingatlan-nyilvántartási bejegyzése érdekében szükség esetén módosítják a jelen 
szerződést. 

2. A Felek kijelentik, hogy jelen megállapodás megkötésére jogosultak. Az Önkormányzat 
képviseletében eljáró polgármester kijelenti, hogy a jelen megállapodás megkötéséhez 
szükséges felhatalmazást az Önkormányzat Képviselő-testülete 118/2022. (IV. 28.) KÖKT 
határozata tartalmazza. A Beruházó kijelenti, hogy Magyarországon bejegyzett és működő 
gazdasági társaság, amely nem áll csőd-, felszámolási vagy végelszámolási eljárás hatálya alatt. 
A Felek nevében eljáró személyek kijelentik, hogy egymás aláírási jogosultságáról kölcsönösen 
meggyőződtek. 

3. A Felek megállapodnak abban, hogy a megállapodásból eredő és az azzal kapcsolatos, 
közöttük felmerülő valamennyi vitás kérdést egymás között közvetlenül, békés úton kísérelnek 
meg rendezni. 
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4. A Felek megbízzák és egyben meghatalmazzák a dr. Szekfű Gábor Ügyvédi Irodát (ügyintéző: 
dr. Szekfű Gábor ügyvéd) a jelen szerződés elkészítésével és ellenjegyzésével, a szerződés 
ingatlanügyi hatósághoz történő benyújtásával és ezen eljárásokban a képviseletük ellátásával. 
A megbízott a megbízást és a meghatalmazást jelen szerződés ellenjegyzésével elfogadja. A 
megbízás tartalmi elemeit az ügyvédi tevékenységről szóló 2017. évi LXXVIII. törvény 29. § (3) 
bekezdése alapján jelen szerződés tartalmazza. 

5. Jelen szerződés - a 11.4. pont kivételével - az aláírása napján lép hatályba. A 11.4. pont az 
abban meghatározott feltétel bekövetkezésének a napján lép hatályba. 
A Felek képviselői a jelen megállapodást - annak elolvasása és értelmezése után - mint 
akaratukkal mindenben megegyezőt jóváhagyólag aláírják. 

Mellékletek: 
1. melléklet: tervezett kerületi építési szabályzat 
2. melléklet: Az Ingatlanok térképe és a közterületi beruházások vázlata 
3. melléklet Az lngatlan2 telekmegosztásának méretezett rajza 

Budapest, 2022 ..... ....... .. .. 

D. Kovács Róbert Antal 
polgármester 

Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

dr. Végh Liza 
főosztályvezető 

Szakmai ellenjegyzés: 

Móré Tünde Dr. Szabó Krisztián 
osztályvezető jegyző 

Ellenjegyzem: Budapest, 2022 ............. . 

Dr. Szekfű Gábor Ügyvédi Iroda 
Dr. Szekfű Gábor ügyvéd 
KASZ:36069366 
székhelye: 1126 Budapest, Kiss János 
altábornagy utca 26. 1/13. 

Budapest, 2022 ..... ..... ... ... . 

Dorogi Zoltán 
vezérigazgató 

Raáb Roland 
ingatlanfejlesztési 

igazgató 

OTP Ingatlan Zrt. 

A Településrendezési Szerződés 1-3. melléklete mindenben megegyező az előterjesztésben 
szereplővel. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

23. napirendi pont: 
A Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár óvoda, a Kőbányai Kiskakas óvoda 

és a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályáztatása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 
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Elnök: Megnyitom az intézményi vezetői álláshelyek pályáztatását. Több óvodában is lejár a 
vezetői megbízás, és ki kell írni a pályázatot. Döntünk erről. 

119/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda 
és a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői feladatainak ellátására szóló pályázati 
felhívásról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot ír ki 

aJ az 1. melléklet szerinti tartalommal a Kőbányai Csodapók Óvoda (1104 Budapest, Mádi 
utca 127.), 

bJ a 2. melléklet szerinti tartalommal a Kőbányai Gépmadár Óvoda (1106 Budapest, 
Gépmadár utca 15.), 

cJ a 3. melléklet szerinti tartalommal a Kőbányai Kiskakas Óvoda (1104 Budapest, Mádi utca 
86-94.), továbbá 

dJ a 4. melléklet szerinti tartalommal a Kőbányai Mászóka Óvoda (1105 Budapest, Ászok utca 
1-3.) 

magasabb vezetői tevékenységének ellátására 2022. augusztus l-jétől 2027. július 31-éig 
szóló határozott időre. 

2. Az 1. pontban meghatározott pályázati felhívásokat a kormányzati személyügyi igazgatási 
feladatokat ellátó szerv internetes oldalán, továbbá Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat honlapján kell megjelentetni. 
3. A Képviselő-testület a pályázók meghallgatására és a pályázatok véleményezésére a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/ A. § (6) bekezdése alapján 
bizottságot hoz létre, amelynek tagjává választja 

aJ Bolyán Andrást, 
b J Gerzson Saroltát, 
cJ dr. Horváth Márkot, 
dJ Kollátosz Fotiszt, 
eJ Major Petrát, 
f) Marksteinné Molnár Juliannát, 
gJ dr. Mátrai Gábor Imrét, 
hJ Papp Zoltánt, 
iJ Radványi Gábort és 
j) Zsolt Ferencet. 

Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
2022. június 30. 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

1. melléklet a 119 /2022. (IV. 28.J KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/ A. §-a alapján 

pályázatot hirdet a 

Kőbányai Csodapók Óvodában 
óvodavezető (magasabb vezető) 

beosztás betöltésére. 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony. 

Foglalkoztatás jellege: 
Teljes munkaidő. 
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A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozott időre: 2022. augusztus l-jétől 2027. július 31-éig szól. 

A munkavégzés helye: 
1104 Budapest, Mádi utca 127. 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
Az óvoda szakszerű és törvényes működtetése; takarékos gazdálkodás; munkáltatói jogok 
gyakorlása; döntés az intézmény működésével kapcsolatban minden olyan ügyben, amelyet 
jogszabály nem utal más személy vagy szerv hatáskörébe. 

Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.), a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet, valamint az Önkormányzat 
által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 153/2020. (V. 29.) 
polgármesteri határozat rendelkezései az irányadók. 

Pályázati feltételek: 
a) felsőfokú képesítés, óvodapedagógus végzettség, 
b) óvodapedagógus munkakörben legalább négy év szakmai tapasztalat, 
e) vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása, 
dJ pedagógus-szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 
e) magyar állampolgárság, 
fJ büntetlen előélet és cselekvőképesség. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
a) a jogszabályban meghatározottak szerinti legalább négy év szakmai gyakorlat igazolása, 
b) szakmai önéletrajz, 
e) három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány [Kjt. 20. § (2c) bekezdés 

rendelkezésének megfelelő hatósági erkölcsi bizonyítvány], 
dJ a végzettséget igazoló oklevelek másolata, 
e) a pályázó nyilatkozata arról, hogy 

ea) a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő 
kezeléséhez hozzájárul, 

eb) nyertes pályázóként az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi 
CLII. törvény 5. § (1) bekezdés a) pontja szerinti időben vagyonnyilatkozatot tesz, 

ec) a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján kéri-e a Képviselő-testület zárt ülésének tartását a döntés 
meghozatala során; 

fJ szakmai helyzetelemzésre épülő vezetési program a fejlesztési elképzelésekkel. 

A beosztás betölthetőségének időpontja: 
A beosztás legkorábban 2022. augusztus 1. napjától tölthető be. 

A pályázat beérkezésének határideje: 
2022. május 30. 

A pályázati felhívással kapcsolatosan további információt Kálmánné Szabó Judit osztályvezető 
nyújt a 06 1 4338 153-as telefonszámon. 
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A pályázat benyújtásának módja: 
A pályázatot elektronikus úton az allaspalyazat@kobanya.hu címre kell benyújtani. Kérjük a 
tárgyban feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: ... /2022, valamint a 
beosztás megnevezését: ,,óvodavezető". 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Az intézményvezető megbízásáról - a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvényben, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben, a pedagógusok 
előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. 
rendeletben, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési 
intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendeletben foglaltak 
figyelembevételével - a Képviselő-testület dönt. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
2022. június 30. 

A pályázati felhívás további közzétételének helye, ideje: 
http://kozigallas.gov.hu honlapon: 2022. április ... 
www.kobanya.hu honlapon: 2022. április 

A munkáltatóval kapcsolatban további információt a www.kobanya.hu honlapon 
szerezhet. 

2. melléklet a 119/2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/ A. §-a alapján 

pályázatot hirdet a 

Kőbányai Gépmadár Óvodában 
óvodavezető (magasabb vezető) 

beosztás betöltésére. 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony. 

Foglalkoztatás jellege: 
Teljes munkaidő. 

A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozott időre: 2022. augusztus l-jétől 2027. július 31-éig szól. 

A munkavégzés helye: 
1106 Budapest, Gépmadár utca 15. 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
Az óvoda szakszerű és törvényes működtetése; takarékos gazdálkodás; munkáltatói jogok 
gyakorlása; döntés az intézmény működésével kapcsolatban minden olyan ügyben, amelyet 
jogszabály nem utal más személy vagy szerv hatáskörébe. 

Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.), a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
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közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet, valamint az Önkormányzat 
által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 153/2020. (V. 29.) 
polgármesteri határozat rendelkezései az irányadók. 

Pályázati feltételek: 
a) felsőfokú képesítés, óvodapedagógus végzettség, 
b) óvodapedagógus munkakörben legalább négy év szakmai tapasztalat, 
e) vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása, 
dJ pedagógus-szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 
e) magyar állampolgárság, 
f) büntetlen előélet és cselekvőképesség. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
a) a jogszabályban meghatározottak szerinti legalább négy év szakmai gyakorlat igazolása, 
b) szakmai önéletrajz, 
e) három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány [Kjt. 20. § (2c) bekezdés 

rendelkezésének megfelelő hatósági erkölcsi bizonyítvány], 
dJ a végzettséget igazoló oklevelek másolata, 
e) a pályázó nyilatkozata arról, hogy 

ea) a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő 
kezeléséhez hozzájárul, 

eb) nyertes pályázóként az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi 
CLII. törvény S.§ (1) bekezdés a) pontja szerinti időben vagyonnyilatkozatot tesz, 

ec) a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXlX. törvény 46. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján kéri-e a Képviselő-testület zárt ülésének tartását a döntés 
meghozatala során; 

f) szakmai helyzetelemzésre épülő vezetési program a fejlesztési elképzelésekkel. 

A beosztás betölthetőségének időpontja: 
A beosztás legkorábban 2022. augusztus 1. napjától tölthető be. 

A pályázat beérkezésének határideje: 
2022. május 30. 

A pályázati felhívással kapcsolatosan további információt Kálmánné Szabó Judit osztályvezető 
nyújt a 06 14338153-as telefonszámon. 

A pályázat benyújtásának módja: 
A pályázatot elektronikus úton az allaspalyazat@kobanya.hu címre kell benyújtani. Kérjük a 
tárgyban feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: ... /2022, valamint a 
beosztás megnevezését: ,,óvodavezető". 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Az intézményvezető megbízásáról - a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvényben, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben, a pedagógusok 
előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. 
rendeletben, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési 
intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMl rendeletben foglaltak 
figyelembevételével - a Képviselő-testület dönt. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
2022. június 30. 

54 



A pályázati felhívás további közzétételének helye, ideje: 
http://kozigallas.gov.hu honlapon: 2022. április ... 
www.kobanya.hu honlapon: 2022. április 

A munkáltatóval kapcsolatban további információt a www.kobanya.hu honlapon 
szerezhet. 

3. mellékleta 119/2022. (IV. 28.) KÖKThatározathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20 / A. §-a alapján 

pályázatot hirdet a 

Kőbányai Kiskakas Óvodában 
óvodavezető (magasabb vezető) 

beosztás betöltésére. 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony. 

Foglalkoztatás jellege: 
Teljes munkaidő. 

A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozott időre: 2022. augusztus l-jétől 2027. július 31-éig szól. 

A munkavégzés helye: 
1104 Budapest, Mádi utca 86-94. 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
Az óvoda szakszerű és törvényes működtetése; takarékos gazdálkodás; munkáltatói jogok 
gyakorlása; döntés az intézmény működésével kapcsolatban minden olyan ügyben, amelyet 
jogszabály nem utal más személy vagy szerv hatáskörébe. 

Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.), a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet, valamint az Önkormányzat 
által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 153/2020. (V. 29.) 
polgármesteri határozat rendelkezései az irányadók. 

Pályázati feltételek: 
a) felsőfokú képesítés, óvodapedagógus végzettség, 
b) óvodapedagógus munkakörben legalább négy év szakmai tapasztalat, 
e) vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása, 
dJ pedagógus-szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 
e) magyar állampolgárság, 
fJ büntetlen előélet és cselekvőképesség. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
a) a jogszabályban meghatározottak szerinti legalább négy év szakmai gyakorlat igazolása, 
b) szakmai önéletrajz, 
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e) három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány [Kjt. 20. § (2c) bekezdés 
rendelkezésének megfelelő hatósági erkölcsi bizonyítvány], 

dJ a végzettséget igazoló oklevelek másolata, 
e) a pályázó nyilatkozata arról, hogy 

ea) a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő 
kezeléséhez hozzájárut 

eb) nyertes pályázóként az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi 
CLII. törvény 5. § (1) bekezdés a) pontja szerinti időben vagyonnyilatkozatot tesz, 

ec) a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján kéri-e a Képviselő-testület zárt ülésének tartását a döntés 
meghozatala során; 

f) szakmai helyzetelemzésre épülő vezetési program a fejlesztési elképzelésekkel. 

A beosztás betölthetőségének időpontja: 
A beosztás legkorábban 2022. augusztus 1. napjától tölthető be. 

A pályázat beérkezésének határideje: 
2022. május 30. 

A pályázati felhívással kapcsolatosan további információt Kálmánné Szabó Judit osztályvezető 
nyújt a 06 1 4338 153-as telefonszámon. 

A pályázat benyújtásának módja: 
A pályázatot elektronikus úton az allaspalyazat@kobanya.hu címre kell benyújtani. Kérjük a 
tárgyban feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: ... /2022, valamint a 
beosztás megnevezését: ,,óvodavezető". 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Az intézményvezető megbízásáról - a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvényben, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben, a pedagógusok 
előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. 
rendeletben, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési 
intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendeletben foglaltak 
figyelembevételével - a Képviselő-testület dönt. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
2022. június 30. 

A pályázati felhívás további közzétételének helye, ideje: 
http://kozigallas.gov.hu honlapon: 2022. április ... 
www.kobanya.hu honlapon: 2022. április 

A munkáltatóval kapcsolatban további információt a www.kobanya.hu honlapon 
szerezhet. 

4. melléklet a 119 /2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20 / A. §-a alapján 

pályázatot hirdet a 

Kőbányai Mászóka Óvodában 
óvodavezető (magasabb vezető) 
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beosztás betöltésére. 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
Határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony. 

Foglalkoztatás jellege: 
Teljes munkaidő. 

A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozott időre: 2022. augusztus l-jétől 2027. július 31-éig szól. 

A munkavégzés helye: 
1105 Budapest, Ászok utca 1-3. 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
Az óvoda szakszerű és törvényes működtetése; takarékos gazdálkodás; munkáltatói jogok 
gyakorlása; döntés az intézmény működésével kapcsolatban minden olyan ügyben, amelyet 
jogszabály nem utal más személy vagy szerv hatáskörébe. 

Illetmény és juttatások: 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.), a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet, valamint az Önkormányzat 
által fenntartott óvodák vezetőinek intézményvezetői pótlékáról szóló 153/2020. (V. 29.) 
polgármesteri határozat rendelkezései az irányadók. 

Pályázati feltételek: 
a) felsőfokú képesítés, óvodapedagógus végzettség, 
b) óvodapedagógus munkakörben legalább négy év szakmai tapasztalat, 
e) vagyonnyilatkozat-tételi eljárás lefolytatása, 
dJ pedagógus-szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 
e) magyar állampolgárság, 
fJ büntetlen előélet és cselekvőképesség. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
a) a jogszabályban meghatározottak szerinti legalább négy év szakmai gyakorlat igazolása, 
b) szakmai önéletrajz, 
e) három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány [Kjt. 20. § (2c) bekezdés 

rendelkezésének megfelelő hatósági erkölcsi bizonyítvány], 
dJ a végzettséget igazoló oklevelek másolata, 
e) a pályázó nyilatkozata arról, hogy 

ea) a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő 
kezeléséhez hozzájárul, 

eb) nyertes pályázóként az egyes vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségekről szóló 2007. évi 
CLII. törvény 5. § (1) bekezdés a) pontja szerinti időben vagyonnyilatkozatot tesz, 

ec) a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) 
bekezdés b) pontja alapján kéri-e a Képviselő -testület zárt ülésének tartását a döntés 
meghozatala során; 

f) szakmai helyzetelemzésre épülő vezetési program a fejlesztési elképzelésekkel. 

A beosztás betölthetőségének időpontja: 
A beosztás legkorábban 2022. augusztus 1. napjától tölthető be. 
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A pályázat beérkezésének határideje: 
2022. május 30. 

A pályázati felhívással kapcsolatosan további információt Kálmánné Szabó Judit osztályvezető 
nyújt a 06 1 4338 153-as telefonszámon. 

A pályázat benyújtásának módja: 
A pályázatot elektronikus úton az allaspalyazat@kobanya.hu címre kell benyújtani. Kérjük a 
tárgyban feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: ... /2022, valamint a 
beosztás megnevezését: ,,óvodavezető". 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 
Az intézményvezető megbízásáról - a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvényben, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben, a pedagógusok 
előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
köznevelési intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. 
rendeletben, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési 
intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendeletben foglaltak 
figyelembevételével - a Képviselő-testület dönt. 

A pályázat elbírálásának határideje: 
2022. június 30. 

A pályázati felhívás további közzétételének helye, ideje: 
http://kozigallas.gov.hu honlapon: 2022. április ... 
www.kobanya.hu honlapon: 2022. április 

A munkáltatóval kapcsolatban további információt a www.kobanya.hu honlapon 
szerezhet. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

24. napirendi pont: 
A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó 

pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó pénzeszközátadásról 
szóló szerződésének jóváhagyását. Ez ugye az úgynevezett hittanos tábor megszervezéséhez 
való forrás biztosítását teszi lehetővé. Szavazni fogunk. 

120/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó 
pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyásáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest
Kőbányai Szent György Plébánia részére 1 500 OOO Ft működési célú támogatást nyújt a 2022. 
június 20. és 2022. augusztus 12. közötti időszakban megrendezésre kerülő nyári napközis 
hittanos tábor költségeinek fedezetére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
költségvetési rendelet) 8. melléklet 57. sora (Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia) terhére 
1 204 OOO Ft összegben és a 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános tartaléka) terhére 
296 OOO Ft összegben. 
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2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 120/2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, bankszámlaszáma: OTP 
Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából 
Weeber Tibor alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Támogató), 
másrészről a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia (székhelye: 1104 Budapest, Sörgyár 
utca 73/ A, adószáma: 19719373-1-42, statisztikai számjele: 19719373-9491-555-01, 
bankszámlaszáma: CIB Bank Zrt.:11100104-19719373-36000001, Esztergom - Budapesti 
Főegyházmegye nyilvántartási száma: 00001/2012-001, sorszáma: 555, képviseli: Cseh Zoltán 
plébános) mint támogatott (a továbbiakban: Támogatott) 
szerződő felek (a továbbiakban együtt: Felek) között az alulírott napon és helyen, az alábbi 
feltételekkel. 

1. A Felek megállapítják, hogy a Támogatott a Magyar Katolikus Egyház Budapest Főváros X. 
kerület közigazgatási területén működő - a lelkiismereti és vallásszabadság jogáról, valamint az 
egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek jogállásáról szóló 2011. évi CCVI. törvény 7. § 
(2) bekezdése alapján - önálló jogalanyisággal rendelkező, önállóan gazdálkodó szervezete, 
amely az alapszabálya szerint hitéleti tevékenységet folytat. 
2. A Támogató a jelen szerződéssel 1 500 OOO Ft, azaz egymillió-ötszázezer forint összegű 
működési célú támogatást nyújt a Támogatott részére, melynek fedezete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) 
önkormányzati rendelet 8. melléklet 57. során (Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia) 
1 204 OOO Ft összegben és 12. melléklet 4. során (Képviselő-testület általános tartaléka) 296 OOO 
Ft összegben rendelkezésre áll. 
A támogatás kormányzati funkciókódja: 084040 Egyházak közösségi és hitéleti 
tevékenységének támogatása. 
A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő 
többletköltség a Támogatottat terheli, a Támogató a támogatási összegen felül további forrás 
biztosítását nem vállalja. 
3. A szerződés 2. pontja szerinti támogatást a Támogató a szerződés mindkét fél általi aláírását 
követő 15 napon belül utalja át Támogatott 11100104-19719373-36000001 számú 
bankszámlaszámára. 
4. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. 
5. A támogatás felhasználható a 2022. június 20. és 2022. augusztus 12. között időszakban a 
Plébánia területén megrendezésre kerülő nyári napközis hittanos tábor megszervezésével 
összefüggő költségekre. 
6. Ezzel összefüggésben a támogatás nem használható fel menedzser-szerződés alapján bér- és 
bérjellegű kifizetésekre, tanácsadói díjra, adó-, illeték- vagy köztehertartozás kiegyenlítésére. 
A Támogatott a támogatást 2022. június 1. és 2022. szeptember 15. közötti időszakban felmerülő 
és kifizetett, 5. pontban meghatározott költségekre jogosult felhasználni. 
7. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2022. október 30-áig tételesen 
elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére. 
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8. A Támogatott köteles a támogatás összegét egyéb pénzeszközeitől elkülönítetten kezelni, 
illetve nyilvántartani arra is figyelemmel, hogy a támogatás felhasználásának mértékéről a 
Támogató megkeresésére naprakész információkkal tudjon szolgálni. 
9. A pénzügyi elszámoláshoz a Támogató által meghatározott és elektronikusan rendelkezésre 
bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, pénzügyi teljesítést 
igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, egyéb számviteli, illetve 
pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben meghatározott módon, valamint a 
pénzügyi teljességi nyilatkozat eredeti példányát A Támogatott képviselője az elszámolás 
főösszesítőjén cégszerű aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott 
célra fordította, az elszámolás iratai valósak és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá 
vonatkozó számviteli szabályok szerint. 
10. A támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználásának körülményeit, valamint tájékoztatást kell adni a Támogatott 
tevékenységéről. 
11. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a 
Támogatott köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére bocsátásával, 
továbbá előre írásban egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból rendelkezésre 
állni. 
12. A Támogatott a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást 
vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználást 
alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által történő jóváhagyástól 
számított tíz évig megőrizni. 
13. A Támogatott a jelen szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a 
dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül köteles írásban 
bejelenteni a Támogató részére. 
14. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult a Támogató részéről: 
a) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 

Civilkapcsolati Osztály, 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály. 
Kapcsolattartó a Támogatott részéről: Cseh Zoltán plébános. 
15. A Támogatott képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, 

hitelesek, 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési 

szervvel és a Támogató kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
c) a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
d) a Támogatott a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 3. 

§ (1) bekezdés 1. pont a) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény (a továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül, 

e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene 
jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

f) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 6. §
ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó, vám, 
járulék), 

h) a Támogatottnak az államháztartás alrendszereiből folyósított támogatásból eredő lejárt és 
ki nem egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, 

i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 
A 15. pont a) - h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 
16. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy 
a) az Állami Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási 

szerződést és a támogatás felhasználása során keletkező további megállapodásokat, 
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b) kizárólag a 2022. június 1. és a 2022. szeptember 15. közötti időszakban kiállított és 
pénzügyileg teljesített számlák képezhetik a támogatás elszámolásának alapját. 

17. A Támogatott a megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről 
haladéktalanul írásban köteles értesíteni a Támogató kapcsolattartóját. A Támogatott köteles a 
saját szervezete bejegyzéséről szóló létesítő okirat vonatkozásában bekövetkezett változásról 8 
napon belül írásban tájékoztatást adni, szükség esetén a jelen szerződés módosítását 
kezdeményezni. 
18. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a fel nem használt, 
b) a nem támogatási célra felhasznált, valamint 
c) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt 
az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő 
elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 
alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
19. A 18. pont c) alpontja alapján kell eljárni, ha a Támogató a 7. pontban meghatározott 
elszámolást, illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről a Támogató 15 
napon belül értesíti a Támogatottat, a visszafizetési határidő további 15 nap. 
20. A Támogató jogosult a szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a Támogatott 
vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 15. pont a) - h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 

támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
c) szerződésszegést követ el, és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, vagy 

elmulasztja a 13. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve a 7. pontban foglalt 
elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

21. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését 
követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti 
kamattal együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első 
napján érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
22. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel 

összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik Fél adatkezelő, az adatkezelő Fél Közreműködője 
tekintetében a másik Fél a címzett. 
23. A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés kezelése, a szerződés teljesítése során 
a dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének 
szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény 
érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való 
megfeleléshez szükséges időtartamig. 
A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. 
A Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből 
vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak. 
24. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 7. pontjában 
meghatározott határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása nem irányulhat a 
támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen szerződésben nem 
szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény, az Nvtv., az Áht., 
az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet, 
valamint az egyéb jogszabályok vonatkozó rendelkezései az irányadók. 
25. A jelen szerződés négy oldalon három példányban készült, amelynek elválaszthatatlan részét 
képezi az 1. melléklet. 
A Felek a jelen szerződést elolvasás és értelmezés után - mint akaratukkal mindenben egyezőt 
- jóváhagyólag aláírják. 
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Budapest, 2022. április 11 

11 Budapest, 2022. április „ 11 

Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
Weeber Tibor 
alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai és jogi ellenjegyzés: 

Kálmánné Szabó Judit 
osztályvezető 

Dr. Kappel Patrícia 
jogtanácsos 

Budapest-Kőbányai 
Szent György Plébánia 

Támogatott 

Cseh Zoltán 
plébános 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített bélyegző 
lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 
11A kifizetést a KCO / /2022. sz. támogatási szerződés tárgyára elkülönített támogatási 
összegből fedeztem." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének cégszerű aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja. 
2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 
11A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének cégszerű aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja. 
3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak adatait 
tartalmazó számlaösszesítő eredeti, a Támogatott törvényes képviselője által cégszerűen aláírt 
példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számviteli bizonylat
másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes 
ellenőrzés során a költségek, kifizetések egyértelműen azonosíthatók legyenek. Továbbá a 
számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumok csoportosítva kerüljenek 
benyújtásra, pl. a számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható 
legyen ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 
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25. napirendi pont: 
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános 

Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 
tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek biztosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Megnyitom a 25-öst: a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai 
Komplex Óvoda, Általános Iskola nyári táboroztatásával kapcsolatos előterjesztést fogjuk 
szerintem nem hosszasan tárgyalni és vitatni, hanem viszonylag egyszerűen a döntést meghozni. 

121/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános 
Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 
tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek biztosításáról 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Kelet-Pesti 
Tankerületi Központ (1106 Budapest, Keresztúri út 7-9.) részére 1 950 OOO Ft működési célú 
támogatást nyújt a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és 
Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet 
és táboroztatás költségeire a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési 
rendelet) 12. melléklet 8. sora (Polgármester általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 

átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

1. melléklet a 121/2022. (IV. 28.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PIR száma: 735737, adószáma: 15735739-2-42, 
statisztikai számjele: 15735739-8411-321-01, bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-
15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal polgármester megbízásából Radványi Gábor 
alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: Támogató), 
másrészről a Kelet-Pesti Tankerületi Központ (székhelye: 1106 Budapest, Keresztúri út 7-9., 
PIR száma: 835211, adószáma: 15835217-2-42, statisztikai számjele: 15835217-8412-312-01, 
előirányzat-felhasználási keretszámlaszáma: 10032000-00336712-00000000, képviseli : dr. 
Varjuné dr. Fekete Ildikó tankerületi igazgató) mint támogatott (a továbbiakban: Támogatott), 
együttesen Szerződő Felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az alábbi 
feltételekkel. 
1. A Támogató 1 950 OOO Ft, azaz egymillió-kilencszázötvenezer forint működési célú 
támogatást nyújt a Támogatottnak. A támogatás fedezete Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. 
melléklet 8. során rendelkezésre áll. 
A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során esetlegesen felmerülő 
többletköltség a Támogatottat terheli, a Támogató a támogatási összegen felül további forrás 
biztosítását nem vállalja. 
2. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. A támogatott tevékenység 
kormányzati funkció kódja: 082091 Közművelődés-közösségi és társadalmi részvétel fejlesztése. 
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3. A támogatást a Támogatott kizárólag a Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, 
Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény gyermekei, 
tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás finanszírozásával összefüggésben, a 
gyógypedagógusok, pedagógiai asszisztensek megbízási díjára és a munkaadót terhelő szociális 
hozzájárulási adóra számolhatja el. 
A Támogatott a támogatást a 2022. június 27. és a 2022. augusztus 31. közötti időszakban 
felmerülő és kifizetett, az e pontban meghatározott költségekre jogosult felhasználni. 
4. A támogatás folyósítására a jelen szerződés mindkét fél általi aláírását követő 15 napon 
belül átutalás útján kerül sor a Támogatott 10032000-00336712-00000000 előirányzat

felhasználási keretszámlájára. 
S. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2022. október 31-éig tételesen 
elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére. 
6. A pénzügyi elszámoláshoz számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a 
számviteli, pénzügyi teljesítést igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, 
szerződés, egyéb számviteli, illetve pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben 
meghatározott módon. A Támogatott törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén 

aláírásával igazolja, hogy a támogatást a szerződésben meghatározott célra fordította, az 
elszámolás iratai valósak és üzleti könyveiben valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó 
számviteli szabályok szerint. 
7. A támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználásának körülményeit. 
8. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a 
Támogatott köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére bocsátásával, 
továbbá előre írásban egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból rendelkezésre 
állni. 
9. A Támogatott a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást 
vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználását 
alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által történő jóváhagyástól 
számított 10 évig megőrizni. 
10. A Támogatott a jelen szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a 
dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást 8 napon belül köteles írásban 
bejelenteni a Támogató részére. 
11. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult a Támogató részéről 
a) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 

Civilkapcsolati Osztály, 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály. 
Kapcsolattartó a Támogatott részéről: dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó tankerületi igazgató. 
12. A Támogatott képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, 

hitelesek, 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési 

szervvel és a Támogató kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
c) a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
d) a Támogatott a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI törvény 3. § (1) bekezdés 1. 

pontjának a) alpontja szerinti költségvetési szerv, így átlátható szervezetnek minősül, 
e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene 

jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

f) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 6. §
ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli, lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó, vám, 
járulék), 

h) az államháztartás alrendszereiből folyósított támogatásból eredő lejárt és ki nem 
egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, valamint 
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i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonás i joggal nem rendelkezik. 
A 12. pont a)-h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának előfeltétele. 
13. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy 
a) az Állami Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási 

szerződést és a támogatás felhasználása során ke l etkező további megállapodásokat, 
b) támogatás elszámolásának alapját a 2022. június 27. és a 2022. július 29. napja közötti 

időszakban kiállított és pénzügyileg teljesített szám.lák, megbízási szerződések képezhetik. 
14. A megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről a Támogatott a 
Támogató kapcsolattartóját haladéktalanul írásban köteles értesíteni. 
Támogatott köteles a saját szervezete bejegyzéséről szóló bírósági végzés, hatósági engedélyek 
vagy a l étesítő okirat vonatkozásában bekövetkezett változásról 8 napon belül írásban 
tá jékoztatást adni, szükség esetén a jelen szerződés módosítását kezdeményezni. 
15. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a fel nem használt, 
b) a nem a támogatási célra felhasznált, valamint 
c) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű ügyleti kamatával együtt 
az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő 
elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 
alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
16. A 15. pont c) alpontja alapján kell eljárni, ha a Támogató a S. pontban meghatározott 
elszámolást, illetve beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. 
Erről a Támogató 15 napon belül értesíti a Támogatottat, a visszafizetési határidő további 15 
nap. 
17. A Támogató jogosult a jelen szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a Támogatott 
vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 12. pont a)-h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 
támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
c) szerződésszegést követ el és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését, vagy 
elmulasztja a 10. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, illetve a 5. pontban foglalt 
elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 
18. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését 
követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresének megfelelő mértékű ügyleti kamattal 
együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján 
érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
19. A Felek rögzítik, hogy a Szerződés megkötése és teljesítése során a Szerződéssel 

összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője 

tekintetében a másik fél a címzett. 
A Felek a Közreműködők személyes adatát a Szerződés kezelése, a Szerződés teljesítése során a 
dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének 
szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény 
érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való 
megfeleléshez szükséges időtartamig. 
A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. A Felek 
tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből vagy 
késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak. 
20. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 5. pontjában 
meghatározott határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása nem irányulhat a 
támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen szerződésben nem 
szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvrő l szóló 2013. évi V. törvény, az Nvtv., az Áht., 
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az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet, 
valamint az egyéb magyar hatályos jogszabályok vonatkozó rendelkezései az irányadók. 
21. A jelen szerződés négy oldalon öt példányban készült, amelynek elválaszthatatlan részét 
képezi az 1. melléklet. 
A Felek jelen szerződést elolvasás és értelmezés után mint akaratukkal mindenben megegyezőt 
jóváhagyólag aláírják. 

Budapest, 2022. április „ " 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
RadványiGábor 
alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai és jogi ellenjegyzés: 

Kálmánné Szabó Judit 
osztályvezető 

Dr. Kappel Patrícia 
jogtanácsos 

Budapest, 2022. április „ " 

Kelet-Pesti Tankerületi Központ 
Támogatott 

Dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 
tankerületi igazgató 

gazdasági igazgató-helyettes 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített bélyegző 
lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 
„A kifizetést a megállapodás tárgyára elkülönített támogatási összegből fedeztem, amely a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 
alapján került folyósításra." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja. 
2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 
,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja 
3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak adatait 
tartalmazó számlaösszesítő eredeti, a Támogatott törvényes képviselője által aláírt példányát 
kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számviteli bizonylatmásolatokat 
sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes ellenőrzés során 
a költségek, kifizetések egyértelműen azonosíthatók legyenek. Továbbá a számlaösszesítő 
szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumok csoportosítva kerüljenek benyújtásra, pl. a 
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számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható legyen 
ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

26. napirendi pont: 
A Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk a Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás. 
Szavazni fogunk. 

122/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatásról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő- testü l ete a Podiart 
Sportegyesület (székhelye: 2610 Ősagárd, Szabadság utca 8.) részére 671 OOO Ft működési cé lú 
támogatást nyújt a Kőbányai Futónap (VI. Óhegy Parki Futókör - Rekordkísérlet) érem-, 
rajtszám- és időmérésköltségeinek fedezetére a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 

Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 4. sora (Képviselő-testület általános 
tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 

átvezetés érdekében a szükséges intézkedés megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

2 7. napirendi pont: 
A László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következőként tárgyaljuk a László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelmét. 
Bejelentkező képviselőtárs nincs, ezért döntéshozatalra teszem föl a kérdést. 

123/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelméről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a László Király 
Egyházi Kórusalapítvány (székhelye: 1152 Budapest, Beller Imre utca 78.) részére 
2 247 900 Ft működési célú támogatást nyújt szakrális zenei program költségeinek fedezetére a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. 
(II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet)12. melléklet 4. sora 
(Képviselő-testület általános tartaléka) terhére. 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére, az 
előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő 
átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 
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1. melléklet a 123/2022. (IV 28.) KÖKT határozathoz 

TÁMOGATÁSI SZERZŐDÉS 

amely létrejött egyrészről a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 
(székhelye: 1102 Budapest, Szent László tér 29., PlR száma: 735737, adószáma: 15735739-2-42, 
bankszámlaszáma: OTP Bank Nyrt. 11784009-15510000, képviseli: D. Kovács Róbert Antal 
polgármester megbízásából Weeber Tibor alpolgármester) mint támogató (a továbbiakban: 
Támogató), 
másrészről az László Király Egyházi Kórusalapítvány (székhelye: 1152 Budapest, Beller Imre 
utca 78., bírósági bejegyzés ügyszáma: 121.Pk.60214/2016/4., nyilvántartási száma: 01-01-
0012272, adószáma: 18789830-1-42, bankszámlaszáma: Budapest Bank Nyrt. 10101494-
77287800-01004002, képviseli: Harsányi József elnök) mint támogatott (a továbbiakban: 
Támogatott), 
együttesen: Szerződő Felek (a továbbiakban: Felek) között az alulírott napon és helyen, az alábbi 
feltételekkel. 
1. A Felek megállapítják, hogy a Támogatott a Budapest Főváros X. kerület közigazgatási területén 
működő - a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:378. §-a, az egyesülési jogról, a 
közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi 
CLXXV. törvény 2. § 6. pont c) alpontja alapján - önálló jogi személyiséggel rendelkező, 
közművelődési, kulturális feladatokat ellátó civil szervezet, mely részt vesz a kerületi 
közművelődési feladatok ellátásában is. 
2. A Támogató 2 247 900 Ft, azaz kettőmillió-kettőszáznegyvenhétezer-kilencszáz forint 
támogatást biztosít a Támogatottnak, melynek fedezete a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet 12. 
melléklet 4. során biztosított. A jelen szerződésben meghatározott cél megvalósítása során 
esetlegesen felmerülő többletköltség a Támogatottat terheli, a Támogató a támogatási összegen 
felül további forrás biztosítását nem vállalja. 
3. A támogatás formája egyszeri, vissza nem térítendő támogatás. A támogatott tevékenység 
kormányzati funkció kódja: 084032 Civil szervezetek programtámogatása. 
4. A támogatás felhasználható a Kőbányai Szent László Kórus szakrális zenei programjaival 
összefüggő költségekre. 
5. A támogatás nem használható fel menedzser-szerződés alapján bér-, és bérjellegű 

kifizetésekre, tanácsadói díjra, adó-, illeték-, vagy közteher-tartozás kiegyenlítésére. 
A Támogatott a támogatást 2022. április 1. és 2022. december 31. között felmerülő és kifizetett, 
4. pontban meghatározott költségekre jogosult felhasználni. 
6. A támogatás folyósításának feltétele, hogy a Támogatott a 2021. évi működéséről, vagyoni, 
pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti év könyveinek lezárását követően az üzleti év utolsó 
napjával készített beszámolót a nyilvántartást vezető bíróságnál letétbe helyezze, és a letétbe 
helyezés tényét a Támogató felé kétséget kizáróan igazolja. 
7. A támogatás folyósítására a 6. pontban foglalt feltétel teljesítését, valamint a jelen szerződés 
Felek által történő aláírását követő 15 napon belül kerül sor átutalás útján a Támogatott 
10101494-77287800-01004002 számú bankszámlájára. 
8. A Támogatott köteles a támogatási összeg felhasználásáról 2023. február 15-éig tételesen 
elszámolni és írásos, szakmai beszámolót készíteni a Támogató részére. 
9. A Támogatott köteles a támogatás összegét egyéb pénzeszközeitől elkülönítetten kezelni, 
illetve nyilvántartani arra is figyelemmel, hogy a támogatás felhasználásának mértékéről a 
Támogató megkeresésére naprakész információkkal tudjon szolgálni. 
10. A pénzügyi elszámoláshoz a Támogató által meghatározott és elektronikusan rendelkezésre 
bocsátott számlaösszesítőt kell használni, valamint csatolni kell a számviteli, pénzügyi teljesítést 
igazoló dokumentumok hitelesített másolatait (számla, szerződés, egyéb számviteli, illetve 
pénzügyi teljesítést igazoló bizonylatok) az 1. mellékletben meghatározott módon. A Támogatott 
törvényes képviselője az elszámolás főösszesítőjén aláírásával igazolja, hogy a támogatást a 
szerződésben meghatározott célra fordította, az elszámolás iratai valósak és üzleti könyveiben 
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valamennyit nyilvántartja a rá vonatkozó számviteli szabályok szerint. 
11. A támogatás felhasználásáról szóló beszámolóban ismertetni kell a támogatás 
rendeltetésszerű felhasználásának körülményeit is. 
12. A Támogató a kifizetett összeg felhasználását jogosult ellenőrizni, az ellenőrzést a Támogatott 
köteles elősegíteni az adatoknak, iratoknak az ellenőr rendelkezésére bocsátásával, továbbá 
előre írásban egyeztetett időpontban és módon a helyszínen e célból rendelkezésre állni. 
13. A Támogatott a támogatás felhasználásáról köteles elkülönített számviteli nyilvántartást 
vezetni, továbbá a támogatással kapcsolatos iratokat, valamint a támogatás felhasználását 
alátámasztó dokumentumokat, számviteli bizonylatokat a Támogató által történő jóváhagyástól 
számított nyolc évig megőrizni. 
14. A Támogatott a jelen szerződésben rögzített adataiban, illetve nyilatkozataiban, valamint a 
dokumentumok őrzési helyében bekövetkezett változást nyolc napon belül köteles írásban 
bejelenteni a Támogató részére. 
15. Kapcsolattartásra és ellenőrzésre jogosult a Támogató részéről: 
a) a Kőbányai Polgármesteri Hivatal Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és 

Civilkapcsolati Osztály, 
b) a Belső Ellenőrzési Osztály. 
Kapcsolattartó a Támogatott részéről: Harsányi József elnök. 
16. A Támogatott törvényes képviselője kijelenti, hogy 
a) a jelen támogatási szerződésben foglalt adatok, információk teljes körűek, valódiak, hitelesek, 
b) a Támogatottnak nem áll fenn tartozása a Támogatóval, önkormányzati költségvetési szerwel 

és a Támogató kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társasággal szemben, 
c) a Támogatott megfelel a rendezett munkaügyi kapcsolatok követelményének, 
d) a Támogatott a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény (a továbbiakban: Nvtv.) 3. § 

(1) bekezdés 1. pont c) alpontja, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV törvény 
(a továbbiakban: Áht.) szerinti átlátható szervezetnek minősül, 

e) a Támogatott nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, ellene 
jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 
jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

f) a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi CLXXXI. törvény 6.§
ában foglalt kizáró körülmények a Támogatottal szemben nem állnak fenn, 

g) a Támogatottnak nincs 60 napon túli, lejárt és ki nem egyenlített köztartozása (adó-, vám, 
járulék), valamint 

h) a Támogatottnak az államháztartás alrendszereiből folyósított támogatásból eredő lejárt és ki 
nem egyenlített fizetési kötelezettsége nincs, 

i) a Támogatott a támogatás tekintetében adólevonási joggal nem rendelkezik. 
17. A 16. pont a-h) alpontjában foglalt körülmények nyilatkozat szerinti fennállása a támogatás 
nyújtásának feltétele. 
18. A Támogatott a jelen támogatási szerződés aláírásával tudomásul veszi, hogy 
a) az Állami Számvevőszék vizsgálhatja a támogatás felhasználását, a jelen támogatási 

szerződést és a támogatás felhasználása során keletkező további megállapodásokat, 
b) kizárólag a 2022. április 1-je és 2022. december 31-e között kiállított és pénzügyileg 

teljesített számlák képezhetik a támogatás elszámolásának alapját. 
19. A megvalósítást akadályozó, befolyásoló körülményekről, tényezőkről a Támogatott 
haladéktalanul írásban köteles értesíteni a Támogató kapcsolattartóját. 
A Támogatott köteles a saját szervezete bejegyzéséről szóló bírósági végzés, hatósági engedélyek 
vagy a létesítő okirat vonatkozásában bekövetkezett változásról 8 napon belül írásban 
tájékoztatást adni, szükség esetén a jelen szerződés módosítását kezdeményezni. 
20. A Támogatott köteles egy összegben visszafizetni a támogatásnak 
a) a fel nem használt, 
b) a nem támogatási célra felhasznált, valamint 
c) a nem szabályszerűen elszámolt 
részét annak a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamatával együtt 
az elszámolásra rendelkezésre álló határidő elteltét követő 15 napon belül. A határidő 

69 



elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki 
alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
21. A 20. pont e) alpontja alapján kell eljárni, ha a Támogató a 8. pontban meghatározott 
elszámolást, illetve a beszámolót részben vagy egészben nem fogadja el. Erről a Támogató 15 
napon b_elül értesíti a Támogatottat, a visszafizetési határidő további 15 nap. 
22. A Támogató jogosult a jelen szerződéstől írásban azonnali hatállyal elállni, ha a Támogatott 
vonatkozásában az alábbiak közül bármelyik feltétel bekövetkezik: 
a) a 16. pont a-h) alpontjában foglalt körülményeiben bekövetkezett változás miatt a 

támogatásra nem lett volna jogosult, 
b) a támogatott tevékenység megvalósítása meghiúsul, 
e) szerződésszegést követ el és akadályozza a támogatás felhasználásának ellenőrzését vagy 

elmulasztja a 14. pontban foglalt bejelentési kötelezettségét, vagy a 8. pontban foglalt 
elszámolási és beszámolási kötelezettségét. 

23. Elállás esetén a támogatás teljes összegét vissza kell fizetni az erről szóló értesítés közlését 
követő 15 napon belül a jegybanki alapkamat kétszeresével megegyező mértékű ügyleti kamattal 
együtt. A határidő elmulasztása esetén a késedelemmel érintett naptári félév első napján 
érvényes jegybanki alapkamattal megegyező mértékű késedelmi kamatot is fizetni kell. 
24. A Felek rögzítik, hogy a szerződés megkötése és teljesítése során a szerződéssel 
összefüggésben természetes személy alkalmazottjaik, képviselőik, közreműködőik (a 
továbbiakban együttesen: Közreműködő) személyes adatának kezelésére kerül sor. Saját 
Közreműködője tekintetében mindegyik fél adatkezelő, az adatkezelő fél Közreműködője 

tekintetében a másik fél a címzett. 
A Felek a Közreműködők személyes adatát a szerződés kezelése, a szerződés teljesítése során a 
dokumentumok nyilvántartása, számlakezelés, valamint az üzleti partnerek elérhetőségének 
szervezeti egység szintű nyilvántartása céljából kezelik, a teljesítéshez, a jogi igény 
érvényesítéséhez és a számlázáshoz, valamint a vonatkozó jogszabályi rendelkezéseknek való 
megfeleléshez szükséges időtartamig. 
A Felek kijelentik, hogy saját Közreműködőiket az adatkezelésről tájékoztatták. 
A Felek tudomással bírnak arról, hogy a jelen pontban foglalt kötelezettségük nem teljesítéséből 
vagy késedelmes teljesítéséből eredő következményért teljes kártérítési felelősséggel tartoznak. 
25. A jelen szerződést a Felek közös megegyezéssel írásban, a jelen szerződés 8. pontjában 
meghatározott határidőt megelőzően módosíthatják. A szerződés módosítása nem irányulhat a 
támogatott tevékenység eredeti céljának megváltoztatására. A jelen szerződésben nem 
szabályozott kérdésekben a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény, az Nvtv., az Áht., 
az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Kormányrendelet, 
valamint az egyéb jogszabályok vonatkozó rendelkezései az irányadók. 
26. A jelen szerződés négy oldalon három példányban készült, amelynek elválaszthatatlan részét 
képezi az 1. melléklet. 
A Felek jelen szerződést elolvasás és értelmezés után - mint akaratukkal mindenben megegyezőt 
- jóváhagyólag aláírták. 

Budapest, 2022. április „ /) 

Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Önkormányzat 

Támogató 
D. Kovács Róbert Antal polgármester 

megbízásából 
Weeber Tibor 
alpolgármester 

Pénzügyi ellenjegyzés: 

Budapest, 2022. április „ 

László Király Egyházi Kórusalapítvány 

Támogatott 

Harsányi József 
elnök 
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Novák Andrea 
osztályvezető 

Szakmai és jogi ellenjegyzés: 

Kálmánné Szabó Judit 
osztályvezető 

Dr. Egervári Éva 
jogtanácsos 

1. melléklet a támogatási szerződéshez 

Az elszámolási kötelezettség teljesítésének módja 

1. A Támogatott az eredeti számlára kézírással rávezeti, vagy az erre a célra elkészített bélyegző 
lenyomatával feltünteti - még megküldés előtt - az alábbi tartalmú szöveget: 
„A kifizetést a KCO/ /2022. sz. támogatási szerződés tárgyára elkülönített támogatási 
összegből fedeztem." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének cégszerű aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja. 
2. Az 1. pontban foglaltaknak a számlára történő rávezetése után az eredeti számlákról a 
Támogatott fénymásolatot készít. A másolt számlára a következő szöveget vezeti rá: 
,,A számla az eredetivel mindenben megegyező hiteles másolat." 
Ezt követően a Támogatott törvényes képviselőjének cégszerű aláírásával és a Támogatott 
bélyegzőlenyomatával ellátja. 
3. A pénzügyi elszámoláshoz az elszámolni kívánt kiadások számviteli bizonylatainak adatait 
tartalmazó számlaösszesítő eredeti, a Támogatott törvényes képviselője által cégszerűen aláírt 
példányát kell beküldeni. A pénzügyi elszámoláshoz beküldendő számviteli bizonylat
másolatokat sorszámozni kell a számlaösszesítő sorrendjével megegyezően, hogy a tételes 
ellenőrzés során a költségek, kifizetések egyértelműen azonosíthatók legyenek. Továbbá a 
számlaösszesítő szerinti azonos sorszámmal ellátott dokumentumok csoportosítva kerüljenek 
benyújtásra, pl. a számlaösszesítőben az 1. sorszámmal rendelkező számla mögött megtalálható 
legyen ugyanezen számlához kapcsolódó kifizetést igazoló dokumentum, szerződés is. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

28. napirendi pont: 
Havalda Henriknek a Budapest X. kerület, Nép liget, Ifjúsági sétány 1. szám alatt 

található büfé funkciójú kioszk fennmaradása iránti kérelme 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megnyitok egy örökzöldet, bár részben örökzöld csak, hiszen Havalda Henrik kérelme 
csak részben örökzöld. Döntéshozatal következik ez esetben is. 

124/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
Havalda Henriknek a Budapest X. kerület, Népliget, Ifjúsági sétány 1. szám alatt található 
büfé funkciójú kioszk fennmaradása iránti kérelméről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő -testületének álláspontja 
szerint a Budapest X. kerület, Nép ligetben, az Ifjúsági sétány 1. szám alatt található, Havai da 
Henrik által üzemeltetni kívánt, büfé funkciójú kioszk megtartása nem indokolt, mert az 
építmény megjelenése alacsony esztétikai minőségű, a felépítményben nincs nyilvános 
illemhely, a kialakítása a környezetéhez nem méltó. A kioszk megtartása nem áll összhangban 
azon fejlesztési szándékkal, amelynek célja a Népliget megújítása, melynek során elérhetővé 
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válik, hogy családbarát városi parkként betöltse a főváros rekreációs és kulturális életében az 
adottságainak megfelelő szerepet. 
2. A Képviselő-testület nem javasolja Budapest Főváros Önkormányzata részére az 1. pont 
szerinti közterület-használat engedélyezését. 
Határidő: 2022. május 15. 
Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

29. napirendi pont: 
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő
testületi határozatokkal folytatjuk. Mivel tájékoztató, itt döntést nem hozunk. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról szóló 
tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

30. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I-V. havi 

várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Mint ahogy a likviditásnál sem hozunk határozatot. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X 
kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I-V. havi várható likviditási helyzetéről szóló tájékoztatót 
megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

31. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített 

közbeszerzési tervének módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Pótfelvétellel fölvettük ide a közbeszerzési tervünk módosítását. Akkor el is 
kalandozhatunk a Somfa köz vidékére egy határozathozatallal. 

125/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített 
közbeszerzési tervéről 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a közbeszerzésekről 
szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (3) bekezdése alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 
2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el: 
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1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített 
közbeszerzési tervét az 1. melléklet határozza meg. 
2. Ez a határozat a közzétételét követő napon lép hatályba, és 2023. január l-jén hatályát veszti. 
3. Hatályát veszti a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves 
összesített közbeszerzési tervéről szóló 40/2022. (II. 17.) KÖKT határozat. 

1. melléklet a 125/2022. {IV. 28.) KÖKT határozathoz 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi éves összesített 
közbeszerzési terve 

A B e D E F G 
A 

közbeszer- A szerződés 

Közbeszerzés Becsült nettó Tervezett Irányadó Eljárás zési eljárás teljesítésé-

tárgya érték mennyiség eljárásrend fajtája megindítá- nekvárható 
(Ft) sának időpontja 

tervezett 
időpontja 

Földgázenergia 
beszerzése 

Kbt. 112. § 
Budapest Főváros 

X. kerület Kőbányai 57 896 315 Ft 213 718 m3 nemzeti 
(1) bekezdés 

2022. július 
2023. 

Önkormányzat és 
b) pontja október 

intézményei 
szerinti nyílt 

részére 

Villamos energia 
3 218 771 

Kbt. Második 
2022. 2023. beszerzése a 2023. 185 401 210 Ft 

kwh 
uniós része 

szeptember december évre szerinti 

Budapest X. kerület, 
Kbt. 115. §-a Harmat utca 

melletti játszóterek 
246 418 630 Ft 8 523,3 m2 nemzeti szerinti nyílt 2022. január 2022. június 

felújítása 

Újhegyi sétány 16. 
Kbt. 115. §-a szám alatt 

fogorvosi rendelő 
69 599 522 Ft 113,76 m2 nemzeti szerinti nyílt 2022. január 2022. június 

felújítása 

1107 Budapest, 
Somfa köz és az 

úthoz kapcsolódó 
6100 m2, Kbt. 115. §-a járdák, valamint az 2022. III. 

út zöld környezete 
140 157 480 Ft ebből járda nemzeti szerinti nyílt 2022. május 

negyedév 
felújítása (Balkán 400 m2 

utca és Zágrábi utca 
között) 

A következő napirendi pontok a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX 
törvény 46. § (2) bekezdés e) pontja alapján zárt ülésként tárgya/hatóak, de ilyen javaslat nem 
érkezett, a Képviselő-testület nyilvános ülés keretében folytatja a tanácskozást. 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 
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32. napirendi pont: 
A MOL Kiskereskedelmi Ingatlan Kft.-vel és az NKM Mobilitás Kft.-vel kötött 

megállapodások módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Zárt ülésen tárgyalhatnánk a most következő napirendi pontok egy részét, egészen 
pontosan ötöt, de erre irányuló javaslat nincs itt előttem, így folytatjuk a MOL-lal kötött 
megállapodásunk módosításával. Indítom a szavazást. 

126/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a MOL Kiskereskedelmi Ingatlan Kft.-vel és az NKM Mobilitás Kft.-vel kötött 
megállapodások módosításáról 
(16 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul a MOL 
Kiskereskedelmi Ingatlan Korlátolt Felelősségű Társasággal 2019. december 19-én a Budapest 
X. kerület, 38403 /2, (38403 /12), (38403 /13) és a 38411 hrsz.-ú ingatlanokat érintő, a T-101306 
ttsz.-ú, záradékolt változási vázrajz alapján megvalósítandó telekalakítási ügyben kötött 
telekalakítási, telekrendezési és csereszerződés V. 3. pontjában meghatározott teljesítési 
határidőnek a módosításához akként, hogy a munkálatokat a veszélyhelyzettel összefüggő egyes 
szabályozási kérdésekről szóló 2021. évi CXXX. törvény 43. § (3) bekezdésében meghatározott 
üzemszüneti korlátozás megszűnését követő S hónapon belül kell elvégezni. A szerződés 
módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul hatályban maradnak. 
2. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul az NKM 
Mobilitás Korlátolt Felelősségű Társasággal 2019. december 19-én a Budapest X. kerület, 
38403 /2 és 38403 / 4 hrsz.-ú ingatlanokkal kapcsolatos ingatlanfejlesztéssel összefüggésben 
kötött kártalanítási megállapodásról szóló szerződés 6. pontjában meghatározott teljesítési 
határidőnek a módosításához akként, hogy a munkálatokat a veszélyhelyzettel összefüggő egyes 
szabályozási kérdésekről szóló 2021. évi CXXX. törvény 43. § (3) bekezdésében meghatározott 
üzemszüneti korlátozás megszűnését követő S hónapon belül kell elvégezni. A szerződés 
módosítással nem érintett rendelkezései változatlanul hatályban maradnak. 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. és 2. pontokban meghatározott 
szerződések megkötésére. 
Határidő: 
Feladatkörében érintett: 

azonnal 
a Főépítész Osztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

33. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló 

lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Folytatjuk egy tájékoztatóval: az Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítése 
a kérdés. Tanácsnok úr jelezte, hogy neki el kell mennie. [Dr. Pap Sándor 12.44 órakor távozik az 
ülésteremből.) 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló lakások elidegenítésére vonatkozó kérelmekről 
szóló tájékoztatót megtárgyalta. 

Elnök: Lezárom a tájékoztatót. 
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Elnök: A Képviselő-testület 15 fővel határozatképes, az ülésről távozik dr. Pap Sándor képviselő. 

34. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Szlávy utca 44. szám alatti társasházban lévő önkormányzati 

tulajdonú albetétek elidegenítésére vonatkozó szándék megerősítése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: A Meghívó szerinti 33. napirendi pontot tárgyaljuk, ami a Szlávy utca 44-hez kapcsolódó 
önkormányzati albetétek elidegenítése. Döntéshozatal következik. 

127 /2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Szlávy utca 44. szám alatti társasházban lévő önkormányzati 
tulajdonú albetétek elidegenítésére vonatkozó szándék megerősítéséről 
(15 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
tulajdonában álló Budapest X. kerület, Szlávy utca 44. szám alatti, 41919/0/ A/1, 41919 /0/ A/2 
és 41919 /0 / A/3 helyrajzi számú albetétekre vonatkozó értékesítési szándékát megerősíti. 
2. A Képviselő-testület az albetétek vételárát 3000 Ft/m2 összegben határozza meg. 
3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az ajánlati felhívás megküldésére az 1. pont 
szerinti társasház tulajdonosai részére, valamint az adásvételi szerződések megkötésére. 
Határidő: 2022. június 30. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

Elnök: Lezárom a napirendi pont tárgyalását. 

35. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás 

céljára szolgáló helyiségek elidegenítése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következőként pedig tárgyaljuk az Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek elidegenítését, melyhez két határozat kapcsolódik, tájékoztatnak engem a 
kollégáim. És azokról tudunk egyben szavazni, Jegyző úr? Igen. Akkor szavazunk. 

128/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Halom utca 13/A alagsor 1. szám alatt lévő nem lakás céljára 
szolgáló helyiség elidegenítéséről 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
tulajdonában álló Budapest X. kerület, Halom utca 13 / A alagsor 1. szám alatt lévő, 39053 / 4/ A/1 
helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti. 
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 6 314 OOO Ft összegben határozza meg. 
3. A Képviselő-testület engedélyezi a 6 314 OOO Ft összegű vételár 70%-ának, azaz 
4 419 800 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését. 
4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 1894200 Ft összeget - a 
szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét 
tizenkét havi egyenlő részletben köteles megfizetni. 
5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult 
részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére. 
Határidő: 2022. május 31. 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 
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129/2022. (IV. 28.) KÖKT határozat 
a Budapest X. kerület, Halom utca 13/A alagsor 2. szám alatt lévő nem lakás céljára 
szolgáló helyiség elidegenítéséről 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 
tulajdonában álló Budapest X. kerület, Halom utca 13/ A alagsor 2. szám alatt lévő, 39053/4/ A/2 
helyrajzi számú ingatlant a bérlő részére elidegeníti. 
2. A Képviselő-testület az ingatlan vételárát 1 831 OOO Ft összegben határozza meg. 
3. A Képviselő-testület engedélyezi az 1 831 OOO Ft összegű vételár 70%-ának, azaz 
1 281 700 Ft összegnek a részletekben történő megfizetését. 
4. A vevő a 2. pontban meghatározott vételár 30%-át - 549 300 Ft összeget - a 
szerződéskötéskor, a fennmaradó vételárhátralék jegybanki alapkamattal növelt összegét 
tizenkét havi egyenlő részletben köteles megfizetni. 
5. A Képviselő-testület felkéri a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.-t az ajánlati felhívás jogosult 
részére történő kiküldésére és az adásvételi szerződés megkötésére. 
Határidő: 2022. május 31 
Feladatkörében érintett: a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 

Elnök: Valamiért nem szavaztam, elméláztam, és így kimaradtam a határozathozatalból, későn 
nyomtam a gombot. De 14 igennel a Képviselő-testület meghozta a döntést. Lezárom a napirendi 
pont tárgyalását. 

Zárt ülésen tárgyalandó napirendi pontokkal folytatjuk a munkát, úgyhogy most zárt ülés 
következik. 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § {2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a következő napirendi pontokat. 

36. napirendi pont: 
A JCDecaux Hungary Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § {2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 36. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

3 7. napirendi pont: 
Az ORD Invest Kft. közterület-használati hozzájárulás iránti és méltányossági kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § {2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 37. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

38. napirendi pont: 
Szociális tárgyú fellebbezések elbírálása 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 38. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

39. napirendi pont: 
A 2022. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 39. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

40. napirendi pont: 
Az MH Ludovika Zászlóalj részére zászlószalag adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 46. § (2) 
bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalja a 40. napirendi pontot. 

ZÁRT ÜLÉS 

A Képviselő-testület nyilvános ülése napirend utáni felszólalásokkal folytatódik. 

Elnök: Még egyszer megköszönöm mindenkinek a munkáját. És most napirend után 
meghallgatjuk Jegyző urat. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Egy rövid tájékoztatást kell nyújtanom a Tisztelt 
Képviselő-testület számára azzal kapcsolatban, hogy a Kormányhivatal szakmai segítségnyújtás 
keretében tájékoztatott arról, hogy a Képviselő-testület SZMSZ-ében a rendkívüli ülés 
összehívására nyitva álló határidő, ami a mi SZMSZ-ünkben 8 nap, az nem felel meg az 
önkormányzati törvényben szabályozott határidőnek, ami viszont 15 nap. Röviden csak annyit 
erről, hogy a régi önkormányzati törvényben nem volt erre vonatkozó szabálya a Képviselő
testületnek, az Önkormányzat 2011. évi SZMSZ-e továbbvitte a korábbi kőbányai gyakorlatot a 
8 nappal. De a Kormányhivatal úgy értelmezi, hogy a 15 nap szűkítése - mondhatjuk, hogy a 
polgármester rövidebb határidőre kényszerítése - nem felel meg az önkormányzati törvénynek, 
ezért itt felkéri az Önkormányzatot az SZMSZ-nek a felülvizsgálatára. Tájékoztatni fogom a 
Kormányhivatalt arról, hogy tájékoztattam a Képviselő-testületet és arról, hogy Polgármester úr 
részére javasolni fogom majd, hogy a felülvizsgálatot tegye meg a Képviselő-testület a megfelelő 
helyen és időben. Köszönöm szépen. 

{Mikrofonon kívüli egyeztetés a háttérben: Papp Zoltán az ülés napirendjére felvett előterjesztésről 
érdeklődik, amelyre az Elnök reagál.) 

Elnök: Lecsúszott Képviselő úr, a 31-es volt a közbeszerzés. Igen, tehát még a jegyzőkönyv 
készül, tehát bár már elfogytak a napirendek, a Képviselő-testület az összes tervezett napirendi 
pontját megtárgyalta, de az ülés még folytatódik napirend utáni hozzászólásokkal, Jegyző úr 
hozzászólásával. Tehát ugyanúgy mikrofon, szókérés, még a szabályok megvannak, de már ezt 
elintéztük, Képviselő úr. Egyébként nekem a 8 nap teljesen rendben van, tehát ha valaki 
rendkívüli ülést kezdeményez, akkor azt azért teszi, hogy viszonylag gyorsan, rendkívüli 
helyzetben tárgyaljunk egy ügyet. Nyilván a 8 nap éppen indokolt is lehet, hiszen a rendkívüli 
ügy napirendjét is elő kell készíteni vagy annak is kell megfelelő időt hagyni. Ugye rendkívüli 
ülést kezdeményezhetnek többen: a Kormányhivatal vezetője, képviselők adott szabályok 
szerint, egynegyede a képviselőknek, bizottság kezdeményezheti, nyilván mindenki kellő ok 
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miatt tenné ezt, ha tenné. A 8 nap - bár engem korlátoz vagy szűkít-, nekem abszolút megfelel. 
Úgyhogy majd Jegyző úr jelzi a Kormányhivatalnak azt, hogy tájékoztatott minket. Bakos 
Bernadett képviselő úrhölgy jelentkezik, jelezte, hogy szeretne napirend után szólni. 

Bakos Bernadett: Igen, én kevésbé leszek hivatalos, jövő héten már a Parlamentben fogok esküt 
tenni, ebből kifolyólag a mai nap a képviselői mandátumomról itt Kőbányán le fogok mondani. 
Csak egy pár szóban, ma már beszéltünk is erről egyébként, szeretnék elköszönni minden 
Képviselőtársamtól, Polgármester úrtól, Alpolgármesterektől, hivatali dolgozóktól. Nagyon 
szépen köszönöm mindenkinek ezt a közös másfél-kétéves munkát, mert csak addig voltam itt 
sajnos. És ahogy említettem korábban is, nem szűnök meg kőbányainak lenni, itt élek Kőbányán, 
ezen nem tervezek változtatni. Továbbra is igyekszem eljárni a testületi ülésekre, és állok 
rendelkezésre mindenki számára, hogyha keresnek. Úgyhogy köszönöm szépen mindenkinek és 
további jó munkát kívánok. 

Elnök: Köszönjük szépen a tájékoztatást, mi is jó munkát kívánunk a Parlamentben. Majd 
kíváncsian várom a későbbi véleményt, hogy milyen az és milyen ez, mennyiben más az és ez. 
Szerintem Kőbánya jó hely. Jegyző úr. 

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen, elnézést, csak arra kell kitérnem egy mondatban, hogy 
Képviselő asszony, amikor korábban egyeztettünk, nekem azt jelezte, hogy a lemondásának a 
hatálya április 30. lesz. Mivel most Képviselő asszony előbb jelentette be szóban itt a Képviselő
testület ülésén a lemondását, ez lesz, ami hatályos. Úgyhogy kérem, hogy ezt legyen kedves 
megerősíteni, hogy a lemondás nem a mai nappal történik, hanem április 30-ával, ha még a 
szándéka eszerint áll fenn. Köszönöm szépen. 

Bakos Bernadett: Igen, természetesen az írásos dokumentumban is majd jelezni fogom, április 
30-ai hatállyal mondok le. Ennek egyébként bérszámfejtési okai vannak. Köszönöm. 

Elnök: Egyszerűbb lesz mindenkinek az élete így. Másnak nincs hozzászólási szándéka ezek 
után, akkor most fogom lezárni a testületi ülést, és május 1-je, Óhegy park, szeretettel várok 
mindenkit a rendezvényre. 

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 13.23 óra. 

K. m. f. 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

jelenléti ív 

ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek az SZMSZ 
20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés jegyzőkönyvének 
részét képezik. 

írásban benyújtott módosító javaslat 

jegyző törvényességi észrevétele 

interpelláció 

titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2022. április 28-án megtartott képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Ács Andrea .Á~ .... .. Jll~~ .. .. 
3. Bakos Bernadett ... ~ .... . /~ ..... ..... ...... . 

4. Dr. Horváth Márk 

s. Huszti-Vouszka András Norbert 

... ................ ..... ..... .. ..... ... ... ~ .... /Jó 
Hl I A~ .( lltJt11tÍ2r l(JM 

·····~ ·~··········· ············· ····· ······ 

6. Kovács Róbert tanácsnok 

7. Major Petra 

8. Marksteinné Molnár Julianna 

,,--- ·- - - --=:> 

:?.:i;t'.;:t:rt 
_::> 

9. Dr. Mátrai Gábor Imre ~ .. .............. ............... . 

10. Molnár Róbert 

11. Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

12. Dr. Pap Sándor tanácsnok 

13. Papp Zoltán 

14. Radványi Gábor alpolgármester 

15. Somlyódy Csaba alpolgármester 

16. Stemler Diána 

....... qa. .... ... 
ft~e,; )@1a~ 

··········· ···· ·· ···· ··· ······ ················· ···· 

17. Weeber Tibor József alpolgármester 
k~(S) 

····· ·········· ······················ ······· ······· 
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Tanácskozási joggal részt vevők: 

Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Hegedűs Károly aljegyző 

Dr. Ács Viktória 

Apagyi Krisztián 

Balsai Judit Katalin 

Bulla Kinga 

Dr.CzagányiCecília 

Cserteg Imre 

Dr. Egervári Éva 

Ehrenberger Krisztina 

Felföldi Barnabás 

Herendi-Mezei Judit 

Horváth Attila 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Dr. Kappel Patrícia Anna 

Kármán Kitti 

Kárpáti Beatrix 

Korányiné Csősz Anna 

Kardosné Terebes Tímea 

Marton Roland 

Dr. Mózer Éva 

Mozsár Ágnes 

Nábrádi András 

Nagy András 

Dr. Nagy Jolán 

Nagyné Berecz Györgyi 

Novák Andrea 

Siemné Topánka Eszter 

Dr. Sulyan Tamás 
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Dr. Szüts Korinna 

Dr. Tóth Erzsébet 

Varga Tiborné 

Dr. Végh Liza 

µid leB t1J Ntn 

Országgyűlési képviselők: 

Arató Gergely 

Burány Sándor 

Dunai Mónika 
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A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében: 

Kőbányai Bolgár Önkormányzat 

Kőbányai Görög Önkormányzat 

Kőbányai Horvát Önkormányzat 

Kőbányai Lengyel Önkormányzat 

Kőbányai Német Önkormányzat 

Kőbányai Örmény Önkormányzat 

Kőbányai Roma Önkormányzat 

Kőbányai Román Önkormányzat 

Kőbányai Ruszin Önkormányzat 

Kőbányai Szerb Önkormányzat 

Kőbányai Ukrán Önkormányzat 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Akócs Zoltán 

Almádi Krisztina Éva 

Arold Imre György 

Bolyán András 

Gál Judit 

Gerstenbrein György 

Gerzson Sarolta 

Irmalós Bence 

Kis Miklós 

Kollátosz Fotisz 

Lakatos Béla Lajos 

Nagyné Horváth Emília 

Páll László 

Péter Norbert 

Dr. Som László Sándor 

Tóth Lívia 

Varga István 

Vincze Sándor 

Zsolt Ferenc 

ll r ~ .. /.:..~ ........ ......................... .......... . 
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Meghívottak: 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Baricska Norbert Tamás 

Deézsi Tibor 

Dr. Bánhidi Ferenc 

Dr. Barczi Szilvia Tünde 

Dr. Stubnya Gusztáv 

Dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 

Fehér Gyöngyi 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Győrffy László 

Horváth Lajos 

Jandó Ágnes 

Kiss Attila István 

Kuróczi Pál 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

Némethné Lehoczki Klára 

Oláh Csaba 

Sánta Áron 

Szabó László 

········· ······~ ············ · 
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